
Protok6l nr XXXIV/17

przebiegu obrad Rady Miasta Wfocfawek

w dniu 24 paidziernika2OLTI.

Vll kadencji

Miejsce posiedzenia: sala nr 4 Urzqdu Miasta Wfocfawek

Zielony Rynek 11113



W dniu 24 paidziernika 2017 roku o godzinie 9.00 w sali nr 4 Urzqdu Miasta Wfoctawek przy

ul. Zielony Rynek 11113 rozpoczqly siq obrady XXXIV sesji Rady Miasta Wloclawek Vll

kadencji, kt6rq zwolal Wiceprzewodn iczqcy Rady Miasta radny Dariusz Wesotowski i kt6rej
przewodniczyli Wiceprzewod n icz4cy Rady Miasta radny Dariusz Wesolowski oraz

Przewodniczqcy Radv Miasta radny Rafal Sobolewski.
Ad. 1
Sprawy organizacyjne
- otwarcie sesji
Wiceprzewodn iczqcy Rady Miasta radny Dariusz Wesofowski otworzyl obrady XXXIV sesji

Rady Miasta Wloclawek, witajqc Prezydenta Miasta, ZastQpcow Prezydenta Miasta, Posla na

Sejm RP Pana Tomasza Lenza, radnych Sejmiku Wojew6dztwa Kujawsko-Pomorskiego -
Pana Stanislawa Pawlaka oraz Jacka Kuiniewicza, dyrektor6w wydzial6w oraz pozostalych

pracownik6w Urzedu Miasta. Wiceprzewod niczqcy Rady Miasta powitaf takie obecnych na

sesji przedstawicieli wlocfawskich medi6w, mieszkaric6w miasta oraz radnych Rady Miasta

uczestniczacych w obradach.
- stwierdzenie quorum
Po oficjalnym otwarciu posiedzenia, Wiceprzewod n iczqcy Rady Miasta radny Dariusz

Wesolowski stwierdzil, i2 na stan 25 radnych na sali obrad zgromadzonych jest - zgodnie z

listq obecnoici 21 radnych, a zatem obrady sesyjne w dniu 24 paidziernika br. sq

orawomocne.
Lista obecnoici radnych z XXXIV sesji Rady Miasta stanowi zalqcznik do protokolu,

Lista os6b uczestniczacych w XXXIV ses.ji Rady Miasta stanowi zatEcznik do protokofu

- przyjqcie protokolu z obrad XXXlll sesji Rady Miasta
Wiceprzewod n iczqcy Rady Miasta radny Dariusz Wesolowski poinformowal, ie w Biurze

Rady Miasta oraz w Biuletynie Informacji Publicznej Urzqdu Miasta udostqpniony byl do

wglqdu projekt protokoiu z obrad XXX|ll sesji Rady Miasta Wloclawek Vll kadencji, kt6ra

odbyla siq w dniu 28 sierpnia 2017 roku, z kt6rym to protokotem radni mogli siq zapoznac i

wnieid ewentualne uwagi. Nie zgioszono uwag, poprawek iuzupelnie6.
Ponadto Wiceprzewod niczqcy Rady Miasta radny Dariusz Wesolowski poinformowaf, ie
radny Rafal Sobolewski zlo2yt do RadV Miasta rezygnacjq z czlonkostwa w Klubie radnych PO

oraz z rezygnacjq z pelnrenia funkcji Wiceprzewod n iczacego Rady Miasta.

- zmiany do porzqdku obrad
Wiceprzewod n iczqcy Rady Miasta radny Dariusz Wesoiowski zapytaf, czy sq ze strony

radnych propozycje zmian do zaproponowanego porzqdku obrad.

Wobec braku zgtoszen zmian do porzqdku obrad Wiceprzewodn iczqcy Rady Miasta radny

Dariusz Wesolowski poinformowal, 2e obrady XXXIV sesji Rady Miasta bqdq realizowane

wedlug zaproponowanego porzqd ku obrad.

Ad.2
lnformacja Prezydenta Miasta z dzialalnoSci miasta w okresie miedzysesyinym.

Prezydent Miasta dr Marek Wojtkowski przedstawil Radzie Miasta informacje z dzialalnoici
miasta w okresie miqdzysesyjnym, kt6ra obejmuje okres od dnia 28 sierpnia br. do dnia 24

paidziernika br. i przedstawia sie nastepujEco:



W zakresie dzialaf Biura Zam6wief Publicznych m.in.:
- zawarto 15 umow dotyczqcych udzielenia zam6wienia publicznego, w tym m.in.: - umowq
na zagospodarowa n ie terenu pomiqdzy ulicami Wiejskq - Zbiegniewskiej - Konopnickiej; -

umowq na przebudowq ulicy Zachodniej wraz z budowq kolektora deszczowego do rzeki

Lubieriki; - umowQ na wykonanie dw6ch plac6w rekreacyjnych na osiedlu mieszkaniowym
Zakrqt; - umowq na rozbudowq sieci komunikacy.inej dr6g rowerowych na terenie miasta -
ulica Ptocka; - umowq na przebudowq alejek w parku im. Wladyslawa Lokietka - etap Vll

oraz umowe na przebudowq ulic Spokojnej i Pszczelej.

- w toku sq kolejne postqpowania, m.in. na zadanie,,Rewaloryzacja iochrona r6inorodnoici
biologicznej ,,Ogrodu na Pompce" w zabytkowym parku im. H. Sienkiewicza we Wloclawku -
dzisiaj uplywa termin skladania ofert.
Wydzial Inwestycji koordynuje zadania inwestycyjne z ro2nym stopniem zaawansowania
realizacji. Ponadto wydzial na bieiqco wykonuje dzialania zwiqzane z przegladami

gwarancyjnymi, podejmuje dzialania zwiEzane z usuwaniem awarii oraz zleca przewidziane

w ramach zadari inwestycyjnych opracowania dokumentacji.
W zakresie Wydzialu Polityki Spolecznej iZdrowia Publicznego m,in.:
- 9 paidziernika podpisano umowq pomiqdzy Gmina Miasto Wloclawek - Zakladem

Aktywno6ci Zawodowej a WIKA Polska sp6lka z o.o., na podstawie, kt6rej zatrudnieni w
zakladzie niepetnosprawni pracownicy bqdq iwiadczyli usfugq skladania element6w do

produkcji manometr6w.
- w ramach ,,Programu wykrywania zakaieri WZW B iC w wojew6dztwie kujawsko-
pomorskim" w dniu 14 paidziernika odbylo siq otwarte spotkanie edukacyjne dotyczace
profilaktyki, diagnostyki i leczenia wirusowego zapalenia wqtroby typu B iC, kt6re
poprowadzil specjalista cho16b zakainych z Wojew6dzkiego Szpitala Obserwacyjno-

Zakainego w Bydgoszczy. W tym samym dniu wykonywane byly r6wnie2 takie
specjalistyczne badania diagnostyczne krwi. Z badari skorzystato 62 mieszkaic6w
Wioclawka.
W zakresie dzialalnoici Wydzialu Gospodarki Miejskiej m.in.:
- bieiEce kontrole w zakresie stanu czystoici iporzqdku na terenie miasta.
- zakoriczyf siq remont schod6w w parku im. H. Sienkiewicza. A w trakcie realizacji sE

nasadzen ia parte16w kwiatowvch.
W zakresie dzialalnoSci Wydzialu Edukacji m.in.:
- 4 wrzeinia odbyla siq uroczysta inauguracja nowego roku szkolnego w oddanym do u2vtku
po remoncie zabytkowym budynku Zespofu Szk6l 096lnoksztatcqcych.
- z okazji Dnia Edukacji Narodowej 15 paidziernika w ll Liceum 096lnoksztalcEcym odbyia siq

uroczystoSi wrqczenia nauczycielom wloclawskich szk6l i plac6wek Nag16d Prezydenta

Miasta Wtoctawek, a pracownikom administracyjno - obslugowym wyr6znie6. Za szczeg6lne

osiqgniqcia w pracy dydaktyczno - wychowawczej uhonorowanych zostalo 59 nauczycieli,

natomiast za wyr6iniajaca i dlugoletniE pracq na rzecz szk6l i plac6wek wyr6inionych
zostato 26 pracownik6w niepedagogicznych.
- zto2ono wnioski do Ministerstwa Edukacji Narodowej o zwigkszenie w 2017 roku czq(ci

oSwiatowej subwencji o96lnej z O,4 %o rezerwy, z tytulu dofinansowania: wyposa2enia w
sprzgt szkolny i materialy dydaktyczne pomieszczefi do przeprowadzania egzamin6w
praktycznych potwierdzajqcych kwalifikacje w zawodach, w kt6rych szkofy te dotychczas nie
prowadzily takiego ksztalcenia oraz dofinansowania koszt6w zwiqzanych z wyplatE odpraw
dla zwalnianych n auczycieli.



- do 7 wrzeinia rodzice uczni6w, posiadajqcych orzeczenie o potrzebie ksztalcenia

specjalnego, uczqszczajqcych w roku szkolnym 2017 /2078 do klas i szk6l okre5lonych w

rozporzqdzeniu Rady Ministr6w, skladali wnioski o pomoc w formie wyprawki szkolnej.

Wysoko6i jest zale2na od klasy, do kt6rej uczQszcza uczeri, od rodzaju n iepelnosprawno6ci

oraz od rodzaju podrqcznik6w, z kt6rych uczei korzysta i wynosi od 775 zt do 445 zl 7

pomocy w tej formie skorzysta 166 uczni6w.
W zakresie dzialafi Wydzialu Srodowiska:
- W toku ll etap procedury dofinansowania usuwania wyrob6w azbestowych ze Srodk6w

Narodowego Funduszu Ochrony 6rodowiska i Gospodarki Wodnej.
Do zadari Wydzialu Kultury, Promocji i Komunikacji Spolecznej w omawianym okresie

n ale2aio m.in.:
- przygotowanie, koordynacja i udzial w uroczysto6ciach miejskich.
- podsumowanie konkursu,,Wloctawki - Nowa odslona".
- ogloszenie wynik6w Budietu Obywatelskiego na rok 2018.

W zakresie dzialafi Wydzialu Rozwoju m.in.:
- z Narodowego Funduszu Ochrony Srodowiska iGospodarki Wodnej w Warszawie wplynqla
informacja o przyznaniu ze Srodk6w Programu Operacyjnego Infrastruktura iSrodowisko
201,4 - 2O2O dofinansowania w wysoko6ci II O54 702,64 zt, dla projektu zto2onego w

ramach Dziafania 2.5. Poprawa jako6ci Srodowiska miejskiego, pn.,,Utworzenie parku na

Slodowie oraz rewaloryzacja zieleni Parku im. H. Sienkiewicza we Wtoclawku". Calkowita

wartoif projektu wynosi 14 387 297,23 zf. Celem projektu jest wzrost powierzchni terenow
zieleni we Wtoclawku poprzez zahamowanie degradacji istniejqcego obszaru biologicznie

czynnego na terenie miasta, poprawa stanu (rodowiska naturalnego i przeciwdzialan ie

zagro2eniom wynika.jqcym z negatywnych skutk6w zmian klimatu, a takie zwiQkszenie

dostqpno6ci mieszkaric6w do wysokiej jako6ci infrastruktury zieleni oraz r62norodno6ci

fau ny iflory w mie5cie.
- 12 paidziernika do Wojew6dzkiego Funduszu Ochrony Srodowiska iGospodarki Wodnej w

Toruniu przestano dokumenty niezbqdne do podpisania umowy o dofinasowanie projektu
pn.,,. Park im. H. Sienkiewicza we Wloclawku - partery kwiatowe". Calkowita wartoii
inwestycji 261979,44 zf, przy dofinansowaniu w kwocie 99 974,65 zl.

- w zakresie rewitalizacji Wydzial Rozwoju Miasta prowadzil nastqpujqce dzialania: a) 7

wrze(nia odbyto siq otwarte spotkanie warsztatowe dla mieszkaric6w Wloclawka
podsumowujqce pracq grup tematycznych wypracowujacych rozwiqzania rewitalizacyjne do

Gminnego Programu Rewitalizacji Miasta Wloclawek. Podczas ww. spotkania przedstawiono

i skonsultowano wypracowane propozycje. W spotkaniu uczestniczylo ok.60 os6b; b) Od 18

wrzesnia do 9 pazdziernika trwal otwarty nab6r przedsiqwziqi do Gminnego Programu

Rewitalizacji Miasta Wtoclawek na lata 2018 - 2028. W ramach ww. naboru, kt6ry byf

traktowany jako uzupefnienie listy przedsiqwzigi wypracowanych przez zespoly tematyczne
pracujqce z w czerwcu i lipcu, wpfynqlo 16 Kart projekt6w; c) w konkursie arch itektonicznym
na opracowanie koncepcji programowo - przestrzennej rozbudowy, przebudowy budynku i

zmiany sposobu uipkowania na Centrum Rewitalizacji we Wtoclawku przy ul.3 Maja 18

wptynqlo 11 prac. Po dokonaniu ich oceny Sqd konkursowy przyznal 2 nagrody i

wyr62nienie. Z autorem zwyciqskiej pracy (biuro Analog Piotr Smierzewskr z Koszalina)
podjqte zostanQ negocjacje w trybie zam6wienia z wolnej rqki na opracowanie dokumentacji
projektowej.
W zakresie dzialalnoici Biuro Sportu iTurystyki m.in.



- 3 wrzeinia na Przystani Wodnej na rzece Wi6le im. J. Bojariczyka odbyi siq Piknik Sportowo
-Rekreacyjny,,Wloctawekl Gramy!", kt6rego organizatorem byl OSrodek Sportu i Rekreacji,

przy wsp6lpracy z Biurem Sportu i Turystyki. W programie imprezy znalazly siq m.in.
prezentacje wtoctawskich klub6w sportowych. Na scenie sktad na bie2qcy sezon rozgrywek
przedstawify: Klub Koszyk6wki Wloctawek oraz WTS KDBS Bank Wloclawek.
- 8 paldziernika po raz czwarty odbyt siq we Wlocfawku p6lmaraton. Bieg, kt6ry zainicjowal i

co roku wspiera wlocfawski samorzqd, ukoiczylo blisko 500 zawodnik6w.
- staraniem m.in. Biura Sportu i Turystyki znalazt siq wir6d organizator6w gt6wnych

stadionowych Mistrzostw Polski w lekkiej atletyce. Zawody w kategorii U 20 planowane sq

na czerwiec 2018 r. Oficjalnq nominacjq miasto Wtoclawek otrzymato 10 paidziernika w
siedzibie Polskiego Komitetu Olimpijskiego.
JeSli chodzi o Centrum Obslugi Inwestora 6 paZdziernika zostata sprzedana inwestorowi

dzialka na terenie Wlociawskiej Strefy Rozwoju Gospodarczego - Park Przemysfowo -
Technologiczny. Inwestor przystqpil do sporzqdzania niezbQdnej dokumentacji celem

uzyskania koniecznych decyzji. Prowadzone sQ kolejne rozmowy z inwestorami pragnacymi

zakupii lub dzier2awii dzialki na terenie Wloclawka. Z deklarowanych przez inwestor6w
plan6w obszar Wloclawskiej Strefy Rozwoju Gospodarczego zostanie do koica bie2qcego

roku w wiqkszo(ci przekazany inwestorom.
Na zakoficzenie swojej wypowiedzi Prezydent Miasta poinformowal, ie w obradach

dzisie.iszej sesji uczestniczE dyrektorzy wszystkich wydzial6w Urzqdu Miasta. Sq obecni

dlatego, 2e Pan Prezydent spotyka siq z uwagami, ii informacje przez Niego przekazywane sq

czQsto niepelne, dlatego Pan Prezydent zaproponowal takq formulq, ie na pojawiajEce siq

pytania dotyczqce informacji miqdzysesyjnej bqdq udzielane odpowiedzi w formie pisemnej,

natomiast dyrektorzy wydziat6w bqdq odnotowywai wszelkie zapytania a przygotowane po

obradach sesyjnych odpowiedzi Pan Prezydent bqdzie weryfikowal ipodpisywal. Zdaniem

Pana Prezydenta .iest to rozwiqzanie czytelne a waga slowa podpisanego przez Prezydenta

Miasta ma wiqksze znaczenie ni2 udzielanie odpowiedzi bezpo5rednio podczas obrad

sesyjnych.

Wiceprzewod niczqcy Rady Miasta radny Dariusz Wesotowski poinformowai, ie otwiera

dyskusjq nad zagadnieniami dotyczEcymi przedstawionej przez Prezydenta Miasta informacji

miqdzysesyjnej.

W dvskusii na temat przedstawionei informacii udzial wzieli:

Radnv Jarosiaw Chmielewski wyrazil zadowolenie z obecno(ci na obradach sesyjnych

dyrektor6w wydzial6w, dziwi jednak Pana radnego zaproponowana formula, gdvi nie taka
jest rola dyrektor6w, aby zapisywali zapytania radnych, dziwi r6wniei lekcewaiqce

zachowanie Pana Prezydenta, kt6ry opu6cil obrady Rady Miasta. Niemniej jednak Pan radny

zwr6cil siq o wy.jainienie postqpowania dotyczqcego ubezpieczeri, kt6re mialo miejsce w

naszym mie6cie ico leglo u podstaw, chyba, 2e Pani Wiceprezydent jest w stanie na to
pytanie odpowiedziei, 2e broker obecnie obstugujqcy UrzEd Miasta, broker z Torunia, dostat

zadanie wyliczenia skladki u bezpieczeniowej na 8 miesiqcy, nie na rok tak jak zazwyczaj jest

to robione, lecz na 8 miesrecy. Chcialbym zapytai, co legto u podstaw i.iakie z tego tvtulu
bqdq dodatkowe koszty dla miasta, bo z wiedzy Pana radnego wynika, ie wcze6niei oplata
wynosila 90 ty6. zt. za to ubezpieczenie, a obecnie bqdzie wynosii 150 ty6. zi., wiqc gdzie sq

oszczqdno6ci dla miasta z tytulu wyboru brokera z Torunia. Ponadto Pan radny zapytaf, czy



prawdq jest r6wniei to, ie w ramach Grupy Zakupowej ten sam broker, kt6ry obsiuguje

miasto, obsiugiwai bqdzie wszystkie sp6lki miejskie iw ramach .iakiego postepowania

bqdzie to przeprowadzone? Czy tak to bqdzie wyglqdalo, ie bqdzie 2 razy dro2ej, byleby

robila to firma z zewnqtrz, bo chyba nie na to siq umawialiSmy z Prezydentem. Pan radny

poruszyl r6wnie2 kwestiq dotyczqcq hali sportowej OSIR w zwiqzku z konferencjq prasowE

na temat oddania do uiytku obiektu izwr6cil siq z zapytaniem jaki byf pierwotny termin

oddania do uiytku hali sportowej OSIR oraz z jakiego powodu zostat on przesuniQty i

dlaczego miasto wyrazito na to zgodq nie naliczajqc za takie dziaiania kar umownvch, co

uszczuplito budiet miasta. Ponadto Pan radny poprosii o odpowiedi czy prawda jest, ie

zmieniony zostal pierwotny projekt iwykonawca otrzymal zezwolenie na zmianq technologii

obloienia obiektu iczy w zwiqzku z tvm nie powstala szkoda dla miasta, poniewa2 jest to

oszczqdnoSi jedynie dla wykonawcy. Pan radny poruszyl r6wnie2 sprawq zwiEzanE z

od(nie2aniem miasta i zapytal czy postQpowanie dotyczqce odSnie2ania miasta zostafo

zakofczone i czy wygrata je podobnie jak poprzednio firma ze stargardu szczecifiskiego. Pan

radny zwr6cil uwagq, ie w okresie miqdzysesyjnym odbyio siq spotkanie w osadzie Popowo,

relacje ze spotkania pokazafa jedna z lokalnych telewizji CW 24 - Pan radny zapytal czego

dotyczylo to spotkanie, gdyi nie bylo na ten temat wzmianki w informacji sesyjnej Pana

Prezydenta, kto pokryf koszty spotkania i jaki byt jego cel oraz dlaczego nie odbyfo sie ono w

siedzibie Urzqdu Miasta. Pan radny poruszyl sprawq podzialu przez Prezydenta Miasta

nagr6d dla nauczycieli i zapytaf z jakiej puli - czY z puli zwiqzk6w zawodowych czy

Prezydenta zostaly przyznane w ostatnich trzech latach nagrody dla obecnych radnych

bqdqcych nauczycielami tj. Pana radnego Jaroslawa Hupalo, Pani radne.i Agnieszki

chmielewskiej iPani radnej Ewy szczepariskiej. Na zakoriczenie wypowiedzi Pan radny

poinformowal, ie zgodnie z postqpowaniem ogtoszonym przez miasto na terenie Parku im.

H. Sienkiewicza w okresie od 15 listopada do 10 grudnia ma siq odbywai uktadanie trawy z

rolki, pomimo o96lnej wiedzy, ii nie jest to odpowredni okres na prowadzenie tego rodzaju

prac ogrodniczych. A zatem w jakim celu bqdzie przeprowadzona taka wymiana trawy w

okresie, w ktdrvm trawa z rolki nie powinna byi ukladana, czy to nie jest kolejny przyklad na

marnotrawienie publicznych Srodk6w.

Radnv Dariusz Jaworski twutem wprowadzenia poinformowat, 2e miaf zaszczyt i

przyjemno5i na zaproszenie Prezydenta Miasta uczestniczyi w tegorocznej uroczysto6ci z

okazji Dnia Nauczyciela podczas kt6rej wielu wybitnych wtocfawskich nauczycieli otrzymalo

nagrodq Prezydenta Miasta. Wiele lat temu Pan radny mial przyjemnodi zorganizowai wraz

z Instytutem Pamiqci Narodowej wystawQ, kt6ra wzbudzila bardzo duie zainteresowanie

pod tvtulem ,,Twarze wloclawskiej bezpieki". wystawa miafa na celu ujawnienie twarzy

os6b dzialajqcych we wloclawskiej bezpiece, kt6rzy niszczyli ludzi i ich ideafy w dq2eniu do

wolnoici, z kt6rej wszyscy dzisiaj korzystajE. Wielkie zdziwienie Pana radnego wzbudzil fakt,

ie jednq z os6b nagrodzonych przez Prezydenta Miasta jest osoba zna.idujqca siq w

informatorze, kt6ry zostal wydany na okoliczno(i zorganizowania ww. wystawy. Pan radny

wrqczyl Prezydentowi Informator w celu umoiliwienia zapoznania siq z biogramem tej

osoby. Nagrody kt6re przyznano powinny zostai skierowane do os6b stanowiqcych wz6r,

przyklad do na6ladowania w iyciu publicznym izawodowym a otrzymala jq osoba, kt6rej

przeszloii obrazowala wystawa o kt6rej wspomnial Pan radny, osoby w SB to nie byli ludzie

przypadkowi to ludzie oddani i wierni wykonywanej slu2bie o czym Pan radny m69l siq sam

przekonai, gdy2 przez 8 lat niejednokrotnie byl inwigilowany i represjonowany stqd te2 zna

wielu funkcjonariuszy tych slu2b. Taka to osoba, jako osoba zasluiona, kt6ra przez 12 lat



byla fun kc.jonariuszem sluiby bezpieczeristwa i pelnila takie od 1986 roku stanowisko

kierownicze szefa sluiby bezpieczedstwa w Radziejowie, z pewno6ciq byla szefem grupy

operacyjnej w Lipnie na poczatku stanu wojennego a grupa operacyjna w Lipnie 13 grudnia

zajmowala siq internowaniem obywateli do obozdw internowania a zatem nie byla zwyklym

szeregowym pracownikiem, ita osoba otrzymuje nagrodq Prezydenta Miasta. A zatem Pan

radny zapytal jakie kryteria stawiane byly nauczycielom, aby mogli oni otrzymai nagrodq

Prezydenta Miasta.
Radnv Piotr Czarnecki poinformowa'i, 2e w dniu poprzedzaj4cym obrady sesyjne odbyto siq

posiedzenie Komisji Kultury isportu podczas kt6rego Dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej

prezentowala sprawozdanie i poinformowala, 2e plac6wka zostala skontrolowana w roku

2016 z prowadzonej dzialalnoSci i do chwili obecnej nie otrzymala protokolu pokontrolnego

z przeprowadzonej kontroli przez sfuiby kontrolne Urzqdu Miasta, otrzvmywala jedynie

telefoniczne zapewnienia,2e kontrola przebiegla prawidlowo inie stwierdzono uchybien w

funkcjonowaniu plac6wki. czy zatem jest to prawidtowe dziatanie, gdyi ka2da kontrola

winna zakoiczyi siQ protokolem pokontrolnym iczy nie miafo to wplywu na fakt, ie
pracownicy tej plac6wki do dzisiaj nie otrzymali podwy2ki plac.

zwr6cit uwagq na sposob

prowadzenia inwestycji przy ul. Zachodniej oraz panujqcy tam chaos, kt6ry jest znany Pani

Wiceprezydent Korpolak-Komorowskiej. Zdaniem Pana radnego nie mozna w tak

skandaliczny spos6b kontynuowai tej inwestycji i Prezydent Miasta powinien podjqt

konkretne decyzje izmienii inwestora, aby m6c doprowadzii tQ inwestycjq do finalu, kt6ry

bqdzie korzystny dla miasta i mieszkaric6w.

Radna Mariola Gawlowska zwr6cita uwagq na rozwaienie mo2liwoici przesuniqcia termin

remontu mostu na okres letni, aby uniknqd kork6w i bardzo du2ych utrudnieri w ruchu

drogowym, tym bardziej, 2e obecnie trwa remont ul. Dobrzydskiej, kt6ra jest nieprzejezdna,

wzorem innych miast wszelkie remonty strategicznych czq6ci miasta powinny odbywai siq

24 godziny na dobq jak to ma miejsce w innych miastach by zminimalizowai utrudnienia dla

mieszkarlc6w i skr6cii okres realizacji zadania. Ponadto Pani radna odniosfa siq do

trwajEcego remontu ulicy Grodzkiej, na odcinku od ul. willowej w stronq mostu zostafa

zawgiona jedna nitka jezdni, po kt6re.i moie poruszai siQ jeden pojazd co stanowi duze

utrudnienie natomiast poszerzono pas trawnika, jest to posuniecie zupelnie niezrozumiafe

dla os6b korzystajEcych z tej drogi, kt6re graniczy wrqcz z brakiem wyobraini. A zatem jakie

rozwiqzanie tego problemu proponuje Pan Prezydent oraz slu2by odpowiedzialne a

bezoieczeristwo w mieScie.

Radnv Damian Chelminiak nawiqzujqc do wypowiedzi Pani radnej Marioli Gawfowskiej

poruszyl r6wniei sprawe remontu ul. Grodzkiej skladajqc w tej sprawie interpelacjq do

Prezydenta Miasta w sprawie poszerzenia ulicy Grodzkiej od nr 17 do ul. Mostowej

Mieszkaricy zwracajq uwagq, 2e tego typu zwqienie ulicy powoduje korki nie ma sensu tego

typu rozwiEzanie. w zwiqzku z tym nale2y miei nadziejq, ie zostanie zastosowane tnne

rozwiqzane o kt6re wnoszQ mieszkaricy iulica nie zostanie zwqiona. Ponadto Pan radny

zapytaf o termin zamkniecia mostu oraz czy mo2na dokonat zmiany jego terminu

Radnv Krzvsztof Kukucki zapytal o termin oddania do u2ytku hali osiR oraz czy ten sam

wykonawca, kt6ry byt zaangaiowany w przebudowq tej hali, obecnie wykonuje prace

zwiqzane z przebudowE basenu Delfin. Czy wskazany uprzednio termin oddania basenu w

dniu 1 sierpnia 2018 roku jest niezagro2ony. Ponadto Pan radny nawiqzaf do interpelac.ii

skierowanej do Prezydenta Miasta w kt6rej Pan radny proponowat, aby plytkie baseny o



glebokoici 1,20 m. budowane byfy przy szkolach i sluiyly do nauki plywania bez mo2liwoSci

skok6w do wody po jednym na kaidym z osiedli. Nie sq to kosztowne inwestycje na co

wskazujq dojwiadczenia innych samorzqdow iw zwiqzku z tYm Pan radny zapytal, czy sq

rozwaiane tego typu rozwiqzania, poniewa2 Prezydent Miasta w odpowiedzi na interpelacjq

stwierdzil, ie bqdzie dokonane rozpoznanie co do mo2liwo6ci zastosowania tego rodzaju

propozycji.

Radnv Krzvsztof Kowalski przypomniaf,2e w dniu 16 wrzeinia br. na ul. Zbiegniewskiej mial

miejsce 6miertelny wypadek, w kt6rym zginEl motocyklista. Pan radny w dniu 27

paidziernika 2016 roku, czyli rok temu zlo2yl do Prezydenta Miasta interpelacjq, w kt6rej

zaproponowal poprawQ bezpieczeistwa na tej ulicy poprzez zamontowanie lustra

drogowego przy wyjeidzie z ul. Fredry fqczqcej bloki 2,4,6,8,I0 z ul. Zbiegniewskiej z uwagi

na ograniczonq widocznoji. Pan Prezydent w dniu 2 listopada 2016 roku w odpowiedzi na

interpelacjq poinformowal, ie propozycja zostafa wpisana do porzqdku obrad na.jbli2szej

Komisji ds. bezpieczefstwa ruchu drogowego. opinia Komisji stanowii bedzie podstawq do

podjqcia decyzji o zastosowaniu stafych rozwiazafi we wskazanej lokalizacji. A zatem Pan

radny zapytal czy Komisja ds. bezpieczeristwa ruchu drogowego odbyla posiedzenie od

tamtego czasu, czy wypracowata stanowisko do zaproponowanego rozwiqzania. Byc moze

zamontowanie lustra drogowego mogloby uratowai iycie motocykliScie, kt6ry zginql w

wypadku drogowym. Ponadto Pan radny skierowal zapytanie do wiceprezydent Miasta Pani

Barbary Moraczewskiej informujqc, 2e w dniu 18 paidziernika br. wojew6dzki sqd

Administracyjny nie uwzglqdnil zioionych przez Prezydenta Miasta wyjasnieri ipotwierdzil,

2e Wojewoda Kujawsko-Pomorski slusznie uznal wqtpliwo3ci oSwiatowe.i solidarnosci,

stwierdzajEc, 2e Tarzqdzenie nr 78 powolujqce sklad komisji konkursowej dokonane zostafo

z naruszentem prawa, a zarem co dalej wtadze miasta zamierzajq zrobii w tej kwestii.

Ponadto czv Prezvdent Miasta zdale sobie sprawq, ie wszelkie decyzje podejmowane przez

nowo powotanych dyrektor6w plac6wek oSwiatowych mogq zostad w 6wietle prawa uznane

za niewaine. Pan radny zapytai tak2e jak dlugo Prezydent Miasta zamierza tolerowai ten

stan rzeczv choi itak w konsekwencji wystQpi konieczno(i przeprowadzenia po raz kole.iny

tvch konkurs6w. Pan radny poruszyi takie kwestiq sprzedaiy choinek na placu przy hali

targowej. Pan radny poinformowal, 2e do roku ubiegiego decyzje na sprzedai choinek

wydawane byly przez MZUKID, natomiast w roku bieiqcym znajduje siq to w gestii

wiceprezydenta Jaroslawa Najberga. Jest to rozporzqdzenie z 2013 roku, w kt6rym zakiada

siq, 2e okazjonalna sprzeda2 przed6wiqteczna kosztuje 1'0 zl. za mz wynajmowanej

powierzchni na dobq. A zatem je2eli sprzedajqcy chcq handlowat choinkami przez 9 dni, a

UrzEd Miasta wyznaczyt po 35 m2 dla ka2dego sprzedajqcego, to przez 9 dni osoby

handlujqce poniosq wydatek ponad 3000 zl., aby m6c handlowa6 choinkami. HandlujEcy

producenci drzewek, kt6rzy chcq skorzystai z oferty bqdq siq zastanawiac czy warto

handlowai w wyznaczonym miejscu i ponosii tak du2e koszty. Dla przypomnienia Pan radny

poinformowaf, ie cyrk oraz wesofe miasteczko do 1000 m placi 120 zl. za dobq. w zwiqzku z

tym nale2y wyj6i z innq propozycjq ipom6c przedsiqbiorcom w okolicznoiciowej sprzeda2y

choinek.
Radnv J6zef Mazierski stwierdzi,2e w zwiqzku z tym, 2e Pan Wiceprezydent Jarosfaw

Najberg nie bywa i nie uczestniczy w posiedzeniach Komisji jak to bylo w dobrym zwyczaju,

zatem pozostaje pytai podczas obrad sesyjnych. w zwiqzku z tym Pan radny poinformowai,

2e mieszka6cy czesto wystepujq o sprzeda2, o uzytkowanie lub wydzier2awienie terenu i

otrzymuja odpowiedzi, ii nie mo2na tego zrobit, poniewa2 np. nieuregulowany jest stan



prawny lub nie przewiduje tego regulamin, Pan radny zaproponowal, aby Pan

Wiceprezydent przed udzieleniem odpowiedzi zaprosil mieszkaic6w iwyjaSnil, dlaczego nie

mo2na speinii ich oczekiwarl, gdy2 czqsto z rozm6w z mieszkadcami wynika, 2e mo2na

podjqi skuteczne dzialania. W kontaktach na szczeblu dyrektora czy Wiceprezydenta m02na

wyjaSnii wiele spraw ijeili nawet nie mo2na czego6 zrobii to naleiy siq mieszkancom

szczeg6towe wyja5nienie. Kolejnq sprawq poruszonq przez Pana radnego sq naprawy np.

studzienek, poniewai znajdujq siq poza pasem drogowYm, kto w takim razie jest

zobowiqzany do tego rodzaju napraw na terenie miasta. Jak siq okazuje wspomniana

studzienka znajduje siq na dzialce bedAcej wlasnoicia miasta nr 42/79, takich przypadkow

jest wiQcej np. przy ul. Mazowieckiej 3, natomiast MZUKID odmawia naprawy powoiujqc sie

na regulamin- takich odpowiedzi byi nie mo2e gdy2 jeieli teren naleiy do miasta to stuiby

miejskie muszq podj4i siq naprawy.
Radnv Jarosiaw Hupalo zapytal o realizacjq budietu obywatelskiego dotyczqcego budowy

pawilonu dla kot6w w Schronisku Miejskim dla Zwierzqt a takie na jakim etapie znajduje siq

ta inwestycja. Ponadto Pan radny zapytal kto na cmentarzu komunalnym odpowiada za

przygotowanie cmentarza do swiqta Zmarlych z uwagi na wzmo2onq czqstotliwoia

odwiedzin w tym czasie. Pan radny pytania te chcial zadai w innym punkcie zgodnie z

porzqdkiem obrad, lecz skoro inni radni w tym punkcie sktadajq wnioski izapYtania to Pan

radny dostosowal siq do przebiegu obrad sesyjnych.

Radnv stanisiaw Krzemieniewski zwr6cil siq do Pani wiceprezydent Magdaleny Korpolak-

Komorowskiej o zwiqkszenie nadzoru nad remontem ulicy Grodzkiej. Pan radny podziela

zdanie przedm6wc6w o to, aby nie zwq2ai jezdni na planowanym odcinku, ponadto Pan

radny zwr6cil uwagq na bezpieczeistwo dzieci poniewai brak jest gwiatel na przej6ciu dla

pieszych na wysoko6ci szkoly w zwiqzku z tym poprosit o skierowanie w to miejsce os6b,

kt6re wzorem innych przej5i przy plac6wkach szkolnych przeprowadzajq dzieci na przejjciu

dla pieszych co ma sluiyi bezpieczefstwu dzieci.

wiceprzewod n iczqcy Rady Miasta radny Dariusz wesolowski zapytal czy wiceprezydenci

obecni na sali obrad udzielq odpowiedzi na zapytania radnych. Pan Wiceprzewod niczqcy

otrzymal odpowiedl, ie wszelkie informacje na temat poruszanych zagadniei zostanq

udzielone w formie pisemnej

Ad.3
Projekt uchwaly w sprawie wyboru Przewodniczqcego Rady Miasta Wfoclawek'

wprowadzenia do przedmiotowego projektu uchwaly dokonal wiceprzewod niczqcy Rady

Miasta radny Dariusz wesolowski, kt6ry poinformowal,2e ustawa o samorzqdzie gminnym

w art. 19 ust. 1 wskazuje, ii Rada gminy wybiera ze swego grona przewod n iczqcego

bezwzglqdnE wiqkszo5ciq glos6w w obecno6ci co najmniej polowy ustawowego skfadu rady,

w gtosowaniu tajnym. w zwiqzku z odwolaniem radnego Krzysztofa Kukuckiego z funkcji

Przewodn iczqcego Rady Miasta, zaszla potrzeba wyboru nowego Przewod niczqcego. Biorac

pod uwagq wyniki przeprowadzonego glosowania zasadne jest podjqcie przedmiotowej

uchwalv.



Ooinia Komisii Stafei Radv Miasta
Przedmiotowy projekt uchwaly rozpatrzyla oraz pozytvwnie zaopiniowala Komisja Porz4dku

Prawnego i Publicznego. Z opiniq w tej sprawie zapoznafa RadQ Miasta Przewodniczaca

Komisji rad na Katarzyna Zarqbska.

wiceprzewod niczqcy Rady Miasta radny Dariusz wesolowski poinformowaf, ie otwiera

dyskusjq nad ww. zagadnieniem jednoczeinie zwr6cil siq do radnych o zglaszanie

kandydat6w na funkcjq Przewodn iczqcego Rady Miasta.

W dvskusii udzial wzieli:
Radnv Jaroslaw Huoalo w imieniu Klubu radnych SLD na funkcjq Przewod niczqcego Rady

Miasta zglosil radnego stanislawa wawrzonkoskiego, kt6ry jest radnym posiadajqcym duie

doiwiadczenie samorzqdowe, ponadto pefnil jui tq funkcjq w Radzie Miasta'

Przewodniczacv RadV Miasta radnV Dariusz Wesofowski skierowal zapwanie do Sekretarza

Miasta Pani wieslawy Konopczyriskiej, czy radny stanislaw wawrzonkoski mo2e ubiegai siq

o kandydowanie na funkcjq Przewod niczqcego Rady Miasta w sytuacji, gdy nie zfo2yl

rezygnacji z pelnienia funkcji Przewodniczqcego Komisji Gospodarki Miejskiej i ochrony

Srodowiska.
Pani wieslawa Konopczvriska sekretarz Miasta wyja6nifa, 2e zgodnie z ustawq.iedynie radni

bqdqcy czlonkami Komisji Rewizyjnej nie mogq lqczyi funkcji czfonka Komisji Rewizyjnej z

osobami, kt6re sE wymienione w art. 19 ust. L Ustawy o samorzqdzie gminnym, czyli z

funkcjq Przewodn iczacego i wiceprzewod n iczqcego Rady. Brak jest zapis6w ustawowych

zabraniajqcych wprost lQczenia funkcji Przewodniczqcego komisji stalej z funkcjq

Przewodn iczqcego lub wiceprzewodn iczqcego Rady. Majqc jednak na uwadze og6lne zasady

jakie spoczywajq na Przewodniczqcym Rady, kt6ry koordynuje prace komisji stalych Rady

doszloby do pewnego zaburzenia funkcji, gdyi Przewodniczqcy Rady nie mo2e koordynowai

funkcji Przewod n iczqcego Komisji. Do takiego zapisu zobowiqzuje tei par. 37 Statutu Miasta,

a zatem dla jasno6ci funkcjonowania oraz sprawowania swoich obowiqzk6w nie powinno

doj6i do takiej sytuacji, aby Przewodniczqcy Rady petnit innq funkcjq w Komisji'

Wiceprzewod niczacv Radv Miasta radnv Dariusz Wesofowski zwr6cit siq do radnego

stanislawa wawrzonkoskiego z zapytaniem czy zloiy rezygnacjQ z funkcji Przewodn iczqcego

Komisji w zwiqzku z zaprezentowanym przez Paniq Sekretarz wyja6nieniem sytuacji prawnej

Radnv stanislaw wawrzonkoski poinformowal,2e w ustawie o samorzqdzie gminnym oraz

statucie Miasta wtoclawek brak jest zapisu zabraniaj4cego lqczenia funkcji

Przewod niczqcego Rady z funkcjq Przewodnicz4cego Komisji, z reguly Przewodniczqcego

Rady wybiera sig na pierwszym posiedzeniu nowej Rady, w6wczas iaden z kandydat6w nie

piastuje funkcji. obecnie ka2dy z potencjalnych kandydat6w bez wzglqdu na pefnione

funkcje w Radzie mo2e ubiegai siq o funkcjq Przewod niczqcego bez uprzedniej rezygnacji. w
zwiqzku z tym Pan radny poinformowal, ie nie zfo2y rezygnacji z funkcji Przewod n iczqcego

Komis.ji natomiast wyra2a zgodg na kandydowanie na funkcjq Przewod n iczqcego Rady

Miasta.
poinformowal, 2e Klub radnYch

pts nie bqdzie zgfaszal swojego kandydata na funkcjq Przewod n iczqcego Rady, gdvi nie tylko

w przekonaniu Pana radnego radny Jaroslaw chmielewski byf najlepszym Przewodniczqcym

Rady w tej kadenc.ii. Natomiast odnoszqc si9 do wypowiedzi radnego stanislawa

Wawrzonkoskiego seniora Rady Miasta, Pan radny zaapelowal o wiqcej odwagi i



zdecydowania ze strony Pana radnego Wawrzonkoskiego w sytuacji, gdy nale2y siq okre6lii
jakie dzialania trzeba podjai, bez kalkulacji co moina stracii lub zyska1' Z pewno6ciq Rada

Miasta ostatecznie dokona wyboru Przewod n iczqcego.

Radnv Stanislaw Wawrzonkoski odnoszqc siq do wypowiedzi przedm6wcy poinformowal, 2e

Wiceprzewod n iczqcy reprezentuje ugrupowanie, kt6re nosi nazwq Prawo iSprawiedliwofi,
a zatem nale2y postugiwat siq prawem. W zwiqzku z tym Pan radny poprosil o wskazanie

przepisu w ustawie o samorzqdzie gminnym lub w Statucie Miasta, kt6ry zabrania radnemu

obecnemu na sali obrad kandydowai na to stanowisko. Brak jest takiej regulacji prawnej,

natomiast p6iniejsze zachowanie Pan radny pozostawia do swojej dyspozycji.

Wiceprzewodn iczacv Radv Miasta radnv Dariusz Wesotowski w zwiqzku z zaistniatE svtuacjE

poprosil o komentarz prawny Paniq Wieslawq Konopczyriskq Sekretarz Miasta, informujEc

ponadto, i radny Rafal Sobolewski zloiyl rezygnacjq z obecnie pelnionej funkcji

Pani Wieslawa Konopczvriska Sekretarz Miasta wyjaSnila, 2e ustawowy zakaz dotyczy

iqczenia funkcji czionka Komisji Rewizyjnej z funkcjq Przewodn iczqcego i

Wiceprzewod n iczqcego Rady. Przepisy ustawy nie zakazujq wprost lqczenia funkcji

Przewodn iczqcego Komisji statej z funkcjq Przewod n iczEcego Rady. zapisy statutu Miasta

wskazujq wprost, ie nie mo2na lqczyd funkcji przewod niczqcych dw6ch komisji stalych,
jednakie zadania Przewodn iczQcego sa takie, ie koordynuje on pracq komisji iw zwiEzku z

tym, aby nie doszto do kolizji w sprawowaniu funkcji wskazany jest zawsze rozdziat funkcji,

kt6ry (wiadczy o przejrzystosci wykonywania swoich zadari. A zatem to Rada postanowi i

zadecyduje, jest wskazana kandydatura, kandydat wyrazil zgodq na kandydowanie,

stwierdzil,2e nie zlo2y rezygnacji z obecnie petnionej funkcji Przewodniczqcego Komisji a

zatem jeieli kandydatura zostanie poddana pod glosowanie w6wczas Rada Miasta poprzez

glosowanie dokona wyboru.
Radnv Jaroslaw Hupalo stwierdzil, ii do tei pory jest to jedyna zgloszona kandydatura a

zatem nic nie stoi na przeszkodzie, aby zostala poddana pod glosowanie, opinia prawna w

tej sprawie jest ambiwalentna, natomiast Pan radny zadeklarowal, po rozmowie z

kandydatem, 2e je6li Pan Stanislaw Wawrzonkoski zostanie wybrany to zrezygnuje z funkcji

Przewodn iczqcego Komisji, a zatem naleiy przej(i do gfosowania, tym bardziej ie nie ma

iadnych przeciwwskazai prawnych, aby podjqi takie dziatanie.

wiceprzewod niczacv Radv Miasta radnv Dariusz wesolowski zwr6cil siq do sekretarza

Miasta Pani wieslawy Konopczyriskiej o wyja6nienie czy w zaistnialej sytuacji uchwala

podjqta przez Radq Miasta mo2e zostai zakwestionowana przez organ nadzoru jako

n iezgod na z prawem.

Pani wieslawa Konooczvriska sekretarz Miasta wyjaSnita, ie moie doj(i do takiej sytuacji, ze

uchwaly podpisane przez Przewod niczqcego, kt6ry zostanie wybrany przez Radq Miasta w

spos6b nieprawidlowy bqdq dotkniqte wadq prawnq.

Radna olga Krut-Horonziak stwierdzita, 2e poslugiwanie siQ prawem i sprawiedliwoSciq

obowiqzuje wszystkich radnych na tej sali. Pan radny stanislaw wawrzonkoski znajduje siQ w

prawnie okre6lonej sytuacji, jest radnym iz wyboru Przewodniczqcym Komisji Gospodarki.

Zaden organ nie bqdzie rozpatrywal prawomocno6ci podjetej uchwaty, bez wskazania faktu,

o kt6rym jest tu mowa, poniewai w prawie jest r6wnie2 tak, 2e bada sie takze inne

towarzyszace okolicznoici. Ponadto istnieje uchwaia zobowiqzujqca radnego do etycznego

zachowania, kt6ra nadal obowiqzuje, natomiast chQi piastowania dw6ch funkcji na rok

przed wyborami samorzqdowymijest nie na miejscu.
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Radnv Stanislaw Wawrzonkoski - ze wzglqd6w technicznych wypowiedi Pana radnego nie

moie zostad odnotowana w protokole z uwagi na fakt, i2 Pan radny podczas swojej

wypowiedzi nie wlqczyl mikrofonu.
Radnv Krzvsztof Kukucki stwierdzil, ie cieszy postawa Wiceprzewodn iczqcych Rady Miasta,

kt6rzy postanowili stai na straiy przepis6w i ortodoksyjnie je stosowai w spos6b dla siebie

wygodny. Pan radny zwr6cil uwagq,2e nie zostaly spelnione procedury prawne, gdy naleiafo

w zwiEzku z wnioskiem zloionym przez grupq radnych zwolai posiedzenie Rady Miasta

zgodnie z przepisami prawa, na kt6re dzisiaj siq powolujq. Ponadto Pan radny poddal w

wqtpliwo6i czy decyzje zapadajqce dzisiaj podczas obrad bqdq prawomocne, poniewaz

upowainienie udzielone przez Przewod niczqcego, kt6ry nie pelni jui tej funkcji, obowiqzuje

nadal pomimo tego, 2e osoba ta ju2 nie petni swojej funkcji. Przez ostatnie 2 miesiqce

odbywal siq festiwal os6b, kt6re uznaly siq za Przewodn iczqcego, choi to nie jest takie

oczywiste, gdy2 prawnicy, kt6rzy analizowali tq sprawq w spos6b jednoznaczny twierdzili, 2e

upowainienie dziaia do momentu, kiedy osoba upowainiajqca pelni swojE funkcjQ'

Nieobecno6i Przewodn iczqcego nie jest jednoznaczna z jego odwotaniem. A zatem jeieli

wiceprzewod niczqcy zdecydowali siq zlamac prawo inie zwolywai sesji Radv Miasta, kiedy

byli do tego zobligowanito dzisiaj dziwi ich zachowanie co do jego przestrzegania'

Wiceorzewodn iczacv Radv Miasta radnv Dariusz Wesotowski poinformowal Pana radnego

Kukuckiego, ie m6gl on fakt ten zglosid do organu nadzoru, je2eli tego nie zrobil zatem nie

ma prawa stawiad zarzut6w, 2e zostalo zlamane prawo. Aby nie lamai prawa Pan

wiceprzewod n iczacy kilkakrotnie prosil o wyjaSnienie sytuacji prawnej przez sekretarza

Miasta.
Wiceprzewod niczacv Radv Miasta radnv Dariusz Wesolowski zwr6cil siq ponadto do radnego

stanisfawa wawrzonkoskiego, kt6ry nie zloiyl rezygnacii z pelnionej obecnie funkcii czy

podtrzymuje kandydowanie na funkcjq Przewod niczqcego Rady Miasta'

Radnv stanislaw wawrzonkoski poinformowal, ie jui wczejniej wyrazif swoja wolq w tej

sorawte.
na funkcjq Przewodn iczqcego

Radv Miasta zglosit kandydaturq radnego Rafaia sobolewskiego, kt6ry pelnit jui tq funkcjq w

Radzie Miasta iz pewnoicia bqdzie dobrze wypetnial swoje obowiqzki Radny Rafal

Sobolewski wyrazil zgodq na kandydowanie.

Z uwagi na brak zgloszeh innych kandydatur wiceprzewod niczqcy Rady Miasta radny

Dariusz wesolowski poddal pod glosowanie zamkniqcie listy kandydat6w na funkcjq

Przewod n iczqcego Rady Miasta.

wiceprzewodniczqcy Rady Miasta radny Dariusz wesoiowski poinformowal,2e w zwiqzku z

faktem, ii wyb6r Przewodn icz4cego Rady Miasta odbywa siq w glosowaniu tajnym, nalezy

dokonai wyboru komisji skrutacyjnej. Pan wiceprzewodn iczEcy poprosil zatem o zglaszanie

kandydat6w do pracy w komisji, kandydaci winni wyrazii zgodq na prace w tej komisji'

wstrzvmuiacvch sie nie stwierdzono.
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Radnv Jaroslaw Chmielewski w imieniu Klubu radnych PIS zglosil do pracy w Komis.ii

Skrutacyjnej kandydaturq radnego Krzysztofa Kowalskiego, kt6ry wyrazit zgodq na

kandydowanie.
Radnv Jaroslaw Hupaio w imieniu radnych Klubu SLD na kandydata do pracy w komisji

skrutacyjnej zglosil radnego Damiana Chelminiaka, kt6ry wyrazil zgode na kandydowanie

Radna Ewa Szczepahska w imieniu Klubu radnych PO zglosifa do pracy w Komisji

Skrutacyjnej wlasnq kandydaturq iwyrazita zgodq na kandydowanie.

Po zakoficzeniu zglaszania kandydatur do pracy w Komisji Skrutacyjne.i Wiceprzewod niczqcy

Rady Miasta radny Dariusz wesolowski poddat pod glosowanie wyb6r Komisji skrutacyjnej

w nastQpujacym sktadzie: radna Ewa Szczepa6ska, radny Damian Chelminiak oraz radny

Krzysztof Kowalski.

W wvniku glosowania przeprowadzonego z udzialem 23 radnvch za zaproponowanvm

wstrzvmuiacvm sie nie stwierdzono.

Wiceprzewod niczqcy Rady Miasta zwr6cit siq do cztonk6w Komis.ii skrutacYjnej o
przygotowanie regulaminu glosowania oraz kart do glosowania, a tak2e o dokonanie wyboru

Przewodn iczqcego Komisji, nastQpnie oglosil przerwq w obradach do czasu zako6czenia prac

Komisji Skrutacyjnej.

Przerwo w obrodoch sesyjnych.

Wznowienie obrad po przerwie.

Wznawiajqc obrady po przerwie wiceprzewod niczqcy Rady Miasta radny Dariusz

wesolowski zwr6cil siq do Przewodniczqcej Komisji skrutacyjnej Pani radnej Ewy

szczepariskiej o przedstawienie Regulaminu wyboru Przewodn iczqcego Rady Miasta

Wloclawek.

przewodniczaca Komisii Skrutacvinei radna Ewa Szczeparlska odczwala Regulamin wyboru

Przewod niczqcego Rady Miasta Wloclawek.

Regulamin stanowi zatqcznik do protokolu.

wobec braku uwag i poprawek ze strony radnych do przedstawionego Regulaminu,

wiceprzewodn iczqcy Rady Miasta poddal pod glosowanie przyjqcie Regulaminu wyboru

Przewodn iczqcego Rady Miasta Wtoctawek.

wstrzvmuiacvch sie nie stwierdzono.
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W rezultacie dokonanego glosowania Regulaminu wyboru Przewod niczqcego Rady Miasta

Wloctawek zostal przyjety przez Radq Miasta.

Nastepnie czlonkowie Komisji Skrutacyjnej przekazali radnym obecnym na sali obrad, karty

do glosowania w celu przystEpienia do aktu glosowania, natomiast Przewodniczqca Komisji

Skrutacyjnej radna Ewa Szczepariska kolejno zgodnie z listq obecnojci odczytywala nazwiska

radnych, kt6rzy umieszczali swoje karty do glosowania w przygotowanej do tego celu urnie

wyborczej.
Po zakoriczeniu aktu glosowania i zebraniu kart do urny Komisja Skrutacyjna opu$cila salq

obrad udajqc sie do Biura Rady Miasta celem ustalenia wynik6w glosowania oraz

sporzqdzenia protokolu z przeprowadzonego glosowania.

W celu dokonania ww. czynno(ci przez Komisjq Skrutacyjnq Wiceprzewod n iczacy Rady

Miasta radnV Dariusz Wesolowski oglosil przerwQ w obradach sesyjnych do czasu

zakoiczenia pracv ipowrotu Komisji Skrutacyjnej na salq obrad.

Przerwo w obrodoch sesyjnych.

Wznowienie obrod po przerwie.

Wznawiajqc obrady po przerwie Wiceprzewod n iczqcy Rady Miasta radny Dariusz

Wesolowski zwr6cit siq do Przewodniczqcej Komisji Skrutacyjnej o przedstawienie protokolu

Komisji Skrutacyjne.i oraz podanie wynik6w gfosowania.

odczytata protok6l Komisji

skrutacyjnej powolanej w trakcie obrad xxxlv sesji Rady Miasta wloclawek dla wyboru

Przewod n iczqcego Rady Miasta Wloclawek informujqc, ie za wyborem na funkcjq
przewodn iczqcego Rady Miasta radnego Rafata sobolewskiego oddano 13 gtos6w,

natomiast za wyborem na funkcjq Przewod n iczEcego Rady Miasta radnego Stanislawa

Wawrzonkoskiego oddano 10 glos6w.

Przewodn iczacego Radv Miasta Wfoclawek.

Protok6l Komisji Skrutacyjnej stanowi zalEcznik do niniejszego protokolu.

Po przedstawieniu przez Komisjq skrutacyjnq wynik6w glosowania wiceprzewod niczacy

Rady Miasta radny Dariusz wesotowski poddal pod glosowanie przyjqcie projektu uchwaly

w sprawie wyboru Przewod n iczqcego Rady Miasta Wloclawek w kt6rej par. l- otrzymuje

brzmienie: Przewodniczqcym Rady Miasta wloclawek w glosowaniu tajnym wybranv zostai

radnv Rafal Sobolewski.

wstrzvmuiacvch sie.
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Po zako6czonym glosowaniu Wiceprzewod n iczqcy Rady Miasta radny Dariusz Wesofowski
poinformowat, 2e w rezultacie dokonanego glosowania Rada Miasta przyjqta uchwaiq w

zaproponowanym brzmieniu.

Uchwala - zal4cznik do protokotu.

Nastepnie Wiceprzewodn iczacV Radv Miasta radnv Dariusz Wesoiowski pogratulowat

radnemu Rafalowi Sobolewskiemu wyboru na funkcjq Przewodn iczqcego Rady Miasta i

przekazal dalsze prowadzenie obrad XXXIV sesji Rady Miasta.

Radnv Rafat sobolewski Przewodniczacv Rady Miasta podziqkowal wszystkim za oddanie

glosu za jego kandydaturQ, ale takie tym, kt6rzy oddali sw6j glos na innego kandydata,

poniewai nie traktuje kontr kandydowania radnego Stanislawa Wawrzonkoskiego jako

elementu Swiadczqcego o glqbokim podziale Rady Miasta, lecz Pan radny byl dumny z faktu,

ie m6gt zmierzyi siq z takim przeciwnikiem. Dokonany przez Radq Miasta wyb6r moie byi
preludium do wsp6lpracy na 162nych polach w gronie tej Rady Miasta. Pan radny wyrazil

zadowolenie z tak duiego bezwzglqdnego poparcia jego osoby, co daje wiqksze moiliwojci

do znajdowania najlepszych rozwiqzari dla miasta ijego mieszkaric6w. Ponadto Pan radny

wyrazii nadziejq,2e Prezydent Miasta wvrazi wolq ichqi wsp6lpracy na rzecz naszego

mrasta.

Przed rozpoczeciem kolejnego etapu procedowania Przewodniczqcy Rady Miasta radny

Rafal Sobolewski ogfosil 10 minutowa przerwQ w obradach sesyjnych.

Przerwo w obrodoch.

Wznowienie obrod po przerwie.

Ad.4
Projekt uchwaty zmieniajqcej uchwalq w sprawie powolania statych komisji iustalenia
przedmiotu ich dzialania.

wprowadzenia do projektu uchwaty w sprawie powotania stalych komisji i ustalenia

przedmiotu ich dzialania w imieniu Klubu radnych PIS dokonal radny Jaroslaw Chmielewski,

kt6ry poinformowat, 2e zgodnie z arl' 2! ust. 1 ustawy o samorzqdzie gminnym do

kompetencji Rady Miasta naleiy m.in. powolywanie komis.ii stalych. Rozwiqzanie komisji

nastgpu.je tvm samym trybie. Majac na wzglQdzie oszczqdnojd 6rodk6w publicznych, a takie
fakt dublowania przedmiotu dzialania Komisji ds. Rewitalizacji z zadaniami przewidzianymi

dla innych komisji stalych, zasadnym jest rozwi4zanie ww. komisji. BiorEc powyzsze pod

uwage, Pan radny zwr6cif siq do Rady Miasta o podjqcie uchwafy w zaproponowanym
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brzmieniu. Ponadto Pan radny przypomnial, 2e gdy w miesiqcu styczniu br. nowa koalicja w

Radzie Miasta powolywaia ww. komisjq w6wczas radni sygnalizowali, 2e jej powolanie

bqdzie dodatkowym kosztem obciq2ajqcym budiet miasta a ponadto bedzie to dublowanie

kompetenc.ji innych komisji statych fun kc.ion ujqcych w Radzie Miasta jak np. Komisji

Budzetu, Rozwoju iPromocji Miasta, Komisji Gospodarki Miejskiej iOchrony Srodowiska, a

tak2e Komisji Kultury i Sportu. Zatem nie ma potrzeby, aby Komisja ds. rewitalizacji dalej

funkcjonowala stqd projekt uchwaly dotyczqcy jej likwidacji, natomiast kompetencje tej

Komisji przejdq ponownie do komisji stalych, kt6re zostaiy wcze6niej wymienione.

Ponadto Pan radny zaapelowal do Przewodnicz4cego Rady Miasta, aby tak2e w ramach

oszczqdnodci nie powolywai kolejnego Wiceprzewodn iczqcego Rady Miasta, poniewa2 nie

ma takiej potrzeby pomimo, i2 Statut Miasta dopuszcza, ie mo2e byt 3

Wiceprzewod n iczqcych Rady Miasta.

Opinia Komisii Statei Radv Miasta
Projekt uchwaly w przedmiotowej sprawie rozpatrzyla Komisja Porzqdku Prawnego i

Publicznego, kt6ra negatywnie zaopiniowala zaproponowana zmianq. Opiniq w tej sprawie

przedstawita Radzie Miasta Przewodniczqca Komisji radna Katarzyna Zarqbska.

Nastepnie Przewodniczqcy Rady Miasta radny Rafal sobolewski poinformowal, ie otwiera

dyskusjq nad ww. zagadnieniem.

W dvskusii udzia'l wzieli:
Radnv Jaroslaw Hupalo stwierdzil, 2e pro6cie.i byloby, aby na obradach dzisiejszej sesji

postawionv zostat wniosek o odwotanie z funkcji Przewodn iczqcego oraz

wiceprzewod niczacego Komisji ds. Rewitalizacji, poniewa2 taki cel przyswieca likwidacji tej

Komisji. Zdaniem Pana radnego takie dzialanie stanowi kolejny element walki politycznej,

poniewa2 zmienia siq struktura wladzy w Radzie Miasta iw ten spos6b dokonuje siq

rozlicze6 o czym SwiadczE kolejne punkty porzqdku obrad. Komisja ds. Rewitalizacji ma do

wypelnienia wa2ne zadania, w chwili obecnej jest na etapie konstrukcji programu

rewitalizacji, odbywajq siq konsultacje, a zatem pro6ciej byloby powolai nowego

Przewodn iczqcego ni2 stawiad zarzutu o dublowaniu kompetencji, na 13 radnych z

pewnoSciq znajdzie sig taka kandydatura, kt6ra bgdzie kierowai dalszymi pracami Komisji.

Natomiast odnoszqc siq do wniosku radnego Jaroslawa Chmielewskiego o ograniczenie

liczby wiceprzewod n iczqcych Pan radny poinformowaf,2e pragnie rozszerzyi ten wniosek, i2

Klub radnych sLD wvcofal rekomendacjq na funkcjq wiceprzewod n iczqcego Rady Miasta

radnemu Dariuszowi wesolowskiemu, ponadto Klub radnych sLD postawi wniosek o

likwidacjq jednego ze stanowisk i odwolanie radnego Dariusza Wesolowskiego. W zwiqzku z

tym Pan radny Chmielewski w imiq dobrej zmiany bqdzie m6gl zaoszczqdzid na kolejnym

stanowisku w Radzie Miasta, Pan Przewodniczqcy Rady Miasta jest osoba pracowitE,

podobnie jak Pan wiceprzewod niczqcy Rady Miasta radny Janusz Dqbczyriski i z pewno(ciq

poradzq sobie kierowaniem pracami Rady Miasta. Natomiast radni sLD deklarujq

wsp6lpracq po realizacji wniosku o odwotanie z funkcji wiceprzewod n iczqcego bylego kolegi

Klubu rad nych SLD.

Radnv Jarostaw Chmielewski wyjasnil, 2e wniosek zlo|ony przez Pana radnego nie ma

iadnego podfoia politycznego. Nie ma zwiqzku stwierdzenie Pana radnego Hupalo, aby

powolai innych radnych na funkcjq przewodn iczqcego i wiceprzewod n iczqcego nie
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W wvniku gtosowania przeprowadzonego w obecnoici 22 radnvch za podieciem uchwalv

opowiedzialo sie 12 radnvch przv 10 glosach przeciwnvch oraz braku glos6w

dokonujqc likwidacji komisji, gdy2 nie o to chodzi. Likwidacja tei komisji ma na celu

eliminacjq dublowania siq zadai innych komisji statych Rady Miasta, brak jest racjonalnych

przeslanek do funkcjonowania tej komisji. Komisja ta powolana zostala jedynie po to, aby

koalicjanci mogli siq wzajemnie obdzielii funkcjami w Radzie Miasta, a przecieZ nie oto

chodzi.

Po wyczerpaniu gtos6w w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddaf pod glosowanie

przyjqcie projektu uchwaly zmieniajqcej uchwalq w sprawie powolania statych komisji i

ustalenia przedmiotu ich dzialan ia.

wstrzvmuiacvch sie.

W zwiqzku z powy2szym Przewodniczqcy
p rze p rowad zon ego glosowania uchwala

zaproponowanym brzmieniu.

Uchwala - zalqcznik do protokofu.

Ad.5
projekt uchwaiy zmieniajqcej uchwalq w sprawie ustalenia sklad6w osobowych stalych

komisji Rady Miasta.

wprowadzenia do zagadnienia dokonat inicjator projektu uchwaly z ramienia Klubu radnych

PIS radnv Jaroslaw Chmielewski, kt6ry poinformowal, ie zgodnie z aft- 21 ust. 1 ustawy o

samorzqdzie gminnym do kompetencji Rady Miasta naleiy powolywanie komisji staiych oraz

ustalanie ich sklad6w osobowych. W zwiqzku z rozwiqzaniem przez Radq Miasta Wloclawek

komisji stalej ds. rewitalizacji, zaszia potrzeba dokonania zmiany w skladach osobowvch

komisji. Majqc powy2sze na uwadze Pan radny zwr6cit siq do Rady Miasta o podjqcie

uchwaly w proponowanym brzmieniu.

Ooinia Komisii Stalei Radv Miasta:
Przedmiotowy projekt uchwafy rozpatrzyla i

Prawnego i Publicznego. OpiniQ w tej sprawie

Komisji radna Katarzyna Zarqbska.

NastQpnie Przewodniczqcy Rady Miasta radny

dyskusjq nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgloszefi do dyskusji Przewodniczqcy
przyjgcie projektu uchwaly zmieniajqcej uchwafq w

statych komisji RadV Miasta.

Rady Miasta poinformowaf, 2e w rezultacie

zostala podjqta przez Radq Miasta w

negatywnie zaopiniowala Komis.ia Porzqd ku

przedstawila Rad zie Miasta PrzewodniczEca

Rafal Sobolewski poinformowaf, ie otwiera

Rady Miasta poddal Pod glosowanie

sprawie usta lenia sktad6w osobowych

wstrzvmuiacvch sie.
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W zwiqzku z powyiszym Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e uchwafa zostala

podjqta przez Radq Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Uchwala - zalqcznik do protokolu.

Ad.6
Projekt uchwaty w sprawie odwolania Przewodniczqcego Komisji Kultury i Sportu'

W imieniu Klubu radnych PIS wprowadzenia do zagadnienia dokonal radny Jaroslaw

Chmielewski informujqc, ie do kompetencji Rady Miasta naleiy m.in. wyb6r w drodze

odrqbnej uchwaly Przewod niczqcych komisji stalych. Odwolanie nastqpuje w tym samym

trybie, jeieli tylko Rada uzna, 2e jest to w jej ocenie celowe. Majqc powy2sze na uwadze

zwr6cil siq do Rady Miasta o podjqcie uchwaly w proponowanym brzmieniu.

Opinia Komisii Stalei Radv Miasta:
Przedmiotowy projekt uchwaiy rozpatrzyla inegatywnie zaopiniowata Komisja Porzqdku

Prawnego i Publicznego. Ponadto Pan radny Janusz Dqbczyriski wypowiadajqc sig w imieniu

wnioskodawcy Klubu radnych PIS nie zechcial przedstawii merytorycznych przestanek

odwolania Przewod niczqcego Komisji. Opiniq w tej sprawie przedstawila Radzie Miasta

Przewodniczqca Komisji radna Katarzyna ZarQbska.

NastQpnie Przewodniczqcy Rady Miasta radny Rafal sobolewski poinformowal,2e otwiera

dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

wobec braku zgfoszei do dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod giosowanie

przyjqcie projektu uchwaly w sprawie odwolania Przewodn iczEcego Komisji Kultury iSportu'

w zwiqzku z powyiszym Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, ie uchwala zostala

podjqta przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Uchwala - zatqcznik do protokofu.

Ad.7
Projekt uchwaty w sprawie wyboru Przewodniczqcego Komisji Kultury i Sportu.

wnioskodawca projektu uchwaly radny Jaroslaw chmielewski wyja6nil,2e do kompetencji

Rady Miasta nalezv m.in. wyb6r w drodze odrqbnej uchwaty Przewodn iczqcych komisji

stafych. w zwiqzku z odwotaniem Radnego Krvstiana tuczaka z funkcji Przewod niczqcego

Komisji Kultury isportu, Rady Miasta, zaszfa potrzeba wyboru nowego przewod n iczqcego.

Majqc powyisze na uwadze proszq Wysokq Radq o podjqcie uchwafy w proponowanym

brzmieniu.
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Opinia Komisii Stafei Radv Miasta
Komisja Porzqdku Prawnego i Publicznego podczas obrad w dniu 18 paidziernika br.

negatywnie zaopiniowala przedmiotowy projekt uchwaiy. Opiniq w tej sprawie przedstawiia

Radzie Miasta Przewodnicz4ca Komisji radna Katarzyna Zarqbska.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Rafai Sobolewski otwierajqc dyskusjq w powy2szej

sprawie zwr6cil siq do radnych o zgiaszanie kandydatur na ww. funkcjq.

Radny Jarostaw Chmielewski w imieniu Klubu radnych PIS zglosit na funkcjq

Przewod niczqcego Komisji Kultury i sportu kandydaturq radnego Dariusza Jaworskiego,

kt6ry wyrazif zgodq na kandydowanie. Jak poinformowal radny Jaroslaw Chmielewski, Pan

radny Dariusz Jaworski jest osobE zaslu2onq dla miasta, byl repreSjonowany podczas Stanu

Wojennego, to r6wniei wieloletni radny, posiada predyspozycje do sprawowania tej funkc.ii.

wobec braku zgloszeri innych kandydatur na funkcjq Przewod n iczEcego Komisji Kultury i

Sportu, Przewodniczqcy Rady Miasta radny Rafal Sobolewski poddal pod glosowanie

zamkniqcie listy kandydat6w na ww. funkcjg.

radnvch, przv 4 glosach przeciwnvch oraz 5 qtosach wstrzvmuiacvch sie.

W rezultacie przeprowadzonego glosowania lista kandydat6w zostala zamkniqta.

Nastqpnie Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod glosowanie kandydaturq radnego

Dariusza Jaworskiego na funkcjq Przewod niczqcego Komisii Kultury iSportu.

w rezultacie przeprowadzonego glosowania Rada Miasta opowiedziafa siq za ww.

ka ndydatu rq.

w kolejnym etapie procedowania Przewodniczqcy Rady Miasta poddaf pod glosowanie

przyjqcie projektu uchwaiy w sprawie wyboru Przewod n iczqcego Komisji Kultury isportu, w

kt6rym w 5 1 stwierdza siq wyb6r radnego Dariusza Jaworskiego na funkcjq

Przewodn iczqcego Kultury i Sportu.

wobec powyiszego Przewodniczqcy Rady Miasta radny Rafat sobolewski poinformowal, ie

w rezultacie dokonanego glosowania Rada Miasta przyjqla uchwalQ w zaprezentowanym

brzmieniu.

Uchwala - zalqcznik do protokofu.
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Ad.8
Projekt uchwaly w sprawie odwolania Przewodniczqcej Komisji Porzqdku Prawnego i

Publicznego.

Jak wyjaSnil wnioskodawca uchwaly radny Jarosfaw Chmielewski do kompetencji Rady

Miasta naleiy m.in. wyb6r w drodze odrqbnej uchwafy Przewodn iczqcych komisji stalych.

Odwolanie nastqpuje w tym samym trybie, jeieli tylko Rada uzna, ie jest to w jej ocenie

celowe. Majqc powyisze na uwadze Pan radny zwr6cil siq do Rady Miasta o podjqcie

uchwaty w proponowanym brzmieniu.

Opinia Komisii Statei Radv Miasta:
Przedmiotowy projekt uchwaly rozpatrzyla inegatywnie zaopiniowala Komisja Porzqdku

Prawnego i Publicznego. Ponadto Pan radny Janusz Dqbczyriski wypowiadajqc sie w imieniu

wnioskodawcy Klubu radnych PIS nie zechciat przedstawii merytorycznych przeslanek

odwolania Przewodniczqcej Komisji. opiniq w te.i sprawie przedstawiia Radzie Miasta

Przewodniczqca Komisji radna Katarzyna Zarqbska.

Nastqpnie Przewodniczqcy Rady Miasta radny Rafal Sobolewski poinformowal,2e otwiera

dyskusjq nad ww. zagadnieniem.

W dvskusii udzial wzieli:
Wiceprzewod niczacv Radv Miasta radnV Janusz Debczvtiski stwierdzil, 2e zostat

sprowokowany do zabrania glosu w zwiqzku z tym zwr6cil siq do Pani radne.i Katarzyny

Zarqbskiej wyjasniajqc, 2e uzasadnienie do projektu uchwaly.iakie zostato przedstawione

jest zgodne z porzqdkiem prawnym oraz przypomnial,2e takie samo uzasadnienie podpisane

przez Przewodniczqcq Klubu radnych PO Paniq radnq Ewq Szczepariskq stanowito zalqcznik

do uchwaly gdy byli odwolywani przewodniczqcy komisji wywodzqcy siq z Klubu radnych PlS,

kt6rvch chciano odwolai z raiacym naruszeniem prawa i dopiero po interwencji Pana

radnego odbyto siq posiedzenie Komisji Porzqdku Prawnego iPublicznego, kt6ra w przerwie

obrad sesy.inych wydala opinie do projekt6w uchwal. A zatem Pan radny zaapelowaf o

powstrzymanie siq od tego rodzaju hipokryzji i nienadu2ywanie nazwiska Pana radnego.

Radnv Jaroslaw Hupaio stwierdzil, ie hipokryzja jest widoczna wlaSnie w wystEpieniu Pana

wiceprzewod n iczEcego, a tak2e w udzielonym przez Pana radnego wywiadzie telewizyjnym

w kt6rym m6wif, ie demontowana jest koalicja stoikowa. W zwiqzku z tym Pan radny

pogratulowal radnemu Jaroslawowi Chmielewskiemu tworzenia nowej koalicji stotkowej i

hipokryzji wobec mieszkaric6w miasta.

RadnV Stanisfaw Krzemieniewski odnoszqc siq do wypowiedzi radnego Jarosiawa Hupafo

poprosif Pana radnego o stosowne zachowanie, poniewa2 to wlainie SLD doprowadzila do

zwiqkszenia liczby komis.ji w Radzie Miasta ipowiQkszenia tym samym koalicji stolkowej.

Radnv Jaroslaw Hupafo stwierdzil, 2e wszystkie opinie Komisji Porzqdku Prawnego i

Publicznego byly przeciwne zmianom proponowanym w uchwalach i naleiy o tym pamiqtac,

przedstawiane byty one podczas dzisiejszych obrad.

Radnv Krzvsztof Kowalski poinformowat, 2e Klub radnych PIS jako najwiqkszy Klub w Radzie

Miasta mial Przewodn iczqcego tylko jednej komisji jest to Komisja Rewizyjna. Panstwo

koalicjanci nie mieli iadnych skrupul6w, aby wszystkich radnych Pls usunqd peinionych
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funkcji, a zatem w tym ukfadzie parytet partyjny co do iloici przewod niczqcych komisji zostal

zacnowany.
Radnv Krzvsztof Kukucki stwierdzit, 2e nastqpil nowy uklad sil w Radzie Miasta, jest 3

radnych, kt6rzy wykorzystali PIS do zafatwienia wlasnych porachunk6w, w chwili obecnej

nastgpuje splata zobowiQzarl i radni PIS powolywani sq do pelnienia funkcji w Komisjach, co

stanowi najlepszy dow6d stolkowych koalicji o jakich m6wif Wiceprzewod n iczqcy Rady

radny Janusz Dqbczyriski. Lecz mieszkancow miasta najbardziej interesuje to, do czego

prowadzq te zmiany iczemu majq one sluiyd. SLD decyduiqc sig na koalicjq z Prezydentem

Miasta mialo program dla Wloclawian i okre6lone cele do realizacji, byt to okre6lona mapa

drogowa i postulaty spisane podczas spotka6 z mieszkaicami, to byfa wla6nie o(
wsp6lpracy. Aby postulaty moina wdraiai w 2ycie trzeba miei zaplecze. Funkcje w Radzie

Miasta to nie tylko splendor to przede wszystkim obowiqzki, od powiedzialno(f i praca na

rzecz mieszkaic6w. A zatem jakq propozycjq dla mieszkaric6w ma przynieSi przebudowa

Rady Miasta ijakie bqdq z tego korzySci dla Wtoctawian.
Przewodniczacv Radv Miasta radnv Rafat Sobolewski stwierdzil, ie Pan radny pomylil punkty

porzqdku obrad, ponadto Pan radny miat drogq i mapq, ale nigdzie nie dojechat, a zatem to
r6wniei nie jest zbyt cenne.

Radna Katarzvna Zarebska zwr6cifa siq do radnych z Klubu PlS, i2 nie majq oni odwagi

rozszerzyt uzasadnienia projektu uchwaly o odwolanie osoby Pani radnej z funkcji

Przewodniczqcej Komisji Porzqdku Prawnego iPublicznego. Zdaniem Pani radnej dzisiejsze

odwolanie to zemsta polityczna za udzial w lipcowych pokojowych protestach w obronie

sqdownictwa oraz brak zrozumienia, 2e ktoi mo2e miei inne poglqdy nii PlS. lto jest peien

obraz tego ugrupowania. Pan radnV Janusz Dqbczyriski wypowiadajqc siq w imieniu

wnioskodawcy Klubu radnych PIS ktamal publicznie od miesiqca sierpnia br. na

posiedzeniach Komis.ji Porzqdku Prawnego iPublicznego, zarzucajqc Pani radnej zniszczenie

mienia Kancelarii Seimu, w zwiqzku z tym naleiy Paniq radnq odwotai z funkcji

Przewodniczqcej Komisji. Po bezpodstawnych im klamliwych posqdzeniach Pani radna

wystqpila do organ6w (cigania tj. do Komendy Miejskiej Policji, straiy Miejskiej oraz

Prokuratury Rejonowej z zapytaniem czy w okresie od momentu rozpoczqcia protestu do

dnia posiedzenia Komisji w miesiacu sierpniu br. zostato odnotowane zgloszenie dotyczqce

zniszczenia mienia Kancelarii Sejmu na terenie miasta. Zgodnie z przedstawionq przez PaniE

radnq korespondencjq od ww. sluib, takie zgloszenia dotyczace niszczenia mienia Kancelarii

sejmu na terenie miasta nie mialy miejsca. Pani radna podkre6lila,2e bezpieczefstwa i

porzqdku podczas protest6w strzegli funkcjonariusze Policji, kt6rzy nie odnotowali iadnych

incydent6w. zwracajEc siq do radnego Janusza Debczyriskiego Pani radna stwierdzila, ie

trzeiwo myslaca osoba, to osoba, kt6ra posiadajqc wiedze o przestQpstwie winna zglosii ten

fakt organom 6cigania, tym bardziej dotyczy to funkcjonariusza publicznego jakim jest Pan

radny. Klub radnych Pls rzuca kfamliwe oskar2enia i je6li posiada niezale2ne nagrania to

naleiy je upublicznii tu i teraz, je2eli jednak ich brak to Pani radna przekaie swoje nagrania,

kt6re zostaty upublicznione na profilu spolecznojciowym Pani radnej, ponadto przebieg

protest6w byl transmitowany na tym profilu na 2ywo. Pani radna zwr6cila siq do radnych

Rady Miasta, ie aby dzisiaj m6c zagfosowai powinni oni zapoznai siQ z tymi nagraniami.

Pani radna zwr6cila siq z 2qdaniem o upublicznienie nagra6, a w przypadku ich braku

zwr6cila siq o przeproszenie mieszkaric6w za ten 2enujqcy spektakl i wycofanie

bezpodstawnego wniosku o odwolanie Pani radnej z funkcji PrzewodniczEcej Komisji.
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Przewodniczacv Radv Miasta radnv Rafai Sobolewski stwierdzil, ie zarzuty o kt6rych m6wita

Pani radna Katarzyna Zarqbska nie stanowily tre(ci uzasadnienia wniosku w zwiqzku z tym,
nie ma podstaw do rozmowy o tym co nie jest przedmiotem wniosku i jego uzasadnienia.

Wiceorzewod n iczacv Radv Miasta radnv Dariusz Wesolowski odnoszqc siq do wypowiedzi
radnych Krzysztofa Kukuckiego oraz Jarostawa Hupalo na temat utworzenia nowej koalicji
przypomnial radnym, jak wyglqdala sytuacja rok temu, gdy radni SLD glosowali za

odwolaniem np. Pani radnej Ewy Szczepariskiej czy tei Pani radnej Katarzyny Zarqbskiej, lub

Pana radnego Krystiana Luczaka - w6wczas mo2na bylo glosowai za odwolaniem natomiast
dzisiaj nie. Szkoda, 2e paistwo radni majq taka kr6tka pamiqt. Odwolywanie z funkcji nigdy

nie jest dobrym dzialaniem, lecz zdaniem Pana radnego nie moina zarzucai innym tego, co

robiio siq samemu.
Wiceprzewodn iczacv Radv Miasta radnv Janusz Debczvtiski odnoszqc sig do wypowiedzi
radnej Katarzyny Zarqbskiej wyja(nil, ie uzasadnienie projektu uchwaly jest takie jakie bylo

uprzednio, Pan radny o sprawie, kt6rq wspomniala Pani radna m6wil na marginesie, poza

tvm Pani Posel Joanna Borowiak.jest w posiadaniu nagrari o kt6rych byla mowa. Pan radny

zwr6cit ponadto uwagq, ie Pani radna po raz drugi wykazuje wielkq nadaktywnoSd, Pan

radny Kukucki podczas odwotywania Pani radnej po raz pierwszy z pelnionej funkcji
Przewodniczqcej Komisji Porzqdku Prawnego i Publicznego stwierdzil, ie wykazala siq Pani w
swojej sprawie ponad 1000 procentowE nadaktywno6ciA. Dlatego te2 Pan radny zaapelowal
do Pani radnej o wiqkszy umiar, poniewai przewodniczqcym siQ jest, radnym siq bywa i

dlatego nale2y umiei pogodzi6 siq z poraika inie kreowad siq na mqczennika, gdyi w tym
momencie Pani radna uprawia wobec siebie samogrilownie
Radny Jaroslaw Chmielewski zaapelowal o zaprzestanie dyskusji na tematy, kt6re nic nie

wnoszq iprzej6cie do zagadnie6, kt6re sE istotne dla mieszka6c6w. Sprawy zwiqzane z

wyborem czy tei odwolaniem poszczeg6lnych os6b sE technicznymi sprawami, kt6re nie

majq inie powinny miei wplywu na prace radnych w Radzie Miasta na rzecz mieszka6c6w.
Dlatego tei Pan radny zachqcal radnych, aby mniej bylo uprawiania polityki a wiqcej
merytoryki. WystEpienie Pani radnej Przewodniczqcej Komisji pokazato wszystkim w jakim

kierunku nie powinno siq zmierzai. Dlatego Pan radny jako wnioskodawca poprosil o
przejScie do glosowania i podjqcie pracy nad kolejnymi punktami porzqdku obrad.
Radna Katarzvna Zarebska odnoszqc siq do sl6w przedmowcy zapytala i kto to m6wi,
natomiast odnoszqc siq do wypowiedzi radnego Janusza Dqbczytiskiego stwierdzila, 2e

akrobacje przy m6wnicy nie 6wiadczq o aktywnoici radnego. Pani radna zajmuje siq gl6wnie
sprawami bezpieczeristwa iporzqdku, dziqki staraniom Pani radnej zakupiono dwa quady

dla Komendy Miejskiej natomiast czym mo2e pochwalit sig Pan radny.
Przewodniczacv Radv Miasta radnv Rafaf Sobolewski wyjaSnil, ie zakup quad6w nie byl

wylqcznie zaslugq Pani radnej natomiast podkreSlil,2e zarzuty na jakie Pani radna wskazuje

nie znalazty siq w uzasadnieniu projektu uchwafy inie bqdq brane pod uwagq przy

podejmowaniu decyzji w tej sprawie. Ponadto Pan Przewodniczqcy stwierdzil, i2 nie uwa2a

za zasadne, aby Pani radna rozliczala innych radnych z ich dziatalnodci, a ponadto
przypisywanie zaslug pracy calei Komisji wytqcznie sobie jest nie na miejscu. Pan radny takie
jest czlonkiem Komisji Porzqdku Prawnego iPublicznego itakie wnioskowal o dokonanie
tych zakup6w, kt6re w budzecie miasta uwzglqdnif takie Prezydent i mogly zostai
sfinansowane. Przewodniczqcy Rady Miasta zwr6cil siQ o wwonowanie dyskusji
uwzglqdniajqc fakt,2e tych zarzut6w na kt6re Pani radna wskazala nie ma w uzasadnieniu.
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Radna Katarzvna Zarebska stwierdzila,2e takie uzasadnienie padlo w wypowiedzi radnego

Janusza Dqbczyrlskiego podczas obrad Komis.ji Porzqdku Prawnego i Publicznego. Ponadto

Pani radna zapytala, ile Pan radny zlo2yl propozycji do bud2etu w zakresie bezpieczeistwa.
Aktywnoii radnego przejawia siq w spotkaniach z mieszkaricami w terenie, dlaczego zatem

Pan radny byl nieobecny podczas spotkania z mieszkaficami Malego Poludnia w ubieglym

tygodniu czy te2 nie bywa Pan radny na spotkaniach Prezydenta z mieszkaricami. W zwiqzku

z tym Pani radna poprosila, aby nie zarzucai.iej, ie jest nieaktywnq radnq, gdy2 takiej oceny

mogq dokonai jedynie mieszkaicy, kt6rzy zrobiq to jui w przyszlym roku.

Radnv Jarostaw Hupalo stwierdzil, ie cieszy go samokrytyka zlo2ona przez radnego

Jaroslawa Chmielewskiego podziela zdanie, 2e wszystkie projekty uchwal zlo2one przez Pana

radnego nic dla miasta nie dajq, a dla mieszka6c6w miasta najmniej.

Po wyczerpaniu zgloszeri do udziatu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta radny Rafal

Sobolewski poddal pod glosowanie przyjqcie proiektu uchwaly w sprawie odwolania
Przewodniczacej Komisji Porzqdku Prawnego i Publicznego.

W wvniku glosowania orzeprowadzonego w obecnoici 21 radnvch za podieciem uchwalv

ooowiedziato sie 12 radnvch, przv 9 glosach przeciwnvch oraz braku etos6w wstrzvmuiacvch

sis

Wobec powy2szego Przewodniczqcy Rady Miasta radny Rafaf Sobolewski poinformowal, ie
w rezultacie dokonanego glosowania Rada Miasta przyjqla uchwafQ w zaprezentowanym

brzmieniu.

Uchwaia - stanowi zai4cznik do protokoiu.

Ad.9
Projekt uchwaty w sprawie wyboru Przewodniczqcego Komisii Porzqdku Prawnego i

Publicznego.

Wnioskodawca uchwaly radny Jaroslaw Chmielewski poinformowal, 2e do kompetencji Rady

Miasta nale2y m.in. wyb6r w drodze odrqbnej uchwaly Przewodn iczqcych komisji stalych' W

zwiqzku z odwolaniem Radnej Katarzyny Zarqbskiej z funkcji Przewodniczqcej Komisji

Porzqdku Prawnego i Publicznego Rady Miasta, zaszla potrzeba wyboru nowego

przewod niczqcego. MajAc powy2sze na uwadze Pan radny zwr6cil siq do Rady Miasta o
podjgcie uchwaly w proponowanym brzmieniu.

Opinia Komisii Stalei Radv Miasta
Komisja Porzqdku Prawnego i Publicznego podczas obrad w dniu 18 paidziernika br.

negatywnie zaopiniowata przedmiotowy projekt uchwaly. Opiniq w tej sprawie w zwiqzku z

odwolaniem Przewodniczqcej Komisji przedstawil Radzie Miasta Przewodniczqcy Rady

Miasta radny Rafal Sobolewski.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Rafal Sobolewski otwierajEc dyskusjq w powyiszej

sprawie zwr6cil siq do radnych o zglaszanie kandydatur na ww. funkcjq.
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Radnv Jaroslaw Chmielewski w imieniu Klubu radnych PIS zglosil na funkcjq
Przewod niczqcego Komisji Porzqdku Prawnego i Publicznego zglosil kandydaturq radnej

Marioli Gawlowskiej, kt6ra wyrazila zgodq na kandydowanie. Pani radna pelnifa do

niedawna funkcjq Przewodniczacej Komisji Edukacji i doskonale sprawdzila siq w tej roli,
potrafi wsp6lpracowai z ludimi i dla ludzi, dlatego te2 bqdzie dobrze wypelniai swoje

obowiqzki jako Przewodniczqca Komisji Porzqdku Prawnego i Publicznego stAd

rekomendacja na tq funkcjg.
Radnv Jaroslaw Hupalo stwierdzil, 2e Pani radna Mariola Gawlowska pelni obecnie funkcjq
Wiceprzewod n iczqcej Komisji Edukacji a zatem wyb6r na funkcjq Przewodniczqcej Komisji

Porzqdku Prawnego i Publicznego moie kolidowai prawnie i naleiy ta kwestiq uregulowac.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Rafal Sobolewski oglosit 5 minutowE przerwQ w
obradach w celu zasiqgniqcia opinii prawnej Sekretarza Miasta.

Przerwo w obrodoch.

Wznowienie obrad po przerwie.

Po wznowieniu obrad gfos zabrala radna Mariola Gawlowska i o5wiadczyla, ii w chwili
obecnej rezygnuje z peinienia funkcji Wiceprzewod n iczEcej Komisji Edukacji jest

zaszczycona, 2e mogla pracowai w tej komisji peiniqc w niej funkcie zar6wno
Przewodniczqcej jak iWiceprzewodniczqcej w dalszym ciqgu bqdqc czlonkiem tei Komisji

Pani radna zadeklarowata pracq na rzecz rozwoju oiwiaty w mieicie. Ponadto Pani radna

czuje siq takie zaszczycona obecnq propozycjq.

Wobec braku zgloszeri innych kandydatur na funkcjq Przewod niczqcego Komisji Porzqdku

Prawnego i Publicznego, Przewodniczqcy Rady Miasta radny Rafal Sobolewski poddal pod
glosowanie zamkniqcie listy kandydat6w na ww. funkcjq.
W wvniku giosowania przeprowadzoneeo w obecno(ci 22 radnvch za zamknieciem listv
kandvdat6w na funkcie Przewodn iczacego Komisii Porzadku Prawnego i Publicznego

opowiedzialo sie 16 radnvch, przv braku glos6w przeciwnvch oraz 5 glosach wstrzvmuiacvch

W rezultacie przeprowadzonego gtosowania lista kandydat6w zostala zamknieta.

Nastqpnie Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod glosowanie kandydaturq radne.i Marioli
Gawlowskiej na funkcjq Przewodniczqcej Komisji Porzqdku Prawnego i Publicznego.

W wvniku glosowania przeprowad zonego w obecnoici 22 radnvch za kandvdatura radnei
Mariol Gawlowskiei na funkcie Przewodniczacei Komisii Porzadku Prawnego iPubliczneso
opowiedzialo sie 14 radnvch. przv 5 elosach przeciwnvch oraz 3 glosach wstrzvmuiacvch sie.

W rezultacie przeprowadzonego glosowania Rada Miasta opowiedziala siq za ww.
kandydaturq.
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W kolejnym etapie procedowania Przewodniczqcy Rady Miasta poddat pod glosowanie

przyjecie projektu uchwaly w sprawie wyboru Przewod n iczqcego Komisji Porzadku

Prawnego i Publicznego, w kt6rym w 5 1 stwierdza siq wyb6r radnej Marioli Gawlowskiej na

funkcjq Przewodniczacej Komisji Porzqdku Prawnego i publicznego.

ooowiedzialo sie 15 radnvch, przv braku glos6w przeciwnvch oraz 6 glosach wstrzvmuiacvch

!3.

Wobec powy2szego Przewodniczqcy Rady Miasta radny Rafal Sobolewski poinformowal, ie
w rezultacie dokonanego glosowania Rada Miasta przyjqta uchwalQ w zaprezentowanym

brzmieniu.

Po zakoriczonej procedurze glosowania gios zabrala Przewodniczqca Komisji Porzqdku

Prawnego i Publicznego radna Mariola Gawlowska, kt6ra podziqkowaia za wyb6r na funkcjq

Przewodniczqcej oraz za okazane zaufanie. Pani radna podziqkowata takie poprzedniej

Przewodniczqcej Pani radnej Katarzynie Zarqbskiej za pracQ na rzecz Komisji izachQcila do

dalszej owocnej wsp6ipracy.

Uchwala - stanowi zalqcznik do protokolu.

Ad. 10
Informacja na temat zaawansowania prac remontowo-inwestycyjnych w Muzeum Historii

Wfoclawka.

Przedmiotowe zagadnienie obszernie przedstawil Pan Piotr Nowakowski Dyrektor Muzeum

Ziemi Kujawskiej i Dobrzyiskiej, kt6ry poinformowal m.in., ie realizacja modernizacji i

rozbudowy Muzeum Historii Wtoclawka wpisuje sie w obszar rewitalizacji najstarszej,

zdegradowanej czqSci miasta. Podjqte dziafania sE zorientowane na ratowanie cennych

zabytk6w oraz zwiqkszenie atrakcyjnoSci turystycznej miasta iregionu. Natomiast przyczyna

podjqcia decyzji o realizacji przedmiotowego zakresu prac byfa pilna potrzeba

zabezpieczenia trzech zabytkowych budynk6w przed postqpujEcE destrukc.jq oraz

rewaloryzacja zniszczonej substancji zabytkowej. W budynkach zlokalizowanych przy Starym

Rynku i ul. Szpichlernej, od L972 roku ma siedzibq Muzeum Historii Wloclawka. Eudynki

bqdqce przedmiotem prac wpisane se do rejestru zabytk6w. Prace finansowane sE z budzetu

Wojew6dztwa Kujawsko-Pomorskiego, calo(i koszt6w poczEwszy od 2010 roku szacowana
jest na kwotq 3.223.490 zl. przy 76o/o udziale 6rodk6w wlasnych. Ponadto Muzeum aplikuje

takie o pozyskanie (rodk6w z RPO na lata 2074-?020. Planowany termin zako6czenia caio6ci

zadania inwestycyjnego to 30 czerwca 2018 roku, natomiast otwarcie Muzeum dla

zwiedzajqcych planowane jest na dzief 10 listopada 2018 roku w stulecie odzyskania przez

Polskq niepodlegtoSci.

Informacja na temat zaawansowania prac remontowo-inwestycyjnych w Muzeum Historii

Wfoctawka stanowi zalqcznik do protokotu.

z4



Opinia Komisii Stalei Radv Miasta
Informacjq na temat zaawansowania prac remontowo-inwestycyjnych w Muzeum Historii

Wtoclawka rozpatrzyla oraz poz$ywnie zaopiniowaia Komisja Kultury i Sportu. W imieniu
Komisji opiniq w tej sprawie przedstawil Radzie Miasta Przewodniczqcy Komisji radny

Dariusz Jaworski.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Rafal Sobolewski poinformowai, 2e otwiera dyskusjq na

temat procedowanego zagadnien ia.

W dvskusii ud zial wzieli:
Wiceprzewod n iczacv Radv Miasta radnv Janusz Debczvriski stwierdzil,2e przedstawione

zagadnienie obrazuje w jaki spos6b Wloctawek jest postrzegany przez wladze wojew6dztwa
tj. Marszatka wojew6dztwa i Dyrektora Wydziatu Kultury. Remont Muzeum Historii

Wloclawka trwa od 7 dlugich lat iprzy m6wnicy powinien stanqi podczas dzisiejszych obrad
Marszalek, czlonek zarzqdu wojew6dztwa odpowiedzialny za kulturq lub dyrektor
wla6ciwego wydzialu, aby wyjainii, dlaczego tak siq dzieje, poniewai zdaniem Pana radnego
problemy miasta w tej dziedzinie sE marginalizowane. Jak widai Pan Marszalek woli dworki,
muzea w terenie natomiast Muzeum bqdqce w samym sercu miasta traktowane iest po

macoszemu.
Radnv Krzvsztof Kukucki stwierdzit, 2e zgadza siq ze slowami przedm6wcy, gdy2 Muzeum
Historii Wloclawka czy tei Wojew6dzki Szpital Specjalistyczny stanowiE obraz tego w jaki

spos6b wladze regionu prowadzq politykq zr6wnowaionego rozwoju. Ewidentnie

Wojew6dztwo Kujawsko-Pomorskie jest regionem dw6ch prqdko6ci, gt6wnq rolq odgrywajE
Toruri iBydgoszcz idla tych dw6ch miast anga2owane sE ogromne Srodki finansowe ze

strony wiadz wojew6dztwa. Brak jest przedstawiciela wladz wojew6dztwa, kt6ry powinien

wyja(nii, dlaczego remont trwa jui tyle lat i byiy lata, w kt6rych nic siq nie dziafo. A zatem

widai, w jaki spos6b wladze regionu traktuja nasze miasto oraz prowadzq politykg
region alnq.

Pan Piotr Nowakowski Dvrektor Muzeum Ziemi Kuiawskiei i Dobrzvriskiei wyjaSnil, ie nie

spos6b siQ nie zgodzii z przedm6wcami, caiy proces trwa zdecydowanie zbyt dlugo, bo ju2

ponad 4 lata,.iednak Pan Dyrektor przypomnial, 2e instytucia posiada 6 oddzial6w w 3

miejscowojciach iw tym czasie zrealizowane zostaiy 2 inwestycje na terenie miasta. Byia to
modernizacja i remont Muzeum Zbior6w Sztuki jak r6wniei du2y proces inwestycyiny
dotycz4cy Muzeum w Kl6bce. Park etnograficzny w Kl6bce jest bliiszy wladzom
wojew6dztwa, gdyi jest wizyt6wkq tegoi wojew6dztwa o tyle Muzeum Historii Woclawka z

nazwy dotyczy historii miasta. Inwestycja rozpoczqta zostala z koniecznoSci, byly

zapewnienia o ciqgloSci .jej finansowania, kt6re nie zostaly jednak dopefnione, ale w chwili
obecnej wszystko zmierza ku szczqiliwemu zakoiczeniu.
Przewodniczacv Radv Miasta radnv Rafal Sobolewski podkreSlit, 2e w osobie radnego

Krystiana tuczaka, kt6ry do niedawna pelnil funkcjq Przewod n iczqcego Komisji Kultury i

Sportu Dyrekcja Muzeum ma gorqcego orqdownika i naleiy mied nadziejq, ie dalsza

wsp6lpraca bqdzie siq dobrze ukladai.

Po wyczerpaniu gtos6w w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod gfosowanie
przyjqcie Informacji na temat zaawansowania prac remontowo-inwestycyjnych w Muzeum
H istorii Wloclawka.



W wvniku glosowania przeprowadzonego z udziatem 22 radnvch za przvieciem ww.

Informacii radni opowiedzieli sie iednomv6lnie, gtos6w przeciwnvch oraz wstrzvmuiacvch sie

nie stwierdzono.

W zwiqzku z powy2szym Przewodniczqcy Rady Miasta

zaawansowania prac remontowo-inwestycyjnych w
przyjQta przez Radq Miasta.

Ad. 11
Informacja na temat funkcjonowania, rozwoju i planowanych inwestycii' Swiadczenia

uslug medycznych przez Wojew6dzki Szpital Specjalistyczny im' Blogoslawionego ksiqdza

Jerzego Popiefuszki we Wloclawku.

Wprowadzenia do zagadnienia dokonal Zastepca Dyrektora ds. Lecznictwa w Wojew6dzkim

Szpitalu Specja listycznym Pan Krzysztof Szczepariski, kt6ry poinformowal m.in., 2e plac6wka

petni podw6jnq rol9, poniewai jest szpitalem rejonowym, czyli podstawowym, lecz takie w
wielu specjalno6ciach szpitalem specjalistycznym. Brak sp6jno(ci decyzji w latach

poprzednich na temat rozwoju ifunkcjonowania tego szpitala spowodowalo op6inienia w

pracach budowlanych oraz wyposaieniu obiektu. Pierwszym etapem odrabiania zaniedban

bylo opracowanie duiego projektu pn. Podniesienie jako6ci uslug zdrowotnych oraz

zwiqkszenie dostqpu do uslug medycznych w Wojew6dzkim Szpitalu Specja listycznym we

Wlociawku, projekt ten bqdzie realizowany w okresie 4-5 lat budiet projektu to kwota ok.

180 mln. zl. W latach ubieglych oddane zostaty dwie duie inwestycje, byla to Pracownia

Rezonansu Magnetycznego oraz nowy Pawilon nr 5, w kt6rym umieszczono Odzial Okulistyki

oraz odziai Neurologii wraz z odzialem udarowym. W roku bieiqcym realizowane sa kolejne

modernizacje budynk6w tj.6,9 i12, ktdre po przeprowadzeniu remontu kapitalnego

przeznaczone zostana na Odzial Rehabilitacji, Odzial Geriatryczny ibudynek ad m in istracyjny.

Zaklada siq, 2e zadania inwestycyjne zostan4 zrealizowane ze 6rodk6w pozyskanych z

samorzqdowych ir6del wsp6lfinansowan ia, kredytu z EBl, funduszy regionalnych i innych

zwiqzanych z ochronq zdrowia, 6rodk6w wlasnych a takie innych dostqpnych lr6del. W roku

bieiqcym zloionych zostato 5 wniosk6w o dotacjq ze lrodk6w unijnych, 3 z nich uzyskaty

pozytywna opiniq isq na etapie podpisywania um6w. Projekty dotyczq zakupu sprzqtu

medycznego dla SOR, zakupu sprzqtu medycznego dla Poradni Ginekologiczno-Polozn iczej

oraz Poradni Ka rdiologicznej, zakupu sprzqtu medycznego, termomodern izacji budynk6w,
remontu budynku oraz zakupu sprzQtu medycznego na cele utworzenia Zakladu

Opieku riczo-Leczniczego. Rozpoczyna siq realizacja Programu Opieki Skoordynowanej
poczEwszy od ginekologii, potoinictwa i kardiologii. Trwa realizacja doposaienia pracowni i

bloku operacyjnego. Podsumowujqc Pan Dyrektor Krzysztof Szczepahski stwierdzil, ie ten

rok dziqki funduszom z RPO jak i z Unii Europejskiej jest korzystny a plac6wka ma szanse

nadrobii zaniedbania istai siq nowoczesnE lecznicq. Dziqki zmianom bqdzie te2 latwiej
pozyskai kadrq specjalist6w, gdyt jest to problem wielu szpitali.

Opinia Komisii Statei Radv Miasta
lnformacja na temat funkcjonowania, rozwoju iplanowanych inwestycji, Swiadczenia uslug

medycznych przez Wojew6dzki Szpital Specjalistyczny im. Blogoslawionego ksiqdza Jerzego
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Popieluszki we Wloclawku byla przedmiotem obrad Komisji Zdrowia, Rodziny i Opieki

Spolecznej. Komisja nie wypracowala opinii na temat ww. Informacji. Opiniq w tej sprawie
przedstawil Radzie Miasta Wiceprzewodn iczqcy Komisji radny Jaroslaw Chmielewski.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Rafaf Sobolewski poinformowal,2e otwiera dyskusjq na

temat procedowanego zagad n ien ia.

W dvskusii udzial wzieli:
Radnv Stanislaw Wawrzonkoski zapytal o ocenq funkcjonowania nowych przepisow

zwiqzanych ze Swiadczeniem nocnej iSwiqtecznej opieki zdrowotnej, kt6re od miesiqca

prowadzone sq przez jednostkg nale2qcq do Szpitala.

Radnv Jaroslaw Chmielewski zapytal, czy sq prowadzone z wladzami miasta wspolne

rozmowy na temat powolania na terenie miasta izby wytrzeZwie6 i z jakim skutkiem oraz
jaka jest skala os6b nietrzeiwych obslugiwanych przez SOR. Ponadto Pan radny poprosif o

przygotowanie w roku przyszlym pod obrady Rady Miasta statystyczne.i informacji byi mo2e

w spos6b tabelaryczny na temat jakie oddzialy i w kt6rym roku bqdq remontowane na

terenie lecznicy, jakie bqdq Srodki przeznaczone na ten cel oraz jaki zakres uslug bqdzie

Swiadczony, gdyi chodzi o kwestie bezpieczeistwa mieszka6c6w miasta i powiatu

wloclawskiego.
Radnv Krzvsztof Kukucki stwierdzil, 2e troska o Szpital we Wloclawku wynika z niskiej jakoici

Swiadczonych uslug medycznych w ocenie mieszkaric6w miasta, ponadto mieszkaricy skariq

siq na obslugq, organizacjq iwarunki panujqce w plac6wce. W najbliiszych latach kwota l-80

mln. zl zostanie wydana we Wloclawku na rozw6j infrastruktury medycznej Szpitala

natomiast Marszalek chwali siq na stronach internetowych nowym Szpitalem, kt6ry
powstanie na Bielanach w Toruniu za kwotq 500 mln. zl. Nietrudno zauwaiyi dysproporcje i

to, 2e wtadze wojew6dztwa nie traktujq mieszkaric6w Wloctawka jak pelnoprawnych

mieszkaric6w regionu. Niemniej wladze samorzqdowe miasta ceniq kaidq zlot6wkq wydanq

na Szpital we Wloclawku. Pan radny zwr6cil uwagq na fakt, i2 nowe sale na Oddziale

Okulistyki nie sq w pelni wykorzystywane, gdy2 tylko w jednej przeprowadzane sq zabiegi

ponadto zdziwienie budzi fakt,2e w Szpitalu mo2e odbywai siq jedna operacja w danym

momencie, sq dwa zespoly pielggniarek instrumentariuszek z czego jeden pozostaje w
gotowodci a drugi jest do dyspozycji lekarzy iw przypadku potrzeby r6wnolegiego
prowadzenia zabieg6w nie ma takie.j mo2liwo5ci, aby odbywaly siq jednoczeinie dwie
operacje. Dlatego tei wainym jest, aby jednostka byla dobrze zarzqdzana i aby byta tei
przychylnoSi wfadz wojew6dzkich w6wczas mo2na na odpowiednim poziomie dbat o

zdrowie mieszkaic6w.
Radnv Krzvsztof Kowalski zapytat, dlaczego dopiero obecnie pewne (zeczY sq finansowane
na potrzeby Szpitala i dlaczego w tak malej wysokoSci w stosunku do innych miast. Ponadto

Pan radny zapytaf, czy sA podjqte dzialania dotyczqce powstania oddzialu detoksykacji na

terenie Szpitala we wsp6lpracy z samorzqdem miasta iwojew6dztwa.
Radnv Jaroslaw Hupato poruszyt w swojej wypowiedzi problemy z kt6rymi zglaszajq siq

mieszkaicy jak i personel szpitala. Sprawy dotyczyly min. rozwiqzania problemu rejestracji
medycznej z powodu zbyt malej liczby personelu, na terenie Szpitala ma powstai stol6wka a

zatem jak bqdzie rozwiqzany problem zatrudnienia kto bqdzie zajmowai siq tymi sprawami.
Cieszy rozw6j Szpitala w zakresie kardiologii, choi jako pacjent Pan radny musial by6

operowany poza Wloctawkiem a zatem czy faktem jest, ie ok. 800 pacjent6w z Wfoclawka w
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ciEgu roku po przygotowaniu w procedurach medycznych ni2szego kosztu wyje2dia na

specjalistyczne operacje do innych o(rodk6w, jest to bardzo du2a liczba chorych. Mimo

du2ego zaangaiowania w rozw6j kardiologii, bardziej prq2nym o(rodkiem jest szpital w
Toruniu, w kt6rym do korica roku powstanie oddzial operacyjny kard ioch iru rgii, pozyskano

Srodki ispecjalist6w a tak2e bqdzie podpisany specjalistyczny kontrakt na te uslugi z NFZ.

Ponadto Pan rady zapytal czy wloclawska plac6wka poradziia sobie z kwestiq higieny

wykonywania zabieg6w chirurgicznych oraz czv w ostatnim roku wystepowaiy przypadki

zaka2eri na terenie Szpitala, odpowiedi na to pytanie byf mo2e uspokoi mieszkaic6w
miasta, ie nic ztego ich nie spotka podczas pobytu w roli pacjenta. Apel, kt6ry zostal

przygotowany powstaf gdy nie byly znane rozwiqzania dotyczqce organizacji opieki nocnej i

Swiqtecznej, niemniej jednak Pan radny poprosil o odpowiedl w tej kwestii przypominajqc,

2e samorzqd miasta miat propozycjq, aby nadal m6gl siq zajmowai tego tvpu uslugami na

rzecz mieszkafic6w, byf negocjowany kontrakt, niestety Pan Marszafek zaproponowal du2o

ni2szq kwotq ni2 otrzymal w finalnym rozwiqzaniu Szpital tym bardziej, ie mieszkaicy miasta

byli zadowoleni z dotychczasowej opieki zapewnionej przez samorzad miasta irealizowanej
w MZOZ przy ul. Kiliriskiego. Dostosowanie plac6wki przy ul. Lunewil spowodowalo duze

koszty, kt6rych mo2na bylo uniknEi pozostawiajqc realizacje tej opieki w dotychczasowym

obiekcie.
Wiceprzewod n iczacv Radv Miasta radnv Janusz Debczvriski poinformowal, 2e jest czlonkiem

spofecznej Rady Szpitala i sugestie kierowane przez przedm6wc6w sq znane w zwiqzku z tym

czlonkowie Rady r6wnie2 monituja i sugerujq pewne rozwiqzania Dyrekcji Szpitala jak

r6wnie2 do wfadz samorzqdowych wojew6dztwa, jednym z czlonk6w wiadz jest mieszkaniec

naszego miasta Pan Stawomir Kopy6i. Pan radny podczas posiedzenia Rady Dialogu

Spolecznego w dniu 9 paidziernika w Bydgoszczy mial sposobno6d rozmowy z Panem

Marszatkiem na temat Szpitala we Wloctawku iotrzymal zapewnienie, ie wszelkie Srodki na

inwestycje planowane na terenie Szpitala w kwocie ok. 200 mln. zf. zostanQ zabezpieczone
przez samorzqd wojew6dztwa. Ponadto Pan radny zapytal czy rozpoczQta zostala procedura

zwiqzana z budowq nowego gl6wnego budynku, kt6ry stanowii bqdzie serce plac6wki, koszt
jego realizacji opiewa na kwote ok. 70 mln. zl. i posiadai 7 piqter, na jakim etapie znajduje

siQ postqpowanie inwestycyjne w tej sprawie. Ponadto Pan radny poruszyl sprawe os6b

nietrzeiwych, kt6re przywoione sQ na SOR z powodu braku lzby Wytrzeiwiefi. Ponadto Pan

radny odni6sl siq do propozycji kierowanych do miasta przez Dyrektora Szpitala na temat
opieki nocnej, kt6re bylyby korzystne dla sp6lki MZOZ, na ten cel ze 6rodk6w rzqdowych

Szpital otrzymat kwotQ 2,8 mln. zt. A zatem nie jest tak jak niekt6rzy sugeruja, 2e rzqd

przeznacza wszystkie Srodki na doposa2enie armii, Szpital we Wloclawku otrzymal ponad 5
mln. zt. na drugie p6frocze. Dlatego wainym jest, aby przekazywane informacje byty

rzeteln e.

Radnv J6zef Mazierski bqdqc jednocze(nie pracownikiem Szpitala Wojew6dzkiego odni6sl
siq do nocnej i (wiqtecznej opieki, kt6ra jest obecnie po zmianie ustawy prowadzona przez

Szpital Wojew6dzki w Stacji Pogotowia Ratunkowego przy ul. Lunewil. Pan radny zapewnil,

2e sq przygotowane pomieszczenia, zostal wprowadzony system komputerowy dla

usprawnienia dziatari medycznych, jest zapewniona obsluga medyczna personelu

lekarskiego i pielQgn iarskiego, a zatem nie ma obaw co do braku dostqpu mieszkaric6w do

opieki. Trwaly rozmowy z wladzami miasta na temat lokalizacji ispraw orga nizacyjnych, lecz

skoro miasto wycofaio siq z prowadzenia takiej opieki ostatecznie Dyrektor Szpitala
zdecydowal siq na obecne rozwiqzanie, dodatkowo zapewnione sA 2 karetki na kaidq
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niedzielQ i 6wiqta do dyspozycji nocnej i6wiqtecznej opieki. W chwili obecnej wszystko
funkcjonuje prawidlowo iwszelkie dzialania nie sq gorze.i prowadzone nii uprzednio przez

MZOZ.

Pan Krzvsztof Szczepadski Zastepca Dvrektora ds. Lecznictwa w Woiew6dzkim Szpitalu

Specialistvcznvm we Wloclawku odnoszqc siq do zapytai radnych poinformowat,2e Szpital

nie chcial sprawowai opieki ambulatoryjnej i nocnej gdyi jest to zadanie podstawowej
opieki zdrowotnej lecz jeieli ustawodawca poprzez UstawQ o sieciach szpitali takq opiekg
narzucil w6wczas Szpital musial zajqi siq organizacjE isprawowaniem tej opieki, byto to
du2e wyzwanie w kr6tkim czasie, ale zostalo zrealizowane ifunkcjonuje bez problem6w.
Finansowo natomiast Szpital nie odni6sl zysku przejmujqc to zadanie. Srodki otrzymane z

NFZ sq w calosci przekazywane na utrzymanie tej opieki, w bie2acym miesiEcu poniesione

zostanq straty w wysokoici 50 ty6. zl. W przvpadku SOR-u sytuacja jest bardziej
skomplikowana, gdyi spoleczeristwo nie jest poinformowane o zasadach funkcjonowania
SOR-u i uwa2a oddzial za przychodniq specjalistycznq. Dodatkowym elementem
komplikuj4cym pracq SOR-u jest brak na terenie miasta lzby Wytrzeiwied, kt6ry powstal,
gdy zlikwidowano ta plac6wkq. Skala problemu jest bardzo du2a, gdy2 jest to ponad 2000
pacjent6w rocznie, kt6rzy nie powinni trafii na SOR, statystykq w tej sprawie Szpital

wielokrotnie przygotowywal dla wladz miasta, odbyfo siQ w tym zakresie wiele spotkari,
wiele komisji, toczylo siq wiele korespondencji z r6inymi instytucjami, poczynajqc od

Marszatka Wojew6dztwa, Prezydenta Miasta, funduszy itp. Wykfadnia ustawowa w tym
zakresie jest jednoznaczna i problem ten muszq rozwiqzai wladze miasta a nie Szpital.

Ponadto przez zmiane dyspozytorni, czyli obecnie CPR w Szpitalu pojawil siQ dodatkowy
problem, gdy2 CPR dysponuje pacjenta psych iatryczn ego do najbliiszego szpitala, natomiast
wcze6niej problem ten byi rozwiqzany w ten spos6b, 2e pacjent trafial do szpitala
psych iatrycznego. W chwili obecnej na SOR trafiajq pacjenci wymagajqcy nagfej pomocy

lekarskiej, pacjenci wymagajqcy opieki ambulatoryjnej, kt6rzy nie powinni trafii na SOR,

pacjenci psychiatryczni oraz pacjenci pod wplywem alkoholu lub Srodk6w odurzajqcych.
Powstaje pytanie, kt6ry pacjent bqdzie przy.jety jako pierwszy - oczywi6cie pacjent

nietrzeiwy, poniewai dezorganizuje on pracq personelu i utrudnia pomoc pozostatym
pacjentom. Rozwiqzano natomiast problem zwiqzany z wy2ywieniem, zostala przejqta

kuchnia z dobrym skutkiem, gdyi jako6i iywienia od 2 miesiQcy ulegla znacznej poprawie.
W przypadku rozwoju innych oddzial6w specjalistycznych Pan Dyrektor wyjadnil, 2e .iest
sporo pomysl6w, kt6re pomoglyby w pozyskaniu 5rodk6w, ale barierq stanowi w chwili
obecnej brak pomieszcze6, mo2na ten temat rozwa2ad po zakoriczeniu obecnie
remontowanych 3 budynk6w. Natomiast uruchomienie kardiochirurgii nie wymaga du2ych

irodk6w, aby tego dokonai na potrzeby rejonu potrzeba na ten cel ok. 700 ty5. zl. Poza tym
lekarze kardiochirurdzy przyje2d2ajqcy do Szpitala pytajq, czy istnieje m02liwo6i stworzenia
pododdziafu, mo2e to zostai zrealizowane dopiero za rok gdy zwolniq sig powierzchnie. Jak

wynika ze statystyk ka2dego tygodnia wywoieni sE pacjenci po petnej diagnostyce
przygotowani do operacji do Bydgoszczy lub Anina, kt6rzy mogliby zostat we Wtoclawku,
gdyi procedura operacji kardiochiru rgicznej jest do6i dobrze oplacana i moina na tym
zarobii. W przypadku okulistyki Szpital ma podpisany do(i wysoki kontrakt, jest to jeden z

wiqkszych kontrakt6w, jest on realizowany w caloici. Fundusz Zdrowia jest przychylny i

podwyisza kontrakt, niemniej jednak nie moina przeprowadzii wiqcej operacji bez pokrycia
ich koszt6w. Druga sala operacyjna ma swoje przeznaczenie iw ramach 6 mln. zf.

przeznaczonych na sprzqt specjalistyczny zostanie rozszerzony profil operacyjny o bardziej
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skomplikowane zabiegi ita sala operacyjna bqdzie przeznaczona na takie zabiegi w chwili
pojawienia siq specjalistycznego mikroskopu do tego typu zabieg6w, jest to kwestia kilku

miesiqcy. Odnoszqc siq do stanu sanitarnego na terenie plac6wki Pan Dyrektor
poinformowal, 2e zostaly wprowadzone wszelkie mo2liwe nowoczesne procedury
profilaktyki zakaie{, rejestracji zakaieri, jest wlasne laboratorium m ikrobiologiczne i w roku

bie2qcym nie odnotowano zakaieri na terenie szpitala, natomiast pandemia zaka2erl

wystqpila w grudniu ubieglego roku na oddziale lll wewnqtrznym, ale udalo siq jq opanowad

i zlikwidowai stosujqc odpowiednie procedury. Jak poinformowat Pan Dyrektor nie jest

mo2liwe zadowolenie wszystkich. Lecz matymi mo2liwymi krokami jest szansa na

polepszenie jako6ci i dostqpnoSci Swiadczeri medycznych we wloclawskim szpitalu. W
przypadku rejestracji to zostala dokonana centralna rejestracja, zatrudniono dodatkowo
jeszcze jednq osobq, aby rozwiqzai problem zwiqzany z rejestracjq telefonicznq takie w
punkcie pobrafi umieszczonym na dole r6wnie2 jest rejestracja 2 osobowa' Pan Dyrektor jest

otwarty na wszelkie sygnaty, sam takie znajduje krytyczne miejsca przemieszczajac sie po

terenie szpitala. W zwiqzku z przejqciem kuchni w planie jest takie przejecie utrzymania

czysto6ci na terenie Szpitala, ale mo2e to nastEpii z chwilq zakofczenia umowy z obecnym

wykonawcq tych uslug.
Przewodniczacv Radv Miasta radnv Rafal Sobolewski odnoszEc siq do wypowiedzi na temat
funkcjonowania SOR-u stwierdzil, 2e jest wsp6lne zdanie polegajqce na pracy edukacyjno-

informacyjnej mieszkarlc6w miasta jak powinny prawidlowo wyglqdai przeptywy pacjent6w

po to, aby kaidy z mieszkarlc6w wiedzial z jakq sprawq, gdzie siq zglaszai. Byi moie wladze

miasta wraz z dyrekcjq Szpitala oraz wladzami wojew6dztwa moglyby podjq6 takie

zobowiqzanie do przedstawienia pewnej mapy pacjenta, aby kaidy wiedzial, jak ma siq

poruszai w obszarze pomocy zdrowotnej naglej oraz w przypadkach wystepujecych w nocy i

oodczas 5wiat.
Zastepca Prezvdenta Miasta dr Barbara Moraczewska odnoszqc siq do kwestii miejsc

bezpiecznych do wytrzeiwienia stwierdzila, ie wfadze Szpitala podnoszq, ie jest to
obowiqzek miasta, co tei Pan doktor podkre6lal dzisiaj w swojej wypowiedzi' Pani

Wiceprezydent poinformowala, 2e istnieje wiele teczek korespondencji prowadzonej ze

Szpitalem, gdzie wtadze plac6wki nie zajmujq 2adnego stanowiska mimo pr6(b wiadz miasta

o rozmowQ, wcze6niej w wyniku pewnych ustalen wiadze miasta sporzqdzily pewien plan, z

kt6rego wtadze Szpitala siq wycofaty, zrobiono symulacjq wszystkich koszt6w, lecz Szpital

pozostawit to bez odpowiedzi przez 2 miesiqce. W miesiqcu wrzeiniu odbylo sie spotkanie

Prezydenta Miasta z Dyrektorem Szpitala Panem Bruzdowiczem oraz czlonkiem zarzqdu

wojew6dztwa Panem Slawomirem Kopysciem na kt6rym wsp6lnie ustalono,2e bezpieczne

miejsca do wytrzeZwienia mozna byloby stworzyi na ul. Szpitalnej, w tej sprawie

sporzqdzono list intencyjny do Marszalka Wojew6dztwa, kt6rego inicjatorem byl Dyrektor

Szpitala i do chwili obecnej ze strony wtadz Szpitala nic siQ w tej sprawie nie dzieje. Miasto

stara siq nawiEzai wsp6tpracq z dyrekcjq Szpitala, w celu rozwiqzania problemu, lecz jak do

tej pory bez owocnie. odnoszqc siq do wypowiedzi radnego Krzysztofa Kowalskiego Pani

Wiceprezydent wyja6nila, ie samorzqd miasta nie ma mo2liwo(ci budowy oddziafu

detoksykacii, tego rodzaju oddzial mo2e byi utworzony przez szpital, poniewa2 miasto nie

posiada takich uprawniefi, mo2e jedynie uczestniczyi w utworzeniu miejsc do

wytrzeiwienia, zakladajEc,2e bqdzie w tej kwestii (cisla wsp6tpraca izaangaZowanie ze

strony plac6wki szpitalnej.
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Radnv Krzvsztof Kowalski wyjadnif, 2e chodzilo o to, aby we wsp6lpracy ze Szpitalem

wsp6lnie zrobii co6 dla mieszkaric6w miasta, gdy2 Pan radny zdaje sobie sprawQ, 2e miasto

nie moze dokonywai takich przedsiqwziqi indywidualnie, lecz przy wsp6lpracy jest to
mo2liwe.
Zasteoca Prezvdenta Miasta dr Barbara Moraczewska wyja6niia,2e miasto nie ma takich

uprawnieri i mo2liwo6ci natomiast Pani Wiceprezydent zrozumiala, ie Pan radny sugeruje

utworzenie takiego oddziaiu detoksykacyjn ego przez wtadze miasta.

Radnv Krzysztof Kukucki stwierdzil, ie problem os6b nietrzeZwych w Szpitalu budzi ogromne

kontrowersje, (rodki po zlikwidowanej lzbie Wytrzeiwie6 przeznaczone zostaiy wowczas na

sport dla dzieci i mlodzie2y z kt6rych korzystajq klubu sportowe. Pro6by kierowane do

samorzqdu o Srodki np. na zakup l62ek dla Szpitala czy utworzenie przez wladze miasta lzby

Wytrzeiwieri sq kierowane do niewtaSciwego adresata. Za ochronq zdrowia iprowadzenie
Szpitala Wojew6dzkiego we Wloclawku odpowiedzialne sq wladze wojew6dztwa i

mieszkaricy majq prawo oczekiwai, 2e irodki z ich podatk6w zostanq odpowiednio
zaanga2owane. Debata na ten temat Swiadczy o tym, 2e nadal jakoSi Swiadczonych usfug

medycznych w Szpitalu Wojew6dzkim w ocenie mieszka6c6w miasta i okolic jest

nieodpowiednia. SOR jest wqskim gardiem Szpitala o czym m6wiq i mieszkadcy, i personel

medyczny plac6wki. Zdaniem Pana radnego nalezy wydzielii dwie strefy z obslugq medycznq

dla obydwu stref co spowoduje, 2e pacjenci pod wplywem alkoholu nie bqdq przebywai

wraz z innymi potrzebujqcymi pomocy. Brak jest zaanga2owania Dyrektora Szpitala w

rozwiqzaniu tej kwestii, kt6ry nie czuje siq zwiqzany z Wlocfawkiem iz tE plac6wkq. Byi

moie organ prowadzqcy, czyli Marszalek znajdzie wreszcie osobq, kt6ra poiwiqci w 100

procentach sw6j czas problemom Szpitala we Wtoclawku. Byt moie wiqkszodd problem6w

udaloby siq rozwiqzai, gdyby Dyrekcja Szpitala byla na miejscu.
Radnv Damian Chefminiak odnoszqc siq do wypowiedzi Wiceprezydent Miasta Pani dr

Barbary Moraczewskiej stwierdzil,2e zaskoczeniem.iest brak wsp6lpracy ze strony wfadz

Szpitala w rozwiqzaniu problemu dotyczqcego utworzenia miejsc do wytrzeiwienia, dlatego

te2 Pan radny zwr6cil siq do Pana Doktora o ocenq tej sytuacji i wyjadnienie zagadnienia.

Pan Krzvsztof Szczepafiski Zastepca Dvrektora ds. Lecznictwa w Woiew6dzkim Szpitalu

Specialistvcznvm we Wfoclawku wyjadnil, ii nie jest to sytuacja, w kt6rej wladze Szpitala

odmawiajq pomocy, lecz problem leiy po stronie podmiotu kt6ry bqdzie to finansowal. W

kontrakcie SOR-u nie przeznaczono ani jednej zlot6wki na leczenie pacjent6w bqdqcych pod

wptywem alkoholu. Do SOR-u majq byt przyjmowani pacjenci, kt6rzy majq nagle zalamanie

stanu zdrowia i wymagajE naglej interwencji. Natomiast nie ma takiej moiliwoici, aby z SOR-

u wydzielai strefQ dla os6b pijanych i strefq dla os6b trzelwych. SOR sklada siq z 3

odcink6w: odcinka segregacji, intensywnej pomocy, kt6ry podzielony jest na 2 specjalno6ci

zachowawczq i zabiegowq. Ponadto Pan Dyrektor zapytaf, ile mo2na korespondowai przez 2

lata w tej samej sprawie, przekonujqc siq wzajemnie co ma byi. Problem jest taki, 2e

potrzebna jest lzba Wytrzeiwieri, na kt6rq naleiy znaleii Srodki finansowe z r62nych ir6det,
Szpital z pewnodciq tej dzialalnosci niechcianej nie zechce, poniewai nie jest to problem

Szpitala, jest to problem samorzqdu lokalnego. Szpital byd mo2e m6glby pom6c w tej
kwestii, gdyby miaf na to pieniqdze, ale plac6wka posiada inne wydatki bardziej
priorytetowe ni2 zajmowanie siq osobami nietrzeiwymi, tym bardziej ie miasto za

wydawanie koncesji na alkohol pozyskuje pewne irodki z tego tytulu, lecz w odpowiedzi od

Pani Wiceprezydent otrzymano wyja6nienie, ie Srodk6w tych nie mo2na wydai, gdyi sq
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przeznaczone na inne cele, A zatem Pan Dvrektor zaprzestaf dalszej korespondencji na ten
temat.
Zasteoca Prezvdenta Miasta dr Barbara Moraczewska wyjainila, ie 6rodk6w z funduszu

alkoholowego nie mozna wydad na lzbq Wytrzeiwiei ijest to prawda. Natomiast Pani

Wiceprezydent stwierdzila, 2e odbyte spotkania, prowadzona korespondencja bardziej

opiera siq na wyposa2eniu a nie na samym prowadzeniu miejsc do bezpiecznego

wytrzeiwienia. Dlatego byla propozycja, aby problem rozwiqzai kompleksowo w oparciu o

Szpital poprzez utworzenie oddzialu detoksykac.ji a nie jedynie poprzez udzielenie pomocy

dorainej. Samorzqd nie ma innej mo2liwo5ci rozwiazania tego zagadnienia, lecz majqc

takiego partnera jak Szpital uwa2ano, 2e bqdzie mo2na dojdi do porozumienia i bqdzie

mo2liwe u zyskan ie kompleksowego wsparcia.

Specialistvcznvm we Wloclawku na zako6czenie wypowiedzi poinformowal, 2e Szpital

wystosowal w tej sprawie pismo do NFOZ, z otrzymanej odpowiedzi wynika, 2e NFOZ nie jest

zainteresowany wsparciem na finansowanie jakiejkolwiek poradni detoksykacyjnej ani

psychiatrycznej, poniewa2 wedlug wska2nik6w dostQpnoSi do tych 6wiadcze6 we

Wtoclawku jest najwy2sza w wojew6dztwie Kujawsko-Pomorskim.

Po wyczerpaniu glos6w w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod glosowanie

przyjqcie Informacji na temat funkcjonowania, rozwoju i planowanych inwestycji,

Swiadczenia usfug medycznych przez Wojew6dzki Szpital Specjalistyczny im.

Blogoslawionego ksiqdza Jerzego Popieluszki we Wfoctawku.

wstrzvm u tacvcn sre.

W rezultacie dokonanego glosowania Informacja na temat funkcjonowania, rozwoju i

planowanych inwestycji, Swiadczenia uslug medycznych przez Wojew6dzki Szpital

Specjalistyczny im. Blogostawionego ksiqdza Jerzego Popieluszki we Wloclawku zostata

przyjqta przez Rad Q Miasta.

Ad. 12

Projekt uchwaty w sprawie przyjqcia stanowiska dotyczqceto zapewnienia odpowiedniego
poziomu opieki zdrowotnej dla mieszkaric6w Wloclawka i okolic.

W imieniu wnioskodawc6w glos zabral radny Jarostaw Hupalo, kt6ry wyjaSnil, ie
przedioione stanowisko bylo przygotowywane w momencie, w kt6rym problemy dotyczqce

nocnej oraz dwiqtecznej opieki zdrowotnej w naszym mie6cie nie byty jeszcze rozwiqzane.

Niemniej jednak zdaniem Pana radnego proponowane stanowisko wyczerpuje wszelkie

niepokoje i zachodzi koniecznoSt jego przyjecia, aby zobowiqzywalo to Pana Piotra

Calbeckiego, Marszalka Wojew6dztwa Kujawsko-Pomorskiego jako organu wla6cicielskiego
dla Wojew6dzkiego Szpitala Specjalistycznego we Wloclawku, o podjqcie skutecznych
dzialari w zakresie zarzqdzania i funkcjonowania plac6wki. Zdrowie i iycie mieszkafic6w to
warto6ci nadrzqdne, kt6rym powinny byi podporzqdkowane wszelkie decyzje

W wvniku glosowania przeprowadzonego z udzialem 20 radnvch za przvieciem ww.

Informacii ooowiedziaio sie 12 radvch przv 3 glosach orzeciwnvch oraz 5 glosach
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administracyjne zwiEzane z zarzadzaniem lecznicq. Mieszkaricy wielokrotnie zwracali uwagq

Radnych Miasta Wfocfawek na niewla6ciwE, ich zdaniem, organizacjq Szpitalnego Oddziatu

Ratunkowego - braku wydzielenia strefy dla os6b oczekujqcych na interwencjq medycznE,

kt6re znajdujq siq pod wplywem alkoholu oraz wielogodzinnego oczekiwania na podjqcie

dzialari medycznych itp. Nasz niepok6j dodatkowo budzi fakt, 2e zgodnie z ustawE z dnia 23

marca 2017r. o zmianie ustawy o 6wiadczeniach opieki zdrowotnej finansowanych ze

irodk6w publicznych (Dz. U. z 2017r,, poz.844) iwiadczenia Nocnej i Swiqtecznej Opieki
Zdrowotnej od dnia 1 paldziernika 2017r. udzielane bqdq przez Wojew6dzki Szpital

Specjalistyczny we Wtoclawku. Dla mieszkahc6w Wloclawka i okolic mo2e oznaczai to
pogorszenie dostqpno6ci do dorainej opieki zdrowotnej oraz jej jako5ci.

Z uwagi na fakt, i2 kilka kwestii zostato ju2 wyja6nionych Przewodniczacv Radv Miasta radnv
Rafat Sobolewski zwr6cil siq do wnioskodawcy radnego Jaroslawa Hupalo z propozycjq

wykre5lenia ostatniego akapitu w przedloionym stanowisku i przyjqi je w okrojonym
zakresie.
Radnv Jarostaw Hupato wyrazit zgodq na tq propozycje, gdy2 zostaly poczynione pewne
rozwiqzania i opieka jest sprawowana przy ul. Lunewil niemniej jednak chodzi o jakodi uslug
Swiadczonych przez Szpital we Wlocfawku, co budzi powszechny niepok6j.
Przewodniczacv Radv Miasta radnv Rafal Sobolewski poddal pod gtosowanie usuniqcie z

treici stanowiska zawartego w uchwale ostatniego akapitu zaczynajqcego siq od sl6w:
,,Nasz niepok6j dodatkowo budzi fakt, 2e zgodnie z ustawq z dnia 23 marca 2OI7r. o zmianie
ustawy o iwiadczeniach opieki zdrowotnej finansowanych ze 6rodk6w publicznych (Dz. U. z

2O17r., poz. 844) Swiadczenia Nocnej i Swiqtecznej Opieki Zdrowotnej od dnia 1

paidziernika 2017r. udzielane bqdq przez Wojew6dzki Szpital SpecjalistycznV we Wfoclawku.
Dla mieszkadc6w Wloclawka i okolic moie oznacza(. to pogorszenie dostqpno5ci do doralnej
opieki zdrowotnej oraz jej jako6ci".

w wvniku glosowania przeprowadzonego z udzialem 21 radnvch za ww. propozvcia wszVscV

stwierdzono.
W rezultacie przeprowad zon ego glosowania Rada Miasta usunQia ostatni akapit z ww.
sta nowiska.

Opinia Komisii Stalei Radv Miasta
Projekt uchwaly poz6ywnie zaopiniowala Komisja Zdrowia, Rodziny iOpieki Zdrowotnej,
kt6rq przedstawit Radzie Miasta Wiceprzewodn iczqcy Komisji radny Jaroslaw Chmielewski.

Nastepnie wobec braku zgloszeri do udzialu w dyskusji PrzewodniczEcy Rady Miasta poddal
pod glosowanie przyjqcie projektu uchwaly w sprawie przyjqcia stanowiska dotyczqcego
zapewnienia odpowiedniego poziomu opieki zdrowotnej dla mieszkafc6w Wloclawka i

okolic.
W wvniku glosowania przeprowadzonego z udzialem 22 radnvch za przvieciem uchwalv
wszvscv radni ooowiedzieli sie iednomvSlnie, glos6w przeciwnvch oraz wstrzvmuiacvch sie
nie stwierdzono.

W zwiqzku z powy2szym Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, ie ww. uchwala
zostafa podjeta przez Radq Miasta w zaproponowanym brzmieniu.
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Uchwala stanowi zalacznik do protokolu

Po zakoiczeniu procedowania nad ww. punktem porzadku obrad Przewodniczqcy Rady

Miasta oglosil 35 minutowE przerwQ w obradach XXXIV ses.ii Rady Miasta.

Przerwo w obrodoch.

Wznowienie obrad po przerwie.

Ad. 13
Informacja na temat dzialalnoici sp6lek miejskich za 2016 rok.

Gtos zabrafa Pani Kamila Slomczewska Dyrektor Biura Nadzoru WtaScicielskiego, kt6ra
wyjainita, ie informacje na temat dziaialno6ci sp6lek miejskich przekazane zostaly na
wniosek Komisji Budietu, Rozwo.ju iPromocji Miasta oraz Komisji Gospodarki Miejskiej i

Ochrony Srodowiska, kt6re zostaly skierowane do Prezydenta Miasta. Natomiast w
przypadku dzisiejszego punktu posiedzenia, Biuro Nadzoru Wladcicielskiego nie
przekazywalo iadnych dodatkowych informacji poza jui przekazanymi wszystkim czlonkom
obydwu Komisji a tak2e pozostatym radnym. W zwiqzku z tym, jeieli pojawiE siq zapytania
lub wnioski o uzupelnienie przekazanych material6w, w6wczas odpowiedzi udzielone
zostanE w formie pisemnej.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Rafal Sobolewski otworzyt dyskusjq w przedmiotowej
sprawie.

W dvskusii udzial wzieli:
Radnv Jarosfaw Chmielewski zapytal, dlaczego na obradach Rady Miasta sq nieobecni
prezesi sp6lek miejskich, kt6rzy powinni odpowiadat na zapytania radnych, podobnie na
wsp6lnym posiedzeniu obydwu Komisji Rady Miasta takie zabraklo niekt6rych prezes6w
sp6lek miejskich. Ponadto podczas odrqbnych obrad Komisji przekazana zostala informacja,
ie jest decyzja, aby prezesi miejskich sp6lek nie pojawiali siq na obradach. Taka postawa
prezentowana przez Prezydenta Miasta oraz prezes6w sp6lek miejskich jest zupetnie
niezrozumiala. Nieobecno6i Prezydenta jest lekcewa2eniem radnych RadV Miasta oraz
mieszkaic6w miasta, tym bardziej,2e termin dzisiejszych obrad byf ustalony z panem
Prezydentem. Prezes jednej ze sp6lek miejskich 2 dni zalatwial z prezydentem Miasta, aby
nie musial uczestniczyi w obradach. Dzisiejsza nieobecnoji prezes6w sp6iek jest przejawem
lekcewaienia i arogancji ze strony Prezydenta Miasta, gdyi to on stanowi nad26r
wlascicielski nad sp6lkami miejskimi ito Prezydent powinien spowodowad obecno6i
prezes6w sp6lek. Pan radny zapytaf, jak przedstawia siq w chwili obecnej struktura
zatrudnienia w sp6lce ,,Saniko", ile os6b od stvczna 2017 roku do korica wrze6nia br. zostalo
zatrudnionych i na jakich stanowiskach, ponadto, ile jednostek samorzqdowych obsluguje w
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tej chwili sp6ika w stosunku do lat ubieglych. Pan radny zapytal o podanie informacji
dotyczqcej grupy zakupowej, kt6ra pomimo zapewnief nie spefnila poktadanych w niej
nadziei, ponadto Pan radny ponowil wczedniejsze zapytanie dotyczqce ubezpieczefi, kt6re
obecnie organizuje grupa zakupowa dla wszystkich jednostek miejskich, w ramach jakiej
procedury odbywa sig to postepowanie iczy byiy wywierane naciski, aby te dziatania
prowadzil broker dla grupy zakupowej. Ponadto Pan radny zapytal w jakim celu, za tysiEce
zlotych studenci z Torunia z wydziatu nauk ekonomicznych, a szefem Rady Nadzorczej jest
osoba zwiqzana z tE uczelniE przeprowadzali badania zwiqzane z satysfakcjq klienta iile
kosztowaly te badania i na jakiej podstawie zostafa zawarta umowa z osobami z zewnEIrz,
kt6re prowadzq stronq Facebookowi MZOZ. Pan radny zapytal w jaki spos6b iona Pana
Prezydenta zostala zatrudniona w sp6lce MZOZ na stanowisku specjalisty ds. marketingu
bqdqc jednocze5nie nauczycielem jqzyka polskiego. Ponadto 2ona Pana Dyrektora OStR

znalazla zatrudnienie w CUW, natomiast iona prezesa sp6lki ,,Baza" zostala Dyrektorem
szkoly w Michelinie. Sq to pytania, na kt6re bezpo5rednio odpowiedzi powinien udzielii
Prezydent Miasta. Byi mo2e w przypadku obaw ze strony Prezydenta Miasta sprawami tymi
powinna siq zajqc Komisja Rewizyjna i w6wczas zostanE ustalone fakty i bedzie mo2na
odpowiedziei na pytania pozostajace dzisiaj bez odpowiedzi.
Przewodniczacv Radv Miasta radnv Rafat Sobolewski zwr6cil uwagq, 2e Rada Miasta lesr
organem kontrolnym i kontroluje Prezydenta Miasta z dzialari podejmowanych w
samorzqdzie, w zwiqzku z tym naleiy przelo2yi akcenty dyskusji w taki spos6b, aby pytai
Prezydenta a nie bezpo(rednio prezes6w sp6lek, gdy2 to prezydent Miasta jest
jednoosobowym zgromadzeniem wsp6lnik6w w tych sp6fkach i rolq Rady Miasta jest
kontrola dziatalnosci Prezydenta Miasta. A zatem w przypadku braku odpowiedzi na pytania
radnych z uwagi na nieobecnoii Prezydenta i prezes6w sp6lek dyskusiq naleiy przelo2yi na
kolejnq ses.jq Rady Miasta, w kt6rej ewidentnie powinien uczestniczyi pan prezydent.
Radnv J6zef Mazierski poinformowai, ie Rada Miasta w drodze uchwaly zatwierdzila plan
kontroli Komisji Rewizyjnej ijednym z temat6w kontrolnych jest wlajnie kontrola dziatari
Prezydenta miasta z dzialalno6ci nadzorczej nad sp6lkami w roku 2016. Taka kontrola lesr
prowadzona, zwr6cono siq do Prezydenta Miasta o wyjasnienie pewnych kwestii bez
ingerencji w prawa sp6tki, lecz nie moina przeprowadzii kontroli w spos6b obiektywny,
jeieli nie ma kontaktu z prezesami sp6lek ani podczas obrad komisji czy tei podczas obrad
sesyjnych. Zesp6l Kontrolny Komisji Rewizyjnej powolany do przeprowadzenia kontroli
wystqpif do Prezydenta Miasta o przygotowanie materiaf6w iprzedio2enie regulamin6w
zarzqdu i rad nadzorczych, otrzymano odpowiedi, iz tego typu material6w pan prezydent
nie udostQpni, nie zostaly r6wnie2 udostqpnione protokoly z posiedzerl zarzqdu lub rad
nadzorczych jak r6wnie2 szereg innych material6w o kt6re wystqpowal Zesp6l Kontrolny. A
zatem jak nale2y przeprowadzii kontrolq i sprawdzii czy nadz6r wta(cicielski byl prawidiowo
prowadzony, ie2eli nie ma dostqpu do materiat6w z powodu odmowy ich udostqpnienia
przez Prezydenta Miasta. w zwiqzku z tym Rada Miasta byi moie nie otrzyma sprawozdania
z kontroli z uwagi na brak dostqpu materiai6w. pan radny na zakoiczenie wypowiedzi
zapytaf jakie wydatki poniosty poszczeg6lne sp6lki miejskie na promocje, sponsoring, zakupy
oraz inne wydatki nie zwiazane z dzialalnoiciq w roku 2016. ponadto pan radny zwr6cil srq
do Przewodn iczqcego Rady Miasta o pomoc w przeprowadzeniu wspomnianej kontroli z
uwagi na okolicznoici o kt6rych wspomnial pan radny.
Radnv Andrzei Palucki stwierdzil,2e problem z nadzorem nad sp6lkami prawa handlowego
rozstrzygnql ustawodawca, natomiast na przestrzeni pierwszej ido polowy drugiej kadencji
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interpretowano ten przepis, ie Rada Miasta.iest walnym zgromadzeniem. Ustawodawca
jednak doprecyzowal ten zapis iw6wczas walnym zgromadzeniem byl zarzqd a obecnie
Prezydent Miasta. W my(l przepis6w Rada Miasta a tak2e 2adna z jej Komisji nie ma

uprawnieri wladczych w stosunku do sp6lek prawa handlowego. Natomiast ustawodawca
pozostawif pewne kompetencje Radzie Miasta polegajEce na mo2liwosci sprawdzenia w jaki

spos6b Prezydent Miasta sprawuje nadz6r nad sp6tkami. W zwiqzku z tym na wniosek wielu
radnych trzy komisje podjqly siq sprawdzenia jak przebiegajq te procesy. Pan Prezydent byl
uczestnikiem Konwentu Rady Miasta, na kt6rym ustalono porzqdek obrad inie
kwestionowal punktu, nad kt6rym toczy siq obecnie dyskusja, a zatem go zaakceptowal.
Stqd Rada Miasta ma podstawy do oczekiwania na informacje. Natomiast przewodniczqcy
komisji, kt6re wystepowaly o materiaty zostali powiadomieni prsmem Prezydenta Miasta, ie
nie majE oni kompetencji wiadczych do bezpoiredniego ingerowania w dziatalno6i sp6tki z

udzialem gminy funkcjonujqcej wedlug zasad cywilono-prawnych. Jest to dla wszystkich
oczywiste, natomiast prodba o informacje czy tei zobowiqzanie Komisji Rewizyjnej do
przeprowadzenia kontroli zgodnie z uchwalq Rady Miasta jak przebiega nad26r nad sp6lkami
prawa handlowego nie.iest ingerowaniem w dzialalno(i sp6lek. Pan radny jako czlonek
Komis.ji Rewizyjnej otrzymal pismo, w kt6rym informuje siq, 2e Komisja Rewizyjna otrzymala
materialy wedlug wykazu, przy czym przy kaidej z 6 pozycjijest dopisek -,,nie dostarczono".
A zatem jak nale2y interpretowaa takie dzialanie. Informacje jakie zostaty przekazane w
formie informacji byly sporzEdzone wedtug sobie znanego wzoru, bez podpisu. Nie byty to
zatem dokumenty, nad kt6rymi moglyby siq pochylid Komisje Rady Miasta. Chodzilo gl6wnie
o stwierdzenie czy byl sprawowany nadz6r iczy byl wystarczajacy. Pan radny przytoczyl
fragmenty material6w powodujqce wqtpliwo6ci, jakie wzbudzily przedfo2one materiaty u
Pana radnego. Chodzifo o przekazanie bez przetargu zadari jednej ze sp6tek, kt6ra ich nie
wykonuje. Pan radny wystEpil do,,Saniko" o informacjq publicznq, ile nieczystoSci podmiot
ten wywi6zt na Machnacz z otrzymanej odpowiedzi wynikaio,2e do dnia 22 sierpnia br.
podmiot wywi6zl 4 pojemniki nieczysto6ci z terenu calego miasta, ten sam podmiot ma
podpisanq umowq jako podwykonawca z ,,Saniko"na kwotQ 250 tyi. 21. Na pytanie jak to
mo2liwe Pan radny otrzymai odpowiedi, 2e jest to tylko tyle co z MZUKiD, bo to co robi jako
podwykonawca,,Saniko" to sE nasze 6mieci. ldqc dalej w umowie znajduje siq taki zapis,2e
podwykonawca oiwiadcza, ie posiada zezwolenie na transport odpad6w zgodnie z ustawa o
odpadach. Lecz nie ma zapisu, 2e moie to robii bezpfatnie. Je2eli zatem ktos podpisal
umowQ na dostarczanie nieczystosci to musi za to zaplacid. A wiqc prezes sp6lki dziala na
niekorzydi sp6lki. Okazuje siq,2e podmiot bqdqcy podwykonawcE w okresie od stycznia do
wrzednia wywozil 37 razy odpady na Machnacz inikt za to nie zaplacil. Ponadto w ciagu 5

miesiqcy pracy poprzedniego prezesa liczba zatrudnionych wzrosta o 10 os6b, nie wzrosta
liczba zadarl, podmiot, kt6ry wystqpuje w r6inych konfiguracjach jest odpowiedzialny z

utrzymanae czystoici na wysypisku Smieci w Machnaczu. W zwiqzku z tym Pan radny
chcialby zapytad Pana Prezydenta co w ramach nadzoru w takim przypadku robi i czy wie, co
siq w sp6fce dzieje. Z przekazanych dokument6w wynika, 2e w MPEC zmieniono rox
obrachunkowy, poprzednio rok obrachunkowy przesuniqto po to, aby byl zgodny z okresem
grzewczym zrobiono to na wniosek 6wczesnego zarzEdu, poniewa2 wystqpily klopoty z

rozliczeniem wqgla. Obecnie Pan radny chcial zapytai prezesa co sqdzi o takim rozwiqzaniu,
kt6re mo2e znieksztalcai obraz posiadanych zapas6w, ponadto w przekazanych materiaiacn
zestawia siq dane nieadekwatne do siebie, gdy2 por6wnuje siq dane z 12 miesiqcy do
danych z 20 miesiqcy. Zdaniem Pana radnego Rada Miasta nie powinna ingerowai
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bezpo(rednio w zarzqdzanie sp6fkami, lecz konsekwentnie rozliczyf Prezydenta Miasta ze

sposobu sprawowania nadzoru, gdy2 jest on walnym zgromadzeniem, kt6re powoluje
nastqpny organ kontrolny, czyli radq nadzorczq.
Radnv Krzvsztof Kukucki stwierdzit, 2e w poprzedniej kadencji tego typu dyskusje dotyczEce

sp6lek miejskich byly bezskutecznie forsowane przez opozycjq. Prezydent w6wczas
sprawujqcy urzqd wydal zakaz uczestnictwa prezes6w sp6lek podczas sesji Rady Miasta
twierdzqc, ie nic radzie do tego. Ponadto w poprzedniej kadencji byi pewien radny o
inicjafach SB, kt6rego retoryka przypominala obecnego przedm6wce. Uiywal podobnych
argument6w zwracaf siq o informacje publiczne. Pan radny wyrazil nadziejq, 2e jego
przedm6wca z r6wnq staranno5ciq bqdzie analizowal dzialalno6i sp6lek przed styczniem
tego roku, gdyi jest co analizowai. Do dzisiaj mieszka6cy Wloclawka wspominajq w jaki
spos6b prowadzone bylo odinieianie miasta oraz do dzisiaj moina podaf przyktady os6b,
kt6re do stycznia byly zatrudnianie w r6inych podmiotach. A zatem je2eli stosuje siq miarq
to jednakowq dla wszystkich. Pan radny wyrazif nadziejq, ie przedstawiciel Prezydenta
Miasta obecny na sali udzieli odpowiedzi na p6ania iz pewnoiciq Rada Miasta posiada co
do tego uprawnienia, aby takie pytania zadawai. A zatem jak ksztaltowai siq bqdq ceny
ciepla w najbli2szych latach, w Swietle unijnych dyrektyw dotyczqcych ochrony:irodowisr<a,
czy spodziewane sq propozycje podwy2ek opfat za odbi6r odpad6w z gospodarstw
domowych gdyi zmieniajq siq w tej kwestii przepisy kt6re wymuszajq pewne dzialania
zwiEzane z segregacjq kt6ra bqdzie prowadzona z podziaiem na 5 frakcji, jak przebiega
realizacja inwestycji wsp6ffina nsowanej ze Srodk6w unijnych przez wloclawskie wodociqgi i
jaki jest to wptyw na koszty funkcjonowania sp6lki i ile bqdq placii za wodq i Scieki
mieszkaricy miasta, ponadto jaki jest sens funkcjonowania grupy zakupowej czy faktycznie
doprowadzono do oszczqdno6ci w sytuacji w kt6rej sp6lka MpEC indywidualnie
wynegocjowafa ni2sza cenq ni2 grupa zakupowa, byi moie naleiy zastanowii siq nad
postulatem dotyczEcym likwidacji sp6lki ,,Baza", poza tym pan radny stwierdzii, 2e nadz6r
nad utrzymaniem zieleni w mie6cie w tej kadencji jak iw poprzedniej nie 162niq siq biorqc
pod uwagq jednq miarq dla wszystkich podmiot6w.
Radnv Andrzei Palucki odnoszqc siq do wypowiedzi poprzednika stwierdzil, 2e pan radny
Kukucki byl uprzejmy zmiksowai kilka informacji i fakt6w. ldentyczne stanowisko jak w
chwili obecnej Pan radny prezentowaf w poprzedniej kadencji niestety lle formulowano
pytania dziS dla wiqkszodci radnych informacja jakie sq kompetencje Rady jest jasna i
klarowna. w poprzedniej kadencji Pan radny Kukucki bronit dostqpu do informacji w ile
zadanych pytaniach dziS stanql po drugiej stronie sugerujqc, ie pan radny pr6buje ingerowai
w zarzqdzanie sp6lkq. Pan radny posiada zbyt duie doiwiadczenie w tej kwestii, pan raony
reprezentowat swego czasu Ministerstwo skarbu w jednej ze sp6lek zatrudniaiqcej ponad 5
ty6. pracownik6w. Pozostaie sugestie czym nale2y siq dzisiaj zajqi sq sugestiami na
przysziodi, choi niekt6re mogq wkraczai w system zarzqdzania. Dzisiejsza dyskusja dotyczy
informacji za rok 2016. sprawy poruszane przez radnego Kukuckiego sq wa2ne dla iycia
miasta, ale mogq byi przedmiotem kolejnych posiedzeri Rady, je2eli bqdzie taka potrzeba.
Tak sie utario, ie jeieli kto6 chce latkq przykleii w6wczas porusza temat zielni w miejcie. w
poprzednich dw6ch kadencjach w kt6rych pan radny pelnil funkciq prezydenta Miasta w
kwestii gospodarki miejskiej w tym utrzymaniu teren6w zielonych nie toczyfo siq iadne
postQpowanie prokuratorskie a w tej toczy siq kilka.
Radna olga Krut-Horonziak stwierdzita, 2e z zadowoleniem przyjqta obecno6i prezesa MpEC
Pana Jacka Kuiniewicza na poczqtku sesji uwa2aiqc,2e dotrwa do omawiania obecnego
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punktu porzEdku obrad ibqdzie gotowy do udzielenia odpowiedzi na zapytania radnych. Jak

nietrudno zauwa2yi interesowafy Go wylqcznie sprawy dotyczace wyboru
Przewod niczqcego Rady Miasta oraz sprawy zwiqzane z odwolaniem z funkcji i powolaniem
czlonk6w komisji i do byfa cala aktywno6d jako Prezesa MPEC, lecz nie tego oczekiwali radni
jak imieszkafcy miasta. Zadawanie pytari do osoby nieobecnej nie ma wiqkszego sensu,
natomiast gdy Pani radna sprawowata funkcjq Przewodniczqcej Komisji Bud2etu Prezesi

sp6tek obecni byli na posiedzeniu Komisji z r6inego rodzaju informacjami, m.in. informacja
zto2ona przez Prezesa MPEC nie zostala przyjqta przez czlonk6w Komisji izostal poproszony

o powt6rne jej przygotowanie, gdy2 przygotowane informacje posiadaly tak du2y stopief
og6lno6ci,2e nic z nich nie wynikato. Wiedza Rady Miasta do chwili obecnej na temat tej
sp6tki i jej dzialalnoici jest bardzo uboga natomiast Pan Prezes dobrze siq ma na tvm
stanowisku. Pani radna chciala zadai Panu Prezesowi pytania zwiEzane z inwestycjE
prowadzonq na osiedlu M ichelin-M ielqcin nie tylko od strony finansowej. Pani radna
poruszyla r6wniei kwestiq zwiqzanq z zestawem niemocy radnych w stosunku do
Prezydenta sugerujqc, 2e nale2y w takiej sytuacji skierowai wniosek o dostqpie do informacji
publicznej iz doiwiadczenia Pani radnej wynika, ie nigdy nie bylo odmowy udzielenia
informacji ze strony Prezydenta Miasta. W innym przypadku moina sprawq skierowai do
sqdu, kt6ry z reguly podziela zdanie wnioskujEcego. Ponadto swego czasu Pani radna
zaproponowala dokonanie zapisu w Statucie Miasta, aby raz w roku Prezydent Miasta
skladal Radzie Miasta informacjg z dzialalnoSci sp6lek miejskich w6wczas nie zyskato do
aprobaty choi brak jest podstaw prawnych, kt6re zabraniajq takiego zapisu. Gdyby taki zapis
znalazl siq w Statucie Miasta dzisiaj nie byloby 2adnego problemu i Prezydent Miasta bylby
to tego zobligowany, dzisiaj pozostaje jedynie wniosek o dostepie do informacji publiczne.i.
Pani radna jest poruszona wypowiedziq radnego na temat bylego radnego Pana Slawomira
Bief kowskiego, kt6rego Pani radna wysoko ceni, gdyi podczas kontroli z udziafem pana

radnego nikt nie podwa2yl 2adnego stwierdzenia czy tei wniosku bqdqcego udzialem pana

radnego Bierikowskiego na temat wydatkowania (rodk6w publicznych kt6rymi dysponuje
Prezydent Miasta. Radni nie powinni prezentowai bezradnoSci, lecz choi z trudem
wykorzystujqc dostqpne 6rodki prawne powinni pozyskiwai niezbgdne informacje. paniq

radnQ powstrzymafo jedynie ABW, kt6re przejqlo dokumenty przed pozyskaniem informacji
o kt6re wnioskowala, lecz historia na tym siq nie koriczy.
Radnv Stanislaw Wawrzonkoski stwierdzil, ie jeszcze wiele razy Rada Miasta bQdzie
po5wiqcad czas na podobne bezproduktywne dyskusje, je2eli nie bgdzie przestrzegane
prawo. Podstawowym prawem jest ustawa o samorzqdzie i Statut Miasta. podczas

wsp6lnego posiedzenia Komisji Rady o kt6rych wcze5niej byla mowa obecnych bylo 11
radnych na 1.7, radni uznali, ie brak jest quorum by odbyi obrady. Pan radny przypomnial,
2e na wsp6lnym posiedzeniu Komisji obecni byli wszyscy przedstawiciele poszczeg6lnych
sp6lek. Przekazana informacja zostala podpisana przez Dyrektora Biura Nadzoru
Wtaicicielskiego oraz ZastqpcQ Prezydenta Miasta. Komisja uznala, ie pomimo tych fakt6w
nie bqdzie obradowai nad tymi zagadnieniami, poniewai nie przybyli prezesi sp61ek. A
zatem Pan radny zapytal jakie byfo zainteresowanie czlonk6w obydwu Komisji tematyKq
zawartq w dokumentach, zdaniem Pana radnego 2adna, nie ma prezes6w nie ma dyskusji.
Rada Miasta nie ma prawa iqdania przybycia prezes6w sp6lek na posiedzenia, o tym moie
decydowai Prezydent Miasta. Pomimo, it Komisja Gospodarki obradowala w pelnym
skladzie takie nie przystqpila do wysluchania informacji i nie podiqla merytorycznej dvskusji
z uwagi na nieobecnoii prezes6w sp6tek. Dzisiejsza dyskus.ia jest podobna do tej z Komis,lr, a
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zatem najwa2niejszym elementem jest pytanie, gdzie sq prezesi iz kim radni majq

rozmawiai. Pan radny zaapelowal o przestrzeganie legalno6ci zapis6w prawa, ustawy
samorzqdowej iStatutu Miasta, merytorycznej dyskusji w sprawach wainych dla miasta.
Wiceprzewod niczacv Radv Miasta radnv Dariusz Wesolowski odnoszqc siq merytorycznie do
przedstawionego materialu na temat sp6lki MPEC o co apelowal przedm6wca zapytaf o
zapis w tabeli nr 3 poz. Nr 6 i 7 wyszczeg6lniono podr62e sluibowe w latach 2Ot4/2O75
zaplanowane na kwotQ w wysokoici 6 tys. zl. z tego zrealizowano wyjazdy do wysoko5ci 2,5
tyi. zf. Ostatni rok, czyli 2016 przebil wskazania o ponad 500%. Planowano wyjazdy
sluibowe na kwotQ 71,78Q zl. a wzrosty one do kwoty 'J.4, 265 zl., a wiqc z 216 zl. do 73! zl.
miesiqcznie. W roku 2014 w miesiqcu kwietniu konto sp6tki wynosilo 10.020,873 zl. w roku
2015 konto sp6lki wynosilo ponad 7.373,000 zl. a zatem ubylo 2.600.000 zl. w roku 2016
nie wskazano irodk6w na koncie w og6le ito samo w roku 2O17.Wskainik og6lnego
zadluienia sp6lki MPEC wzr6sl o 44,4% a wskainik zadluienia kapitalu wla5cicielskiego
MPEC wzr6sl o 257o/o. Pan radny zapytal w jakim celu zostaia powolana specjalna komisja o
nazwie Biuro Tarzqdu, skoro Zarzqd jest jednoosobowy, w jakim celu Wydzial ochrony
Srodowiska i kontroli jako(ci podlega Dyrektorowi ds. technicznych, je2eli zobowiqzany jest
to kontrolowania tego Wydzialu. Pan radny odni6st siq do inwestycji prowadzonej w
Michelinie dotyczqcej likwidacji niskich emisji tabela nr 5 poz. Nr 9 str. 11 informacji-
dlaczego MPEC nie uzywa nazwy Michelin co siq stato, czy nie bqdzie jui tej inwestycji.
Dfaczego zaniechano w latach 2015/2076 modernizacji 7 kilometr6w bocznicy kolejowe; z
planowanych wydatk6w w wysoko6ci 31 ty5. zt na 1000 zf. tle kosztuje sp6fkq MpEC
uczestnictwo w programie,,Cieplo systematyczne,,, firma reklamuiqca ten program pochodzi
ze Szczecina ijakie sq koszty tej reklamy.

stwierdzit, 2e Prezvdent Miasta
wyrazil zgodq, aby sprawozdania z dzialalnoici sp6iek byly przedkladane itaka dyskusja w
Radzie Miasta, poniewa2 sE to bardzo wa2ne sprawy z punktu widzenia funkcjonowania tych
sp6fek oraz calego miasta ijego mieszkaric6w, poniewa2 przekfada siq to na ceny usrug
komunalnych. Z prowadzonej dyskusji wynika szereg zjawisk patologicznych, ktdre majq
miejsce w sp6lkach. W zwiqzku z tym pan radny zaapelowal, aby Komisja Rewizyjna
pochylila siq nad zglaszanymi wqtpliwosciami i zarzutami, aby moina byto sformulowai je w
formie pisemnej iprzedlo2yi Prezydentowi Miasta, aby m6gf na najbliiszej sesji Rady Miasra
udzielii odpowiedzi na zglaszane wqtpliwo(ci. w przypadku braku wsp6lpracy ichqci na
udzielenie odpowiedzi byi mo2e trzeba bqdzie w imieniu Rady Miasta wystosowai wnioseK
do odpowiednich organ6w.
Przewodniczacv Radv Miasta radnv Rafal sobolewski zaproponowal, aby punkt, nad kt6rvm
obecnie proceduje Rada Miasta zostal przeniesiony na kolejnq sesjq Rady Miasta,
zaproponowal takze zmiane tytulu tego punktu na ,,lnformacie prezydenta Miasta z
dziatalnoici sp6iek miejskich" uwzglqdniaiEc sugestie radnych, 2e to Rada Miasra
komunikuje siQ z Prezydentem izdaniem pana przewodn iczacego pan prezydent m6glby na
te pytania udzielii odpowiedzi. W zwiqzku z tym, ze ze strony organu wykonawczego braklo
odpowiedzi na zadawane pytania, pan przewodniczqcy zloiyl wniosek o przeniesienie tego
punktu na kolejne posiedzenie Rady Miasta i zatytulowai punkt zgodnie z wcze5niejszE
propozycjq.
Radnv Krzvsztof Kukucki stwierdzil, 2e na sali obrad jest pani Dyrektor Biura Nadzoru
wlascicielskiego i byi mo2e bqdzie mogla w imieniu prezydenta udzielid odpowiedzi na cze6i
z zadanych pytari.
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Przewodniczacv Radv Miasta radnv Rafal Sobolewski stwierdzil, ie jest to pewna propozycja,

lecz Pan Przewodniczacy wolalby poddai pod glosowanie zgloszony przez siebie wniosek,
poniewa2 poruszane sprawy sa zbyt powaine, aby odpowiadal na nie Dyrektor, Pan

Przewodniczqcy chcialby ustyszei co ma do powiedzenia w tych sprawach Prezydent Miasta.

Radnv Jaroslaw Chmielewski podzielil poglqd, aby przeglosowai wniosek Przewod niczqcego

Rady Miasta ibyi moie w6wczas Pan Prezydent aktywny w chwili obecnej na Facebooku

stawi siq na obrady Rady i udzieli odpowiedzi na pytania radnych. Pan radny poruszyi

kwestiq szkolenia jakie mialo miejsce w dniu 22 wrzeinia br. w Hotelu Golqbiewski w
Mikofa.ikach sp6lki ,,Saniko" i zapytal Pana Prezydenta bqdqcego uczestnikiem tego
spotkania czego dotyczyio to szkolenie a ponadto w jakim charakterze na tym szkoleniu byli
niekt6rzy radni Rady Miasta Wfoclawek.

Po zako6czeniu dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod glosowanie przyjqcie

wniosku w sprawie przeniesienia obradowania nad punktem nr 13 ijednoczeSnie zmiany
jego nazwy na ,,lnformacja Prezydenta na temat dzialalno(ci sp6lek miejskich za rok2016".
W wvniku glosowania przeprowadzonego z udziaiem 21 radnvch za wnioskiem ooowiedziato
sie 12 radnvch przv 9 glosach orzeciwnvch oraz braku qlos6w wstrzvmuiacvch sie.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Rafal Sobolewski poinformowal, 2e wniosek zostal
przyjqty przez Radq Miasta.

Ad. 14

Informacja dotyczEca oSwiadczei o stanie majAtkowym skladanych Prezydentowi Miasta
Wloclawek zgodnie z art. 24 h ustawy o samorzEdzie gminnym.

W imieniu Prezydenta Miasta Informacje na temat zlo2onych oiwiadczeri o stanie
majqtkowym przedstawita Radzie Miasta Pani Wiestawa Konopczyriska Sekretarz Miasta
informujqc, ii zgodnie z art. 24h ust. 5 u. s. g. do zioienia oiwiadczef majQtkowych
zobowiqzani byli: Zastqpcy Prezydenta, Sekretarz, Skarbnik, kierownicy jednostek
organ izacyjnych, osoby zarzqdzajqce i czlonkowie organ6w zarzqdzajqcych gminnymi
osobami prawnymi oraz osoby wydajqce decyzje administracyjne w imieniu Prezydenta
Miasta. Informacja dotyczy oiwiadczeri majqtkowych ztoionych w okresie od dnia 16

wrze5nia 2015 r. do dnia 5 wrzeinia 2017 r. W ramach realizacji powy2szego obowiqzku sto
osiemdziesiqt jeden os6b zlo2ylo fqcznie dwieScie trzydzie5ci jeden o5wiadczeri o stanie
majetku (w tym korekty i uzupelnienia o6wiadczeri). Osoby zobowiqzane zgodnie z art.24h
ust.3 ustawv zlo2yly o(wiadczenia maj4tkowe wraz z kopiq zeznania podatkowego za 2016
r. (z wyfqczeniem skladajqcych oiwiadczenia w trakcie roku) w dw6ch egzemplarzach.
Realizujqc wytyczne zawarte w art. 24h ust.6 ustawy, jeden egzemplarz oiwiadczenia
majEtkowego zostai przekazany do urzqdu skarbowego wlasciwego ze wzglqdu na miejsce
zamieszkania osoby skladajqcej oiwiadczenie. W my6l art. 24i ustawy zanonimizowane
oiwiadczenia (dotyczy danych osobowych z czq6ci B o6wiadczenia) zostaiy przekazane do
Wydzialu Komunikacji Spolecznej i Promocji w celu publikacji w Biuletynie Informacji
Publicznej. Z poir6d przedlo2onych oiwiadczed 77 zloiono po terminie okreSlonym w art.
24h ust.5 ustawy. W trybie okre6lonym w art. 24h ust. 5a do dw6ch os6b wyslano
wezwanie do zlo2enia oiwiadczenia. Jedno oiwiadczenie zostato zloione przed uplywem
dodatkowo wyznaczonego terminu. W zwiqzku z stwierdzonymi n ieprawidtowoicia m i do
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zloienia wyja6nie6 wezwano szegi os6b. Trzyna6cie os6b zloiylo dodatkowe informacje

uzupelniajqce o(wiadczenie majqtkowe. Zgodnie z arI. 24 h ust. 6 oraz 8 ustawy

sporzEdzona zostala analiza oiwiadczeri majqtkowych zlo2onych przez zobowiazane do tego

osoby. Przeprowadzajqc analizq badaniu poddano r6wnie2 wszystkie rubryki dokumentow,
co do spelnienia kryterium: staranno(ci, rzetelno6ci, zupetnoSci wypelnienia rubryk

oiwiadcze6.
Do podstawowych blqd6w wystQpujqcych w zlo2onych oiwiadczeniach majatkowych

za liczye mo2na:

- brak wskazania czy wymienione skladniki majqtkowe naleiq do majEtku objQtego

mafieriskq wsp6lno6ciq majqtkowq, czy do majqtku odrqbnego,
* w pkt. X nale2ato podai aktualny stan zobowiEzania pieniqinego, a podawano jedynie

kwotq otrzymanej po2yczki, kredytu,

- nieprecyzyjnie wypelniono czeid B, dotyczqcq miejsc polo2enia nieruchomoici
wvmienionvch
w czQici A pkt ll,

* brak okreSlenia w podtytule o5wiadczenia, kogo dotyczy skladane oiwiadczenie.
W wyniku analizy ustalono nastepujace n ieprawidlowo(ci:
* Pani Honorata Baranowska - zfoiyta korektq oSwiadczenia dotyczqca posiadanych

nieruchomo6ci oraz otrzymanego w 2016 r. wynagrodzenia;

- Pani Monika Berger - zloiyla korektq oiwiadczeri majqtkowych dotyczAca posiadanych
zasob6w pieniqinych (za rok 2014) oraz wartoSci posiadanej nieruchomoici (za rok 2015,
2016). Wezwana do ztoienia oiwiadczenia zloiyla je w dodatkowo wyznaczonym zgodnie
z art,24h ust 5a ustawy czternastod n iowym terminie;

- Pani Maigorzata Dobska-Szwarc - zlo2yla korektq o6wiadczenia za 2015 r. dotyczAcE
posiadanych nieruchomoici i przekazane.j darowizny;

- Pani Katarzyna Figel-Stolcman - w czqici B nie wskazala adresu zamieszkania;

- Pani Gqbka Joanna - zto2yla korektq oiwiadczenia za 2Q75r. dotyczqcq roku produkcji
posiadanego samochodu;

- Pani Joanna Gralak - nie okreSlila w podtytule, kogo dotyczy skladane o5wiadczenie, nie
okre6lita przynale2no5ci majqtkowej wymienionych skladnik6w majqtku, nie okre(lila z

jakiego tytuiu otrzymala doch6d. Wysoko6i wykazanego dochodu jest niisza ni2 podana
w zeznaniu rocznym PlT. Nieprecyzyjnie podala adresy posiadanych nieruchomo(ci.
OSwiadczenie zloiyla po terminie okreSlonym w art. 24h ust. 5 ustawy;

- Pan Grudziriski Piotr - w pkt X podai wysokoSi zobowiqzania pieniq2nego, ale nie okre(lil
jego wysoko(ci na dzieri 37.72.2016 r. Nieprecyzyjnie wypelnil cze6d B, dotyczqcq miejsc
poloienia nieruchomoici wymienionych w czqSci A pkt ll;

- Pani Ewa Grzybowska Ewa - zto2yla korektq o6wiadczenia majQtkowego za 2016r.
dotyczqcq wysoko6ci ostqgniqtego dochodu, o(wiadczenie skladane w zwiqzku z

rozwiazaniem umowy o pracq zlo2yla po terminie okreSlonym w art. 24h ust. 5 ustawy;

- Pani Teresa Janocha - zloiyla korektq o5wiadczei za lata 2OIO, 2071, 2072, 2073, ZOI4,
2015 dotyczEcq posiadanych zasob6w pieniq2nych oraz przekazanej darowizny (za rok
2015 );

- Pani Magdalena Kalinowska - nieprecyzyjnie wypelnila cze5i B, dotyczqcq miejsc
pofoienia nieruchomoici wymienionych w czQSci A pkt ll;
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- Pan Jacek Ku2niewicz - w o(wiadczeniu za rok 2016 nie okreSlil przynaleino6ci

majqtkowej wymienionych skiadnik6w majatku. Zloiyl korektq oiwiadczenia
majqtkowego z dnia 20 lipca ZOLT r. dotyczqcq wysokoSci osiEgniQtego dochodu;

- Pan Waldemar Kuta - oiwiadczenie sktadane w zwiqzku z odwolaniem z funkcji Prezesa

Zarzqdu,,Saniko" sp. z o.o. zioiyl po terminie okredlonym w art. 24h ust. 5 ustawy;

- Pani Magdalena Lenartowska - zloiyia korektq oiwiadczenia majqtkowego za 2015r.
dotyczacq przekaza nej darowizny;

- PaniJanina Lewandowska - nie okre(lila z jakiego tytutu otrzymata doch6d;

- Pani Magdalena Lewandowska - oiwiadczenie roczne zloiyla po terminie okreSlonym w
art. 24h ust. 5 ustawy;

- Pani Ewa tqczytiska - oiwiadczenie skladane w zwiqzku z odwolaniem ze stanowiska
Prezesa Zarzqdu MBM sp. z o.o. zloiyla po terminie okreSlonym w art. 24h ust. 5 ustawy;

- Pan Mariusz Marciniak - nie okreslil przynale2no(ci majqtkowej wymienionych w pkt ll
posiadanych nieruchomoici;

- Pani Karolina Mlynarkiewicz - nie okre6lila z jakiego tytulu otrzymafa doch6d;

- Pan Jarosfaw Najberg - zlo2yl korektq o6wiadczenia majqtkowego za 2O!6r. dotyczqcq
posiadanych nieruchomoici oraz uzyskanych dochod6w, wezwany do ztoienia
o5wiadczenia w zwiqzku z rezygnacjq z funkcji Prezesa ZarzEdu ,,Saniko" sp. z o. o.
O(wiadczenie majqtkowe zlo2yl po uplywie dodatkowo wyznaczonego terminu. Powyiszq
informacjq zgodnie z treiciE art. 24k ustawy przekazano do wlaSciwego organu.
Oiwiadczenie z tytutu powotania na funkcjq Zastqpcy Prezydenta Miasta dostarczyl po
terminie okreslonym w art. 24h ust. 5 ustawv.

- Pan Wlodzimierz Pamfil - zloiyf korektq oiwiadczenia majqtkowego za 2OI5r. dotyczqcq
adresu posiadanych nieruchomojci;

- Pani Beata Pawfowska - nie okreilila przynaleinoio majqtkowej wymienionych w pkt Vlll
iX skladnik6w majEtku;

- Pani Malgorzata Pinkowski - roczne o6wiadczenie ztoiyla po terminie okreSlonym w art.
24h ust. 5 ustawy;

- Pan Jan Polak - oiwiadczenie zlo2one po terminie okreSlonym w art. 24h ust. 5 ustawy.
Nie okre6lil przynaleinoici maj4tkowej wymienionvch w o6wiadczeniu skfadnik6w
majqtku;

- Pan Jaroslaw Pulanecki - nieprecyzyjnie wypelnil czeji B, dotyczqcq miejsc polo2enia
nieruchomojci wymienionych w czedci A pkt ll;

- Pan Jaroslaw Pudliriski - oiwiadczenie zlo2one po terminie okrejlonvm w art. 24h ust. 5
ustawy;

- Pan Bartosz Radziejowski - zlo2yi korektq oiwiadczenia dotyczqcE tytulu prawnego oo
posiadanej nieruchomosci;

- Pani Elibieta Rutkowska - w pkt X podala wysokodi zobowiqzania pieniqinego, ale nie
okre5lita jego wysoko6ci na dzie6 3!.12.20!6 r.,

- Pani Beata Rybacka-Kotowska - nie okreSlila przynale2no(ci majqtkowej dochodu.
Nieprecyzyjnie wypelnita czele B, dotyczqcq miejsc polo2enia nieruchomoici
wymienionych w czq6ci A pkt ll;

- Pani Edyta Rycio - w oiwiadczeniu zloionym w zwiqzku z wyga6niqciem upowainienia
do wydawania decyzji ad m in istracyjnych nie okreSlila przynale2nodci majetkowej
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wymrenronvcn
w oiwiadczeniu skladnik6w majEtku. Nie wskazata z.lakiego tytulu otrzymala doch6d;

- Pani Violetta Sartanowicz - oiwiadczenie na koniec pelnienia obowiqzk6w funkcji Prezesa

Zarzqdu,,Saniko" sp. z o.o. zloiyla po terminie okreslonym w art. 24h ust. 5 ustawy;

- Pani Monika Siedlecka - oiwiadczenie zloione po terminie okre6lonym w art. 24h ust.5
ustawy, nie okre6lila w podtytule, kogo dotyczy sktadane odwiadczenie, nie okreSlila
przynaleinof ci majEtkowej dochodu;

- Pan Adam Turek - zlo2yl korektq o6wiadczenia majqtkowego za 2O16r. dotyczqcq
posiadanych zasob6w pieniqinych oraz zaciEgniqtego kredytu;

- Pani Wioletta Warszawska - zloiyta korektq o6wiadczenia malqtkowego za 2016r,
dotyczqcE wysokoSci osiqgniqtego dochodu;

- Pani Anna Wasielewska - w pkt X podala wysokodi zobowiqzania pieniqinego, ale nie
okre5lita jego wysoko6ci na dzieri 37.t2.2OL6 r.;

- Pani Edyta Wi6niewska - nie okreSlila przynale2no6ci majqtkowej wymienionych w
oswiadczeniu skladnik6w majEtku, blqdnie wypeinita pkt. ll pp. 2 i 3, nieprecyzyjnie
wypelnila czq5i B o6wiadczenia. Wezwana do uzupe.lnienia o5wiadczenia o brakujqce
elementy, ztoienia kopii zeznania rocznego PIT idrugiego egzemplarza o6wiadczenia;

- Pan Jacek Wojciechowski - oiwiadczenie skladane w zwiqzku z odwolaniem ze stanowiska
Zastqpcy Prezydenta Miasta zlo2yt po terminie okre6lonym w art. 24h ust. 5 ustawy;

- Pan Radoslaw Zacharek - o:iwiadczenie skladane w zwiqzku z odwolaniem z funkcji
Prezesa Zarzqdu MPWiK sp. z o.o. zloiyl po terminie okre(lonym w art. 24h ust. 5 ustawy;

- Pani Magdalena Ziemienowicz - nie okre6lila z jakiego tytulu otrzymala doch6d.

Powy2sza Informacja stanowi zalqcznik do niniejszego protokolu.

Ad, 15

Informacja dotyczqca oSwiadczeri o stanie maiqtkowym skladanych przewodniczqcemu
Rady Miasta zgodnie z art. 24 h ustawy o samorzqdzie gminnym.

PrzedmiotowE Informacjq dotyczqcq o(wiadczeri o stanie majqtkowym sktadanycn
Przewod niczqcemu Rady Miasta zgodnie z arI. 24 h ustawy o samorzqdzie gminnym
przygotowanE przez Przewodn iczqcego Rady Miasta radnego Krzysztofa Kukuckiego
przedstawit Radzie Miasta Przewodniczqcy Rady Miasta radny Rafal Sobolewski.
Powy2sza Informacja stanowi zaiqcznik do niniejszego protokofu.

O glos poprosii radny Andrzej Palucki, kt6ry zwr6cil uwagq, ie w Informacji przedstawionej
przez Przewodniczacego Rady Miasta jest pewna nieprawidlowoSi dotyczq akapitu, w
ktdrym mowa jest o toczqcym siq postQpowaniu prokuratorskim. pan radny zwr6cil uwagq,
ii postepowanie prokuratorskie odbywalo siq w sprawie a nie przeciwko osobie radnego,
bqdqcego jednym z licznych Swiadk6w tego postQpowania, kt6re zostalo umorzone o czym
Swiadczq doniesienia prasowe w tej sprawie. ponadto cBA odstapilo od prowadzenia
postepowania w sprawie z uwagi na brak element6w przestepstwa. Czynnikiem
przemawiaiEcym za uznanie tego za nieistotnq lub nieistnieiqcq czqii sprawozdania jest fakt,
2e zdarzenie miato miejsce dnia 16 maja 20L7 roku i mogloby zostai wskazane w
sprawozdaniu roku przyszlego a nie obecnie, gdyi przedtoiona Informacja dotyczy roku
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2016. Przewodniczqcy Rady Miasta byl uprzejmy powiadomii CBA w roku 2017 a zatem
Przewodniczqcy Rady Miasta moZe w kolejnym sprawozdaniu dokonai takiej adnotacji ze

wskazaniem finalu rozwiqzania sprawy. Zdaniem Pana radnego zaprezentowana w dniu
dzisiejszym czqii sprawozdania dotyczqca tego zagadnienia nie dotyczy roku 2016 z

przytoczonych wyiej powod6w.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Rafal Sobolewski poinformowai,2e Informacja zostalo
przygotowana przez 6wczesnego Przewodn iczqcego Rady Miasta radnego Krzysztofa
Kukuckiego w dniu 25 sierpnia 2017 roku, przedstawiona Informacja nie podlega glosowaniu

czy te2 korekcie, niemniej jednak Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal,2e wystepi o
opiniQ prawnq czy powinna zostai dokonana korekta przedstawionej informacji a opiniq w
tej sprawie przedstawi na kolejnej sesji Rady Miasta.

Ad. 16

Informacja o przebiegu wykonania budietu miasta Wloclawek i ksztaltowaniu siQ

wieloletniei prognozy finansowej za I p6lrocze 2017 r.

Wprowadzenia do zagadnienia dokonala Pani Janina Radzikowska Skarbnik Miasta
wyjasniajqc, 2e analiza wykonania budietu za lp6lrocze wykazata,2e nie odbiega on w
realizacji od przebiegu wykonania bud2et6w w latach ubieglych. Dochody budietowe
og6lem wykonane zostaly w 53% natomiast wydatki bie2qce wykonano w 55%. Wydatki
og6iem wykonane zostaty w wysokosci 46% a bieiEce w wysoko(ci 49%. Nadwyika
bud2etowa stanowi ok.32 mln. zl. natomiast operacyjna 48 mln. zf. SE to dane za I p6frocze
br., zar6wno nadwy2ka budietowa jak i nadwy2ka operacyjna bqdq du2o ni2sze na koniec
roku bud2etowego z uwagi na fakt, 2e wiqkszo5i wydatk6w majqtkowych bqdzie
realizowana w lll i lV kwartale tego roku. Zgodnie z planem rozchod6w splacony zostal diug
przypadajqcy w roku bieiqcym w wysoko5ci 4 mln. zl. do splaty pozostalo 26 mln. zl.
Wydatki majqtkowe wykonano w wysokoici 22, 6% co nie odbiega od realizacji tych
wydatk6w w latach ubiegtych w kt6rych zdarzato siq, ie wydatki majQtkowe wynosily
jedynie 7% lub lei 32%. Monitorowano i analizowano wskainiki wynikajqce z ustawy o
finansach publicznych z art. 244 by umo2liwii spiatq dlugu w ka2dym okresie
rozliczeniowym. Ponadto Pani Janina Radzikowska Skarbnik Miasta zapoznaia Radq Miasta z

Uchwalq nr 16/|/2O17 Skladu Orzekajqcego nr 7 Regionalnej lzby Obrachunkowej w
Bydgoszczy z dnia 20 wrze5nia 2017 roku w sprawie wyraienia opinii o przedlo2onej przez
Prezydenta Miasta Wloctawek informacji o przebiegu wykonania budietu miasta Wloclawer
za pierwsze p6lrocze 2017 roku. Regionalna lzba Obrachunkowa pozytywnie zaopiniowala
informacjq o przebiegu wykonania budietu miasta Wloclawek za I p6lrocze 2017r. niemniej
jednak stwierdzono, i2 konieczne jest stale monitorowanie wielko6ci wskainik6w zadiu2enia,
a wiqc dopuszczalnego wskainika oraz faktycznego wskalnika splaty zadluienia.

Uchwala Nr t6/l/2Ot7 Skladu Orzekajqcego RIO w Bydgoszczy z dnia 20 wrzeinia 2017 r.
stanowi zafqcznik do niniejszego protokotu.
Opinie Komisii Stalvch Radv Miasta:
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Pozytywne opinie o Informacji o przebiegu wykonania bud2etu miasta Wtociawek i

ksztaftowaniu siq wieloletniej prognozy finansowej za lp6lrocze 2017 roku przedstawili
Radzie Miasta:
W imieniu Komisji Budietu, Rozwoju i Promocji Miasta - Przewodniczqcy Komisji radny
Andrzej Pafucki,
W imieniu Komisji Kultury i Sportu - Przewodnicz4cy Komisji radny Dariusz Jaworski,
W imieniu Komisji Edukacji- Przewodniczaca Komisji radna Agnieszka Chmielewska,
W imieniu Komisji Zdrowia, Rodziny iOpieki Spotecznej -Wiceprzewod n iczqcy Komisji radny
Jaroslaw Chmielewski,
W imieniu Komisji Porzqdku Prawnego iPublicznego -Przewodniczqca Komisji radna Mariola
Gawlowska,
W imieniu Komisji Gospodarki Miejskiej i Ochrony Srodowiska -Przewodniczqcy Komisji
rad ny Stanisiaw Wawrzonkoski,
W imieniu Komisji Rewizyjnej -Przewodniczqcy Komisji radny J6zef Mazierski, oraz w imieniu
Komisji ds. Rewitalizacji - Przewodniczqcy Komisji radny Jarosfaw Hupaio.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Rafai Sobolewski poinformowal, ii otwiera dyskusjq w
przedmiocie procedowanego zagadn ien ia.

W dvskusii udzial wzieli:
Radnv J6zef Maziarski zwr6cil uwagq na dwa elementy zawarte w opinii RlO, a mianowicie,
ii nie zostaly osiqgniQte dochody majEtkowe w planowanej uprzednio wysoko5ci a ich
wykonanie bylo na poziomie 6,3o/o. Niski stopieri realizacji dochod6w wynika z tytulu
sprzedaiy mienia komunalnego oraz z tytulu wplywu 6rodk6w pochodzqcych ze ir6det
zewnqtrznych. Ponadto wydatki majEtkowe wykonano jedynie w wysokosci 22,6% planu.
Zdaniem Pana radnego nale2y miei nadzieie, 2e wskainiki te w chwili obecnej ulegty
poprawie.

Po wyczerpaniu glos6w w dyskusji przewodniczqcy Rady Miasta poddai pod glosowanre
przyiqcie Informacji o przebiegu wykonania budietu miasta wtoclawek iksztaltowaniu sie
wieloletniej prognozy finansowej za I p6+rocze ZO:-7 r.

Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, ie w rezultacie przeprowadzonego glosowania
ww. uchwala zostala podjqta przez Radq Miasta w przedlo2onym brzmieniu.

Uchwala stanowi zatqcznik do protokotu.

Ad. 17
Projekt uchwaly zmieniaiqcej uchwalq w sprawie uchwalenia budietu miasta wlocfawek
na 2017 rok.

wprowadzenia do zagadnienia dokonala pani Janina Radzikowska Skarbnik Miasta, kt6ra
poinformowala m.in.,2e proponowana zmiana zwiqksza dochody miasta kwote o ponad 75g

wstrzvmuiacvch sie.
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tv6. zl. itakq tei zmiane odnotowuje sie po stronie wydatk6w, wynika to z wprowadzenia
projekt6w unijnych oraz rozstrzygniecia 3 edycji projektu zwiazanego z termomodern izacjE.

Zmianie ulega struktura i klasyfikacja wydatk6w projektu unijnego pn.,,Czym skorupka za

mfodu", Dochody iwydatki realizowane sa po stronie wprowadzanych projekt6w unijnych
wraz z wkladem wlasnym. Zwiqksza siq wydatki na projekt BIT-CITY ll, poniewa2 do zlo2enia
wniosk6w niezbqdne jest zlecenie w formie ,,Zaprojektu j -Wybuduj". Zmianie ulega treSc
dw6ch zapis6w tj. dotyczqcego boiska przy SP 23 w zwiqzku z likwidacjq gimnazjum przy

zwiqkszonych o 300 ty6. zl. wydatkach oraz zadania zwiqzanego z zagospodarowa n iem
terenu przy Teatrze lmpresaryjnym w tym modernizacja fontanny i odstqpienie z budowv
miejsc parkingowych.

Opinia Komisii Stalei Radv Miasta:
Projekt uchwaly rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Budietu, RozwoJu I

Promocji Miasta. Opinig w tej sprawie przedstawil Radzie Miasta Przewodniczqcy Komisji
radny Andrzej Patucki.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Rafal Sobolewski poinformowat, i2 otwiera dyskusjq w
przedmiocie procedowanego zagadn ien ia.

W dvskusii udzial wzieli:
Radnv J6zef Mazierski zwr6cil siq z zapytaniem czy podpisane zostanie na jutro zarzadzenie
Prezydenta Miasta dotyczQce przesuniqi, poniewa2 wlaSnie jutro upfywa 40 dniowy okres
zwiQzany z ofertE na niekt6re zadania. Je2eli zarzqdzenie nie zostanie podpisane w6wczas
zadania te mo2na wykreSlii. Ponadto niekt6re zadania zmniejszaja swojE wartosi niekt6re
zwiqkszajq inastqpuje wyczekiwanie, Pan radny dostrzega up6r Pani Skarbnik, poniewa2
iadne przepisy nie przeszkadzajQ w tym, aby mo2na byto podpisad zarzqdzenie i przenieii
Srodki, tym bardziej 2e sE one wygospodarowane przez wydzialy iod tego uzale2nia pan

radny swojq decyzjq podczas gtosowania.
Skarbnik Miasta Pani Janina Radzikowska wyrazila swoje zdziwienie, ie po wielu latach
sprawowania funkcji radnego oraz czlonka zarzqdu miasta pan radny kieruje takie zapytanie.
Wielokrotnie bylo wyjalniane,2e Prezydent Miasta posiada uprawnienia do dokonywanra
zmian w bud2ecie z wylqczeniem przeniesieri miqdzy dzialami. W przypadku zmian
bud2etowych skierowanych pod obrady Rady Miasta, kt6re muszq zgodnie ze Statutem
zostai zloione do Rady Miasta na 14 dni przed posiedzeniem sesyjnym, w6wczas w tym
czasfe nie jest moiliwe podejmowanie zarzqdze{, jeieli proponowane zmiany spowodujq
zmiany kwot proponowanych Radzie Miasta, poniewa2 z chwilq podejmowania uchwaly
bQdA one nieaktualne i nie bqdq przedstawialy rzeczywistego stanu. W zwiQzku z tym
Zarzqdzenia Prezydenta Miasta sq zawsze wydawane po sesji Rady Miasta i tego typu
zarzqdzen ie zostanie wydane.

Po wyczerpaniu gfos6w w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddat pod giosowanie
przyjecie projektu uchwaly zmieniajqcej uchwalq w sprawie uchwalenia bud2etu miasta
Wloclawek na 2017 rok.

wstrzvmuiacvch sie.
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W zwiqzku z powy2szym Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e ww. uchwata
zostafa podjeta przez Radq Miasta w przedtoionym brzmieniu.

Uchwala stanowi zatqcznik do protokotu.

Ad. 18
Projekt uchwaty zmieniajqcej uchwalq w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy
Finansowej na lata 2017-2028.

Wprowadzenia do projektu uchwaly dokonala Pani Janina Radzikowska Skarbnik Miasta
informujqc,2e zmiana wieloletniej prognozy finansowej jest wylqcznie dostosowaniem jej
do uprzednio podjqtej przez Radq Miasta uchwaly o zmianach w bud2ecie dotyczqcych
zwlaszcza wprowadzenia zadari unijnych.

Opinia Komisii Staiei Radv Miasta:
Projekt uchwaly rozpatrzyta oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Budietu, Rozwo.;u r

Promocji Miasta. Opiniq w tej sprawie przedstawii Radzie Miasta Przewodniczqcy Komisji
radny Andrzej Palucki.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Rafal Sobolewski poinformowal, ii otwiera dyskusjq w
przedmiocie procedowanego zagadn ien ia.

Wobec braku zgioszeri do udzialu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod
gfosowanie przyjqcie projektu uchwaly zmieniajqcej uchwalq w sprawie uchwalenia
Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2017-2028.
W wvniku glosowania przeprowadzonego z udzialem 21 radnvch za przvieciem proiektu
uchwalv opowiedziato sie 12 radnvch przv 6 gtosach przeciwnvch oraz 3 gtosacn
wstrzvmuiacvch sie.

W zwiAzku z powy2szym Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e ww. uchwafa
zostafa podjqta przez Radq Miasta w przedloionym brzmienru.

Uchwala stanowi zalqcznik do protokolu.

Ad. 19
Projekt uchwaly zmieniajqcej uchwale w sprawie ustalenia liczby punkt6w sprzedaiy
napoj6w alkoholowych zawierajqcych powyiej 4,5% alkoholu (z wyjqtkiem piwa),
przeznaczonych do spoiycia poza miejscem sprzedaiy jak i w miejscu sprzedaiy oraz
usytuowania miejsc sprzedaiy napoj6w alkoholowych na terenie miasta Wfoclawek.

Wprowadzenia do projektu uchwaly dokonala Pani Alicja Dworzariska Dyrektor Biura
Rozwoju Miasta informujqc, ie Ustawa z dnia 26 paidziernika 1982 r. o wychowaniu w
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trzeiwo3ci i przeciwdzialan iu alkoholizmowi art.12 ust.1 i ust.2 (Dz.U. 2076. poz.487\

zobowiqzuje rady gmin do ustalenia w drodze uchwaly liczby punkt6w sprzedaiy napoj6w
alkoholowych zawierajqcych powy2ej 4,5% alkoholu (z wyjqtkiem piwa) przeznaczonych do
spoiycia poza miejscem sprzedaiy jak i w miejscu sprzeda2y oraz zasad usytuowania miejsc
sprzeda2y na terenie miasta Wloclawek.
W przedmiotowej uchwale doprecyzowano miejsca, w kt6rych ze wzglqdu na szczeg6lny

charakter wprowadza sie staly zakaz sprzeda2y, podawania, spo2ywania oraz wnoszenia
napoj6w alkoholowych oraz dookre5lono obiekty chronione. W dotychczasowej uchwale
zakaz dotyczyl: 5 3 ust 1 lit. b) tylko kapielisk, aktualnie dodany zostal zapis ., i mieisc
wvkorzvstvwa nvch do kaoieli", a S 3 ust 1 lit. c) dodany zostal wyraz ,,wyodrQbn ionych" w
zwiqzku z czym aktualne brzmienie jest nastQpujqce ,,obiekt6w sportowych i rekreacyjnych z

wyjqtkiem usytuowanych w tych obiektach wyodrqbnionych lokali, pelniqcych funkcjq
hotelowq lub gastronomicznq, bqdqcych miejscami przeznaczonymi do spo2ycia napoj6w
alkoholowych w miejscu ich sprzeda2y". W zwiqzku z budowq nowych obiekt6w sportowo-
rekreacyjnych z mo2liwoSciq prowadzenie 162nych uslug towarzyszqcych, przedkladana

zmiana jest konieczna zar6wno z punktu widzenia organu wydajqcego decyzje zezwalajqce
na sprzeda2 napoj6w alkoholowych .iak i przedsiqbiorc6w prowadzqcych dzialalno(i
gospodarczq. Uchyla siq 5 3 ust 1 lit. e dotvczqcy miejsc, w kt6rych wewnqtrzne regulaminy
zakazujq sprzedaiy napoj6w alkoholowych.
Doprecyzowany zostaf r6wnie2 zapis $ 3 ust.4 odno(nie usytuowania punkt6w sprzedaiy
napoj6w alkoholowych, gdzie zmiana dotyczy wytqcznie uog6lnienia zapisu dla obiekt6w
sakralnvch oraz szk6l. gdzie proponuje siq wykreilenie zaoisu .,2 wviatkiem szk6l wviszvch" z

uwagi na fakt, i2 we Wfoclawku szkoly te prowadzq r6wniei nauczanie na poziomie edukacji
szkolnej i przedszkolnej.

W trzeciej iostatniej zmianie projektu uchwaly proponuie sie uchvlenie w 5 3 ust.5. dziqki
czemu przedsiqbiorcy w sezonie letnim bqdq mogli otworzyi tzw.,,ogr6dki gastronomiczne"
nie przylegajqce bezpoirednio do prowadzonych jui uslug gastronomicznych z mo2liwoSciq
podawania i spo2ywania napoj6w alkoholowych po uzyskaniu odrqbnego zezwolenia.
Przedstawione zmiany w dotychczas obowiqzujqcej uchwale wynikajq z pracy Zespolu do
ustalenia zato2ei w sprawie zasad usytuowania miejsc sprzeda2y napoj6w alkoholowych na

terenie miasta Wloclawek w skladzie przedstawiciele: Komendy Miejskiej Policji, Stra2y
Miejskiej, Komisji Zdrowia Rodziny i Opieki Spolecznej Rady Miasta, Komis.ji Porzqdku
Prawnego iPublicznego Rady Miasta, Wydziafu Polityki Spotecznej iZdrowia Publicznego,
Wydziaiu Rozwoju Miasta powolanej Zarzadzeniem Prezydenta Miasta nr 88/2OLG z dnia 3L
marca 201.6 r., kt6ra na posiedzeniu w dniu 15 paidziernika 2017 r. podjqla decyzjq o
przedlo2eniu pod obrady sesji Rady Miasta projektu zmiany Uchwafy w przedlo2onvm
brzmieniu.

Opinie Komisii Stalvch Radv Miasta:

Przedmiotowy projekt uchwaly rozpatrzyta oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Porzqdku
Prawnego i Publicznego, opiniq w tej sprawie przedstawila Radzie Miasta PrzewodniczEca
Komisji radna Mariola Gawlowska.

Projekt uchwaiy byt r6wnie2 przedmiotem obrad Komisji Zdrowia, Rodziny i Opieki
Spoiecznej, kt6ra takie pozytywnie ustosunkowafa siq do zaproponowanych zmian. Opiniq



w tej sprawie przedstawil Radzie Miasta Wiceprzewod n iczqcy Komis.ji radny Jaroslaw
Chmielewski.

Przewodniczqcy Rady Miasta radnV Rafal Sobolewski poinformowal, i2 otwiera dyskusjq w
przedmiocie ww. zagad nien ia.

Wobec braku zgtoszeri do udziatu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod

glosowanie przyjqcie projektu uchwaty zmieniajqcej uchwalq w sprawie ustalenia liczby

punkt6w sprzedaiy napoj6w alkoholowych zawierajqcych powyiej 4,5% alkoholu (z

wyjqtkiem piwa), przeznaczonych do spoiycia poza miejscem sprzedaiy jak i w miejscu

sprzeda2y oraz usytuowania miejsc sprzeda2y napoj6w alkoholowych na terenie miasta

Wloclawek.
W wvniku glosowania przeprowadzonego z udzialem 19 radnvch za przvieciem proiektu

uchwalv radni opowiedzieli sie iednomv6lnie, przv braku glos6w przeciwnvch oraz

wstrzvmuiacvch sie.

W zwiqzku z powy2szym Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowat, 2e ww. uchwala

zostafa podjqta przez Radq Miasta w przedio2onym brzmieniu.

Uchwata stanowi zalqcznik do protokolu.

Ad.20
Projekt uchwaiy w sprawie przyznania w roku 2017 dotacji na prace konserwatorskie,
restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytk6w.

Projekt uchwaly przedstawila Radzie Miasta Pani Jolanta Stariczak Dyrektor Wydziaiu
Urbanistyki i Architektury informujqc, ie w bie2qcym roku w bud2ecie Gminy Miasto
Wloclawek na dotacje na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy

zabytkach wpisanych do rejestru zabytk6w zostaty zabezpieczone (rodki w wysokoSci 300
000,00 zt. Dotychczas na podstawie Uchwaly Nr XXXII/72/2017 z dnia 22 czerwca 2OI7 r. w
sprawie przyznania w roku 2017 dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub
roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytk6w, Wysoka Rada udzielifa
dotacji w wysoko(ci 254 203,79 zl.7 uwagi na fakt, 2e do rozdysponowania na dotacje
celowe pozostala kwota 45 796,81 21, zgodnie z 5 6 ust. 4 Uchwaly Nr XVll/31/2016 Rady

Miasta Wtoclawek z dnia 21 marca 2016 r. Prezydent Miasta Wfoclawek oglosit dodatkowy
nab6r wniosk6w. Nab6r trwal do 31 sierpnia 2017 r. W wyznaczonym dodatkowym
terminie kompletne pod wzglqdem formalnym wnioski zlo2yly: Parafia Prawoslawna pw. (w.

Mikofaja z siedzibq przy Al. Chopina 3/5 we Wloclawku i Parafia Katedralna pw.

Wniebowziqcia NMP z siedziba przy Placu Kopernika 7 we Wloclawku. Wnioski o udzielenie
dotacji na prace przy rzeibie Madonny z Dzieciqtkiem w Bazylice Katedralnej pw.

Wniebowziqcia NMP we Wloclawku i przy ikonie Chrystusa Autokratora w Cerkwi
Prawoslawnej pw. (w. Mikolaja we Wlociawku zostaly pozytywnie zaopiniowane pod
wzglqdem merytorycznym przez Komisje do spraw opiniowania wniosk6w o udzielenie
dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy zabytkach
wpisanych do rejestru zabytk6w, powolanq Zarzqdzeniem nr 353/7O16 Prezydenta Miasta
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Wtoclawek z dnia 06 grudnia 2016 r. Rzeiba Madonna z Dzieciqtkiem, wykonana w stylu
tzw. Piqknych Madonn, cha rakterystycznym dla okresu 5redniowiecza, jest najstarszE

zachowanq rzeibq w Bazylice Katedralnej. O wysokim kunszcie warsztatu Swiadczy m.in.
podobieistwo ukladu szat do rzeib z Pilzna oraz rys6w twarzy Madonny do piqknej

Madonny z Torunia. Z uwagi na wiek powstania, ogromnE warto6i artystycznq i bardzo zly

stan zachowania wskazane jest podjqcie natychmiastowych dziafa6 konserwatorskich.
Rzelba obecnie eksponowana jest na luku tqczowym, w prezbiterium Katedry, gdzie dostqp
do niej jest nieograniczony. lkona Chrystusa Autokratora jako element zespoiu zabytk6w
ruchomych stanowiecych wyposa2enie jedynej zachowanej cerkwi prawoslawnej we
Woclawku, jest jednym z nielicznych przyklad6w unikalnej w mieicie i regionie X|X-wiecznej

sztuki cerkiewnej. lkona prezentuje wysokE warto6f artystycznq, historycznq ireligijnq. O
doskonaloici warsztatu i dobre.i proweniencji ikony Swiadczy precyzyjnie wykonane,
grawerowane i ztocone zlotem platkowym na pulment tfo. lkona jest wzorowana na

malowidlach z soboru (w. Wlodzimierza w Kijowie. W zwiqzku z tym, ie wnioskodawcy
wnioskowali o lqcznq kwotq dotacji w wysokodci 75 196,87 zl, czyli o 30 000 zl wiqcej nii
pozostalo do rozdysponowania Srodk6w z bud2etu Gminy Miasto Wloclawek, proponuje siq

przyznat Parafii Katedralnej pw. Wniebowziqcia NMP we Wloctawku wnioskowanq kwotQ

dotacji, tj. 30 000 zl na prace przy rzeibie Madonny z Dzieciqtkiem. Uwzglqdniajqc fakt, 2e

Parafia Prawostawna pw. (w. Mikolaja we Wloclawku otrzymala dofinansowanie z Urzgdu

Ma rszalkowskiego i Regionalnego Programu Operacyjnego w wysoko5ci 70,00% na prace

konserwatorskie i restauratorskie przy lkonie Chrystusa Pantokratora, proponuje siq
pozostafQ kwotq w wysokosci 15 796,81 zl przeznaczy( na ww. prace. W6wczas
dofinansowanie prac przy ikonie (bez prac przy ramie) z bud2etu Gminy Miasto Wloctawek
wyniesie 22,I7o/o wartoici zadania, natomiast wnioskodawca ze irodk6w wlasnych poniesie
jedynie 7,89% wartoici zadania. Proponowane rozwiqzanie gwarantuje kompleksowe
wykonanie prac przy samej ikonie. Natomiast wnioskodawca z uwagi na dostqpne irodki
wlasne bqdzie m6gl zdecydowai czy prace przy ramie ikony przeprowadzi w 100% ze

Srodk6w wlasnych jednocze6nie z pracami przy ikonie, czy w p6lniejszym czasie, starajac siQ

o dofinansowanie na prace przy ramie ikony. Dofinansowanie zamierzed w proponowanych
wysoko5ciach przyczyni siq do skutecznego zabezpieczenia oryginalnych i bardzo
wartoSciowych dzief sztuki sakralnej. Poirednio wplynie r6wniei na wzrost atrakcyjno5ci obu
zabytkowych Swiqtyri dla wiernych, mieszkaric6w i turyst6w.

Opinia Komisii Stalei Radv Miasta:

Ww. projekt uchwaly byl przedmiotem obrad Komisji Kultury i Sportu, kt6ra pozytywnie
ustosunkowala siq do przedlo2onej propozycji. Opiniq w tej sprawie przedstawil Radzie

Miasta Przewodniczacy Komisji radny Dariusz Jaworski.

Przewodnicz4cy Rady Miasta radny Rafal Sobolewski poinformowal, i2 otwiera dyskusjq w
przedmiocie ww. zagad nien ia

Wobec braku zgloszeri do udziatu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod
glosowanie przyjqcie projektu uchwaly w sprawie przyznania w roku 2017 dotacji na prace
konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru
zabvtk6w.
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W wvniku gfosowania przeprowadzonego z udzialem 19 radnvch za przvieciem proiektu

uchwalv radni opowiedzieli sie iednomv6lnie, przy braku glos6w przeciwnvch oraz

wstrzvm u iacvch sie.

W zwiqzku z powyzszym Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowat, ie ww. uchwata
zostata podjeta przez Radg Miasta w przedlo2onym brzmieniu.

Uchwafa stanowi zalEcznik do protokolu.

Ad. 21

Projekt uchwaly w sprawie przystqpienia do sporzqdzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego miasta Wloclawek dla obszaru poloionego w rejonie
ulicy Dobrzyiskiej iAlei ks. Jerzego Popieluszki, pomiqdzy ulicq Lipnowskq, Rezerwatem
Kulin, terenami leinymi i zachodniq granicq rodzinnych ogrod6w dzialkowych.

Wprowadzenia do zagadnienia dokonala Pani Jolanta Starlczak Dyrektor Wydziatu
Urbanistyki i Architektury informujqc, 2e na podstawie art. 14 ust. 5 ustawy z dnia 27 marca
2003r. o planowaniu i zagospodarowan iu przestrzennym, Prezydent Miasta Wloclawek
dokonat szczeg6lowe analizy dotyczqce zasadnoici przystEpienia do sporzqdzenia planu i

stopnia zgodnoSci przewidywanych rozwiqzari z ustaleniami studium oraz zasadnoSci
sporzqdzenia miejscowego planu zagospodarowa n ia przestrzennego miasta Wfoclawek dla
obszaru polo2onego w rejonie ulicy Dobrzyriskiej iAlei ks. Jerzego Popieluszki, pomiedzy
ulicq Lipnowskq, Rezerwatem Kulin, terenami le6nymi i zachodniq granicq rodzinnych
ogrod6w dziafkowych. Celowoii sporzqdzenia miejscowego planu potwierdza Uchwafa Nr
XXI/74/2016 Rady Miasta Wtoclawek z dnia 23 czerwca 2016r. w sprawie aktualnojci
,,Studium uwarunkowaf i kierunk6w zagospodarowa nia przestrzennego miasta Wloclawek"
oraz miejscowych plan6w zagospodarowan ia przestrzenneg o" . 7 w/w uchwaly wynika, ie
miejscowy plan objqty granicami sporzqdzenia miejscowego planu utracii aktualno5i z uwagi
na zmianq przepis6w ustawy Prawo ochrony irodowiska oraz przepis6w odrqbnych w
sprawie informacji dotyczEcych ruch6w masowych ziemi. ponadto, analiza zto2onych
wniosk6w potwierdzila potrzebe zmiany obowiqzujqcego miejscowego planu. Studium
uwarunkowa6 i kierunk6w zagospodarowan ia przestrzennego miasta Wlocfawek przyjqte
Uchwalq Nr 103/Xl/2007 Rady Miasta Wloclawek z dnia 29 paidziernika 2OO7r. dla
wskazanego terenu okreila politykq gminy jako: tereny pod zabudowq jednorodzinnq,
tereny rolnicze, zieleni oraz uktad dr6g: gl6wnej ruchu przyspieszonego, gl6wnej, lokalnych i

dojazdowych. W obszarze objetym sporzqdzeniem miejscowego planu znajdujq siq tereny
wymagajqce wprowadzenia zmian na podstawie aktualnVch map osuwisk i teren6w
zagro20nych ruchami masowymi. Projekt miejscowego planu zagospodarowa n ia
przestrzennego sporzqdza sie po stwierdzeniu, ie nie narusza on ustaled studium. Obszar
objqty propozycjq sporzqdzenia miejscowego planu zostal przedstawiony na zalaczniku
graficznym nr 1 do niniejszej uchwaly. Og6lna powierzchnia teren6w objqtych projektem
planu wynosi ok. 144,5 ha. W wiqkszo(ci sq to tereny bqdqce wlasno(ciq os6b fizycznych i

prawnych. Przeprowadzona analiza potwierdza koniecznoii opracowania miejscowego
planu dla wnioskowanych zamierzei inwestycyjnych wraz z okre6leniem warunk6w
ksztaltowania zabudowy i infrastruktury technicznej. JednoczeSnie ze sporzqdzeniem
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miejscowego planu wiaZe siq konieczno6i realizacji zada6 publicznych, kt6re zostanq
przewidziane w pro.jekcie planu. Na podstawie art. 20 ust.L ustawy o planowaniu I

zagospodarowan ia przestrzennym, plan miejscowy rozstrzyga o sposobie realizacji

inwestycji z zakresu infrastruktury technicznej, kt6re nale,q do zadai wtasnych gminy oraz

rozstrzyga o zasadach ich finansowania, zgodnie z przepisami. Niezale2nie od skutkow
ekonomicznych wynikajqcych z ustalei planu, przewidywane koszty opracowania
miejscowego planu zagospod arowa nia przestrzennego wvniosa ok.50 tys. zf i zostanq

sfinansowane z bud2etu gminy. Zgodnie z dyspozycjq art. 14 ust. 1 i 4 ustawy z dnia 27

marca 2003r. o planowaniu i zagospodarowa n iu przestrzennym, o przystqpieniu do

sporzqdzenia miejscowego planu rozstrzyga rada gminy poprzez podjqcie uchwaly.

Opinia Komisii Stalei Radv Miasta:
Przedlo2ony projekt uchwaly rozpatrzyta oraz
Rozwo.iu iPromocji Miasta, kt6rq przedstawil
Andrzei Patucki.

pozytywnie zaopiniowala Komisja Bu d2etu,

Radzie Miasta Przewodniczqcy Komisji radny

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Rafat Sobolewski poinformowal, i2 otwiera dyskusjq w
przedmiocie ww. zagad n ien ia.

Wobec braku zgloszed do udziatu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddaf pod
gtosowanie przyjqcie projektu uchwaiy w sprawie przystEpienia do sporzqdzenia
miejscowego planu zagospodarowan ia przestrzennego miasta Wloclawek dla obszaru
poto2onego w rejonie ulicy Dobrzyriskiej iAlei ks. Jerzego Popieluszki, pomiedzy ulicE
Lipnowskq, Rezerwatem Kulin, terenami le(nymi i zachodniq granicq rodzinnych ogrod6w
dzialkowych.
W wvniku glosowania przeprowad zon ego z udziatem 20 radnvch za przvieciem proiektu
uchwalv radni opowiedzieli sie iednomvSlnie. przv braku gtos6w orzeciwnvch oraz
wstrzvmuiacvch sie.

W zwiqzku z powy2szym Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e ww. uchwafa
zostala podjQta przez Radq Miasta w przedlo2onym brzmieniu.

Uchwala stanowi zatacznik do protokolu.

4d.22
Projekt uchwaly w sprawie wyraienia zgody na
Wojew6dztwem Kujawsko-Pomorskim zadania
,,lnfostrada Kujaw i Pomorza 2,0".

realizacjq w drodze wsp6ldziafania z

publicznego dotyczqcego projektu

Wprowadzenia do projektu uchwaly dokonal Pan Jaroslaw Bartkowiak, Dyrektor Biura
Informatyzacji, kt6ry wyja(nil, 2e godnie z art. 18 ust. 2 pkt. 12 do wylqcznej wlaSciwoSci
rady gminy nale2y podejmowanie uchwal w sprawach wsp6ldzialania z innymi gminami oraz
wydzielanie na ten cel odpowiedniego majqtku. Zgodnie za5 z art. L0 ust. l ustawy z dnia 8
marca 1990 r. o samorzqdzie gminnym wykonywanie zadari publicznych moie byi
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realizowane w drodze wsp6ldzialania miedzy jednostkami samorzEdu terytorialnego. Celem
podjqcia uchwaly.jest umoiliwienie uczestnictwa Gminy Miasto Wloclawek w projekcie pn.

,,lnfostrada Kujaw i Pomorza 2.0" realizowanym w ramach Regionalnego Programu
Operacyjnego Wojew6dztwa Kujawsko-Pomorskiego, kt6rego dzialania obejmujq m.in.:
rozw6j elektronicznych uslug publicznych, rozwijanie referencyjnych rejestr6w publicznych

w zakresie system6w informacji przestrzennej, zwiqkszenie bezpieczefstwa istniejqcych
elektronicznych uslug publicznych. Wynikiem tych dzialari bedzie utatwienie komunikacji
mieszkaica z instytucjami samorzqdowymi, jak r6wnie2 usprawnienie pracy pracownik6w
samorzqdowych. Realizacja projektu w partnerstwie wynika z pozakonku rsowego trybu
realizowania projektu, kt6rego liderem jest Wojew6dztwo Kujawsko-Pomorskie. Realizacja
uchwaly, po zawarciu umowy partnerstwa, bqdzie skutkowata wydatkowaniem irodk6w z

budietu miasta. Projekt wymaga wniesienia 15% wkladu wlasnego oraz wyasygnowania
dodatkowych Srodk6w na utrzymanie produkt6w projektu w okresie trwatodci. Projekt
realizowany bqdzie w latach 2017-2021. Szacunkowa wartoii wkladu wtasnego dla
realizowanego projektu wynosi 336.000,OO zt., zai szacunkowv koszt utrzymania trwatoici
projektu w latach 2022-2026 wynosi 428.000,00 zl.

Opinia Komisii Stalei Radv Miasta:
Przedfo2ony projekt uchwaty rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Budietu,
Rozwoju iPromoc.ii Miasta, kt6rq przedstawil Radzie Miasta Przewodniczqcy Komisji radny
Andrzei Palucki.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Rafal Sobolewski poinformowal, ii otwiera dyskusjq w
przedmiocie ww. zagad nien ia.

Wobec braku zgloszeri do udzialu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod
glosowanie przyjqcie projektu uchwaly w sprawie wyraienia zgody na realizacjq w drodze
wsp6ldzialania z Wojew6dztwem Kujawsko-Pomorskim zadania publicznego dotyczqcego

W zwiqzku z powyiszym Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e ww. uchwala
zostaia podjQta przez Radq Miasta w przedtoionym brzmienru.

Uchwafa stanowi zalqcznik do protokolu.

Ad.23
Projekt uchwaty w sprawie wyraienia zgody na wniesienie aportem do sp6lki z

oBraniczonq odpowiedzialnoSciq pn, Miejskie Budownictwo Mieszkaniowe we wfoclawku
mienia w postaci nieruchomoSci gruntowych oraz podwyiszenia kapitalu zakladowego,

projektu,,lnfostrada Kujaw i Pomorza 2.0".

wstrzvmuiacvch sie.
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Wprowadzenia do projektu uchwafy dokonaia Pani Magdalena Stefanowska Dyrektor
Wydziafu Gospodarowania Mieniem Komunalnym informujqc, ie Miejskie Budownictwo
Mieszkaniowe Sp6lka z o.o. jest podmiotem gospodarczym w zakresie u2ytecznoici
publicznej wykonujqcym w szczeg6lnoSci zadania wlasne Gminy Miasto Wloclawek, na

podstawie uchwai Rady Miasta Wloctawek, w kt6rych okreSlone zostaly zasady ich realizacji.

Zgodnie z art. 13 ust. l ustawy z dnia 21 sierpnia 1997 r. o gospodarce n ieruchomoScia m i,

nieruchomo6ci mogq byi przedmiotem obrotu. W szczeg6lno5ci nieruchomoici mogA byi
przedmiotem sprzeda2y, zamiany i zrzeczenia siq, oddania w uifkowanie wieczyste, w
najem lub dzier2awq, u2yczenia, oddania w trwaly zarzqd, a takie mogE byi obciqiane
ograniczonymi prawami rzeczowymi oraz wnoszone jako wklady niepieniq2ne (aporty) do

sp6lek, przekazywane w drodze bezprzeta rgowej, jeieli majq stanowii wkiad niepieniqiny
do sp6lki, zgodnie z art.37 ust.2 pkt 7 w/w ustawV. Miejskie Budownictwo Mieszkaniowe
Sp6lka z o.o. wystqpilo z wnioskiem o przekazanie aportem nieruchomoici, stanowiqcych
wlasno6i Gminy Miasto Wloclawek, poto2onych we Wloclawku przy ulicy Stod6lnej,

oznaczonych jako dziafki ewidencylne nr:
- 66/2 w obrqbie Wloclawek KM 47 o pow. 0.0124 ha,
- 6711 w obrqbie Wloclawek KM 47 o pow. 0.0150 ha,
- 6716 w obrqbie Wloclawek KM 47 o pow. 0.1603 ha,

- 68/2 w obrqbie Wioctawek KM 47 o pow. 0.0859 ha,

- 69/4 w obrqbie Wloctawek KM 47 o pow. 0.0478 ha,

a tak2e wystqpilo z wnioskiem o przekazanie aportem nieruchomoSci bqdqcej

w uiytkowaniu wieczystym Gminy Miasto Wloclawek, poto2onej przy ulicy Celulozowej,
oznaczonej jako dzialki ewidencyjne nr:
- 26 w obrqbie Wloclawek KM 88 o pow. 1.4499 ha,
- 27 w obrqbie Wloclawek KM 88 o pow. 1.3858 ha,
- 30 w obrqbie Wloclawek KM 87 o pow.0.8131 ha.

Z ustale6 miejscowego planu wynika, 2e dla w/w teren6w: przy ul. Stod6lnej - oznaczonego

symbolem |V/3MW-U przeznaczenie podstawowe to zabudowa mieszkaniowa wielorodzinna i

uslugi nieuciq2liwe, w tym z zakresu uslug o96lnomiejskich i ponadlokalnych (urzqdy, instytucje,

biura, hotele itp.) wraz z koniecznym zapleczem gospodarczym, technicznym i miejscami
postojowymi realizowanymi w postaci gara2y wbudowanych lub miejsc postojowych na

terenie, przy ul Celulozowej - oznaczonego symbolem 9 MWU przeznaczenie podstawowe

terenu to zabudowa mieszkaniowa wielorodzinna i uslugi nieuciq2liwe. Przekazanie wyZej

wymienionych teren6w aportem na rzecz Miejskiego Budownictwa Mieszkaniowego Sp. z

o.o. umo2liwi budowq budynk6w mieszkalnych wielorodzinnych wraz z infrastrukturq
towarzyszqcA. Kapitai zakladowy sp6lki wzroinie o warto6i wnoszonego mienia, czyli o
kwotq 2.840.600,00 zt i bqdzie wynosil 8.472.000,00 zfotych. Powy2szy aport bqdzie

obciaiony podatkiem od towar6w iusfug. Zgodnie z art.18 ust.2 pkt.9lit.,,f" i,,g" ustawy z

dnia 8 marca 1990 r. o samorzqdzie gminnym do wylqcznej kompetencji rady gminy nale2y
podejmowanie uchwal w sprawach majqtkowych gminy dotyczQcych m.in. tworzenia i

przystepowania do sp6lek oraz okre6lenia zasad wnoszenia, cofania i zbywania udziat6w i

akcji przez Prezydenta Miasta. Tym samym w kompetencji rady gminy le2y wyraienie zgody
na wniesienie aportem do sp6tki z ograniczonq od powied z ialno(ciq pn. Miejskie
Budownictwo Mieszkaniowe we Wloclawku mienia w postaci nieruchomo(ci gruntowych
oraz podwyiszenia kapitatu zakladowego.
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Opinia Komisii Stafei Radv Miasta:

Projekt uchwaly rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Gospodarki8 Mie.iskiej i

Ochrony Srodowiska. Opinie w tej sprawie przedstawif Radzie Miasta Przewodniczqcy
Komisji rad ny Stanislaw Wawrzonkoski.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Rafal Sobolewski poinformowal, ii otwiera dyskusje w
przedmiocie ww. zagad nienia.

W dvskusii udzial wzieli:
Radnv Jaroslaw Chmielewski zapytal, ile z przeznaczonych uprzednio dla sp6lki 6rodk6w

finansowych w wysokoSci 5 mln. zt. zostalo jui wydatkowanych i na jakie cele z podzialem

na wynagrodzenia i pozostalq dziafalnoli sp6lki w tym na zadania mieszkaniowe.
Radnv J6zef Mazierski zwr6cil siq o to, aby w odpowiedziach na interpelacje skladane przez

Pana radnego nie stosowai odsytari do BlP, poniewai nie ma tam odpowiedzi na zapytania
Pana radnego. Z uwagi na to, 2e sp6lka prowadzi nab6r na mieszkania brak jest regulaminu
ich przydzialu. Dlatego Pan radny zwr6cil sie o udostepnienie tych regulamin6w dotycz4cych
naboru iprzydzialu mieszkari, kt6re majE byi zlokalizowane przy ul. Stod6lnej, Celulozowej i

Tumskiej.
Radnv Jaroslaw Hupato w imieniu Klubu radnych SLD poprosil o przerwe w obradach celem
spotkan ia siq radnych Klubu.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Rafal Sobolewski przychylajqc siq do wniosku Pana

radnego oglosil 10 minutowQ przerwq w obradach sesyjnych.

Przerwa w obrodoch

Wznowienie obrod po przerwie

Po przerwie glos zabral radnv Jarosfaw Hupalo, kt6ry stwierdzil, 2e duia grupa mieszka6c6w
zadeklarowaia we wskazanych lokalizacjach chqi korzystania z dogodno6ci tej uchwaly, 108
os6b zadeklarowalo chqi zamieszkania przy ul. Celulozowej iponad 50 przy ul. Kapitulne.j.
Nale2y miei zatem Swiadomo5i,2e jest to perspektywa pewnej przyszto(ci dla tych os6b.
Jeieli chcemy zatrzymai w mie6cie mfodych ludzi musimy im stworzyi do tego warunki, aby
mieli, gdzie zamieszka6.
Przewodniczacv Radv Miasta radnv Rafal Sobolewski zwr6cil siq z zapytaniem do Dyrektora
Wydzialu Gospodarowania Mieniem Komunalnym Pani Magdaleny Stefanowskiej o
informacjq na ile to o czym m6wif radny Jaroslaw Hupalo ma potwierdzenie w faktach, kt6re
siq jui wydarzyly, jest to zbieine z zapytaniem o postepy prac sp6lki od momentu jej
oowstania.
Dvrektor Wvdzialu Gospodarowania Mieniem Komunalnvm Pani Maqdalena Stefanowska
wyjaSniia, 2e wszelkie sprawy dotyczqce dziatalnosci sp6lki powinny byi kierowane do
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sp6lki, poniewa2 Wydzial Gospodarowania Mieniem Komunalnym nie jest absolutnie
odpowiedzialny za dziaiania sp6lki - Miejskie Budownictwo Mieszkaniowe. Wsp6fpraca

rozpoczyna siq w dniu dzisiejszym, kiedy to przedstawiony zosta.je pro.jekt uchwaly w
sprawie przekazania aportem sp6tce wskazanych nieruchomosci.
Przewodniczacv Radv Miasta radnv Rafal Sobolewski zapytal czy Pani Dyrektor zgadza siq z

wcze(niejszymi wnioskami radnych,2e powinni byi obecni na obradach sesyjnych Prezesi

Sp6fek lub pracownicy sp6lek, aby m6c udzielid odpowiedzi na zapytania. Pan radny ponowil

apel do Prezydenta Miasta o usprawnienie wsp6ldzialania sp6lek z RadE Miasta, poniewai

utrudnia to procedowanie wainych dla mieszka6c6w projekt6w uchwat.
Dvrektor Wvdziafu Gospodarowania Mieniem Komunalnvm Pani Magdalena Stefanowska
wyjadnila, ie nie do niej naleiy ocena takiej sytuacji.
Radnv Krzvsztof Kowalski zapytal, ile z kwoty 5 mln. zl. zostato faktycznie wydatkowane na

cele budowlane takie jak m.in. projekty techniczne czy te2 inne uzgodnienia niezbqdne do
rea lizacji zada nia.

Radnv Jaroslaw Chmielewski odnoszqc siq do informacji wynikajqcej z wypowiedzi radnego
Jarosfawa Hupalo, ii 108 os6b zadeklarowalo chqi zamieszkania w lokalach, kt6re jeszcze

nie istniejE zapytal czy Pan radny wypowiadal siQ w imieniu sp6lki czy tei organu
zatoiycielskiego. Ponadto Pan radny zapytal, dlaczego w sytuacji, gdy miasto nie przekazalo
jeszcze aportem teren6w pod budowe lokali, chyba 2e sp6tka z przekazanych 6rodk6w
zakupita nieruchomoici pod budowq, dlaczego zatem zostal dokonany nab6r os6b
zainteresowa nych lokalami przed rozpoczqciem procesu inwestycyjnego i na jakiej
podstawie podjqto takie dziaiania. Nikt nie kwestionuje potrzeby powstania lokali
mieszkalnych, dziatania w tym zakresie powinny zostai podjqte przez Prezydenta Miasta jui
na poczqtku kadencji, nikt te2 nie podwaia wniesienia aportem do sp6tki wskazanych
nieruchomoici, chodzi jedynie o przedstawienie pewnych informacji inie uprawianie
demagogii, do czego zmierza wypowiedi radnego Jaroslawa Hupalo. Pan Prezydent obiecai
300 miejsc pracy rocznie itak2e o tym nale2y pamiqtai.
Radnv Jarostaw Hupalo w odpowiedzi wyjainit, 2e nie nale2y do organ6w sp6iki czy te2 rady
nadzorczej, jako czlonek Rady Miasta Sledzi na bie2eco wszystko co dotyczy budownictwa w
Srodkach masowego przekazu. Pan radny poprosil o zaprzestanie atak6w i zaniechanie
agresywnego tonu w stosunku do osoby Pana radnego. Pan radny wypowiada siq na temat
sp6lki, kt6ra ma zamiar budowai lokale mieszkalne w mieicie ijest to jeden z punkt6w
umowy koalicyjnej, kt6ra w pewnym stopniu zostala dzisiaj rozpracowana, izdemontowana
glosujqc wiqkszo5ciq przeciwko dzialaniom majqcym na celu budowanie pewnego modelu
funkcjonowania miasta. A zatem nale2y zaprzesta6 dalszych spor6w, gdyi program
budownictwa spofecznego jest programem perspektywicznym dla miasta, a przebieg
dzisielszych glosowa6 jest pozytywny wylqcznie dla punkt6w zgfoszonych przez radnego
Jaroslawa Chmielewskiego. Dlatego te2 przezornie przed glosowaniem nad procedowana
uchwatA Pan radny zabral glos. Ponadto Pan radny poprosil o wiqcej wzajemnego szacunku i

zaprzestanie personalnych atak6w w stosunku do osoby Pana radnego.
Radnv Piotr Czarnecki przypomnial, ie z podanych informacji wynika, ii 108 os6b oczekuje
na mieszkania natomiast Rada Miasta ma za zadanie przeglosowai uchwalq, aby osoby te
mogly otrzymai te lokale itak zostato to ujqte przez przedm6wcq.
Radna Olga Krut-Horonziak stwierdzila, 2e najwa2niejszym elementem tej dyskusji jest
otrzymanie informacji jakie kryteria w szerokim tego slowa znaczeniu zostaly przyjqte i

ustalone, aby moZna bylo dobro na jakie siq wszyscy sktadamy przekazai osobom



ubiegajacym siq o mieszkanie. W chwili obecnej wymaga siq przekazania kolejnych kilku

milion6w bez przedstawienia koszt6w poniesionych dotychczas na funkcjonowanie sp6lki,

brak jest dokument6w dotyczqcych zalo2eri finansowych, funkcjonowania sp6lki, skandalem
jest powolanie wspomnianej sp6lki z uzasadnieniem, ie jest ona potrzebna. Publiczne (rodki

powinny trafii do tych os6b kt6re faktycznie ich potrzebujq a nie do tych, kt6rzy na nie
nie zaslugujq, nale2y takie wyja6nii czym charakteryzujq siq mieszkania socjalne, co

oznaczaja mieszkania na wynajem. Informacja dotyczEca 108 os6b deklarujqcych sw6j akces

na mieszkania jest zupeinie niezrozumiala, z jakiej listy sE te osoby,.jakie sq kryteria naboru,
jaki bqdzie czynsz i kryteria finansowe rodzin ubiegajqcych siq o te lokale. SE to watpliwosci,
na kt6re nale2y siq odpowiedi.
Radnv Krzvsztof Kukucki wyjaSnit,2e przekazywanie aportem dzialek pod budownictwo nie
jest nowolciq w historii miasta, gdy2 wielokrotnie Rada Miasta podejmowala uchwaly o

wniesieniem aportem dzialek pod budownictwo realizowane przez Miejskie Towarzystwo
Budownictwa Spolecznego we Wloclawku, choi na czqici z tych dzialek budowane sq

obecnie budynki komercyjne. Natomiast aport do sp6lki,2e 100% udzialem miasta, inaczej

nii to jest w przypadku MTBS nie stanowi zagroienia dla majqtku miasta, uruchamia
natomiast procedurq, dziqki kt6rej, 109 rodzin kt6re wywolaly tak wielkq dyskusjq bqdzie
miafo perspektywq skorzystania z mieszkad na wynajem, kt6re bqdq zlokalizowane przy ul.

Celulozowej. Informacja o kt6rq poprosil Pan radny wiadze sp6'tki jest taka, 2e od momentu,
gdy sp6tka rozpoczqta nab6r os6b chqtnych na te mieszkania to w6wczas 109 rodzin zglosilo
sw6j akces otrzymania takiego mieszkania, podpisania umowy iskorzystania z lokali na
wynajem. Lokale bqdq finansowane ze Srodk6w TFI BGK ibqdq stuiyi mieszkaicom
Wloclawka. Natomiast lokale przy ul. Stod6lnej stanowiEce projekt pilota2owy docelowo
realizowany przy ul. Tumskiej sq mieszkaniami na wynajem z doj6ciem do wlasno5ci, ktore
bqdq siq same finansowai. A zatem przyjecie procedowanej uchwaly stanowi kolejny krok
pozwalajqcy na kontynuacje zamierze6, kt6ry Rada Miasta uprzednio przyjqla w drodze
uchwaly co um02liwi podjqcie kolejnych dziatari. Dziatki wskazane w uchwale to grunt, z

ktoreSo nie czerpie siq podatku od nieruchomo6ci z uregulowanym stanem prawnym a

zatem dzisiejsza decyzja Rady Miasta jest naturalna konsekwencjq podjqtych uprzednio
decyzji. A zatem zachodzi pytanie czy nale2y realizowai zadanie wiasne gminy jakim jest
zaspokojenie potrzeb mieszkaniowych mieszka6c6w w zaproponowanej formie - nie jest to
bowiem mieszkanie komunalne czy te2 socjalne, kt6re uruchamia pewnq mo2liwoSi
pozyskania mieszkai komunalnych czy socjalnych od rodzin zapisanych na listq oczekujqcych
na lokale na wynajem. Mieszkania finansowane przez TFI BGK proponowane przez MBM w
stosunku do mieszkarl dostqpnych na wynajem na wolnym rynku bqdq m.in. tarisze dla
najemc6w. W zwiqzku z tym dziwi Pana radnego taka zagorzala dyskusja w tej kwestii.
Przewodniczacv Radv Miasta radnv Rafal Sobolewski wyjaSnit, 2e dyskusja wynika
prawdopodobnie z faktu, 2e brak jest komunikacji pomiqdzy Prezydentem Miasta a radnymi
Rady Miasta w kwestii jak funkcjonujq sp6lki a tak2e brak jest odpowiedzi na zapytania
kierowane przez radnych. Dyskusja nie wynika ze zlej woli, lecz z braku danych niezbqdnych
do podjqcia prawidtowej decyzji przez radnych. Je2eli zapytania kierowane do Dyrektora
Wydzialu Gospodarowania Mieniem Komunalnym pozostajq bez odpowiedzi a informacja
radnego o 108 mieszkaniach, kt6re zostaty przydzielone i nie wiadomo w oparciu o jakie
zasady zostalo to zrobione w6wczas powoduje to wqtpliwoici. Ponadto brak jest r6wniez
podstawowej wiedzy o funkcjonowaniu sp6lki.
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Zastepca Prezvdenta Miasta ds. gospodarki mieiskiei Pan Jarosfaw Naibers wyja6nit,2e
dyskusja w tym temacie jest jak najbardziej po2Edana choi sprawa jest znana od dawna,

natomiast na pewne sprawy odpowiedzi mo2e udzielii jedynie Prezes Sp6lki. Niemniej
jednak jak wyjainil Pan Wiceprezydent 6rodki finansowe wydatkowane w sp6lce sE

wydatkowane na cele zwiqzane z prowadzeniem podstawowej dzialalnoici tego podmiotu,

nikt ich nie marnotrawi, sq wydatkowane na podatki, ekspertyzy, wynagrodzenia
pracownik6w zatrudnionych w sp6fce. Odnoszqc siq do sprawy przydzialu mieszkan Pan

Wiceprezydent wyjainit, ie nikt nie dostai przydzialu na jakiekolwiek mieszkanie, lista

chqtnych obrazuje zainteresowanie mieszkaric6w ta formq, gdyi od wielu lat nic nie byfo

budowane, a lokale budowane przez MTBS nie zaspokajajE duiych potrzeb mieszkahc6w w

tym zakresie. Tym bardziej, 2e obecna substancja mieszkaniowa miasta jest w stanie

tragicznym a wielu mieszkaric6w chqtnie wyprowadzi siq z mieszkai komunalnych czy

socjalnych z uwagi na niski standard lokalu. Dlatego tei cieszy Pana Wiceprezydenta trud i

wysilek Rady Miasta, aby wspierai te dzialania, za kt6re jest wdziqczny i kt6re takie doceniq
mieszkaricy. Pan Wiceprezydent poinformowal, 2e organy statutowe sp6iki zarzqd i rada

nadzorcza zaakceptowaly regulaminy, kt6re po czqSci zna.jdu.jq siq w Biurze Nadzoru
Wla(cicielskiego w celu weryfikacji pod wzglqdem prawnym - chodzi tu o zadanie dotyczqce
lokali przy ul. Stod6lnej natomiast w przypadku ul. Celulozowej regulaminy sE poddane

ocenie Banku. Na zakoriczenie wypowiedzi Pan Wiceprezydent pozostawil wole podjQcia

uchwaty Radzie Miasta i poprosil o jej przyjqcie tak2e w imieniu mieszkaic6w, gdyi w innym
przypadku wszelkie zainwestowane Srodki bylyby zmarnowane. Dlatego Pan Wiceprezydent
ufa w rozsqdek Rady Miasta a podjqte decyz.je pozwolq na rozpoczqcie procesu zwiEzanego z

budowq mieszkari na terenie naszego miasta.
Radna Olga Krut-Horonziak stwierdzila, 2e trudno jej uwierzyi w to co slyszy na temat
procedowanego zagadnienia. Trudno zrozumiei, aby wnioskowai o 6rodki finansowe przy

braku opracowanego harmonogramu na co zostanQ ostatecznie spo2ytkowane. Rada Miasta
nie posiada 2adnych informacji oraz nie zatwierdzila 2adnego kryterium dotyczqcego
budowanych lokali na wskazanych w uchwale dziatkach, ile ma byi blok6w, jakie to bedq
bloki. Z tego wynika, 2e Rada Miasta ma wyrqczai inne podmioty w budowaniu mieszkai
komercyjnych, natomiast istnienie potrzeby rozwoju budownictwa mieszkaniowego okre6lil
Rzqd w ramach programu mieszkanie + okre6lajqc dokladnie ramy programowe. Pani radna
stwierdzila, ie pierwszy raz uczestniczy w takim procedowaniu nad uchwafq, nie wiedzac w
0g6le co wnioskodawca chcial osiqgnqi. Dlatego tei zagadnienie, nad kt6rym Rada debatuje
jest zbyt powaina sprawq, aby zostaia potraktowana bez gtqbokiej analizy.
W zwiqzku z powyiszym Pani radna skierowala do Przewod n iczqcego Rady Miasta wniosek,
aby procedowanie nad ww. projektem uchwaty zostalo przeniesione na kolejnq sesje Rady
Miasta, gdyi Pani radna odnosi wraienie, 2e jest to sp6lka, do kt6rej Rada Miasta ma siq nie
wtrqcai, kt6ra zostala wyposaiona w Srodki finansowe w wysoko5ci 5 mln. zl. iwnosi o
kolejne przekazanie majatku a Rada Miasta nie posiada 2adnych informacji na temat jej
dzialalno(ci, gdy2 jest to sp6ika prawa handlowego. lest to sytuacja niedopuszczalna i

dlatego zachodzi potrzeba pozyskania wszelkich informacji przez podjqciem ostatecznej
decyzji.
Radnv Andrzei Palucki stwierdzif, 2e emocje w tym przypadku wzrastajq wprost
proporcjonalnie do braku informacji na temat przedsiqwziqcia. Od diuiszego czasu mo2na
odniedi takie wra2enie,2e wystarczy, 2e jeden wie, reszta jest od glosowania. Natomiast,
aby zaglosowai naleiy posiadai wiedzq za czym siq glosuje. Pan radny przypomniai, ie



podczas obrad jednej z sesji Rady Miasta zapadla decyzja o powolaniu sp6lki MTB, w6wczas
m.in. Pan radny glosowal za zdjqciem projektu uchwaly z porzadku obrad, poniewai
zaproponowane przedsiqwziecie jest zbyt slabo przygotowane. Natomiast brak
budownictwa mieszkaniowego od poczqtku kadenc.li szumnie zapowiadanego podczas

kampanii wyborczej, brak mieszkari oraz merytoryczne przedstawienie zaloieri przez

przedstawicieli Banku leglo u podstaw podjecia uchwaly o utworzeniu sp6fki przez RadQ

Miasta. Powolana sp6tka zostala wyposa2ona w aport finansowy, zdaniem Pana radnego
proces przvgotowania iksztaltu sp6lki oraz cafego procesu inwestycyjnego winien zostai
przeprowadzony przez siu,by Urzedu Miasta, poniewai urzqdnicy itak otrzymujq
wynagrodzenie, wobec tego nie obciqialoby to funduszy finansowych przekazanych sp6lce.
Zostata podjqta inna decyzja, kt6rq zatwierdzita Rada Miasta. Zostata powolana sp6lka,
kt6ra, aby rozpoczqf proces inwestycyiny musi konsumowai (rodki z aportu finansowego,
kt6ry zostal jej przekazany. Natomiast, aby Srodki ju2 skonsumowane nie przepadly sp6fka
musi posiadai grunt, na kt6rym powstanA budynki, w innym przypadku 6rodki zostanq
skonsumowane a budynk6w nie bqdzie isp6lkq trzeba bqdzie rozwiqzai. Byi mo2e decyzja
Rady o utworzeniu sp6lki zostata podjgta zbyt pochopnie przyjmujqc tezy Pana Prezydenta
wobec sfabego przygotowania calego procesu. Obecnie poziom watpliwo6ci jest du2y w
stosunku do niewielu pozyskanych informacji. Pytania o regulamin, o system rozdzialu
mieszkari, kryteria itp. sE istotne, lecz to nie Rada Miasta bqdzie je zatwierdzai w sytuacji,
gdy powoiana zostala sp6lka prawa handlowego. Bqde to robii organa sp6lki co nie
wyklucza przedstawienia ich podczas obrad Rady Miasta, poniewai bqdq potrzebne dalsze
aporty rzeczowe. Naleiy rozumiei, ie wktad w wysoko5ci 5 mln. zl. jest uzupetnieniem
pozyskanych w najbli2szym czasie Srodk6w finansowych zewnqtrznych, kt6re mo2na
pozyskai przedstawiajEc teren pod budowq. W zwiqzku z tym, pan radny zaproponowai,
zwracajqc siq do Pana Prezydenta, aby na kolejnq sesjq Rady Miasta osobijcie lub poprzez
kompetentne osoby przedstawil wszystkie dokumenty o kt6re wnioskuiq na sesji radni Rady
Miasta nie po raz pierwszy. Je2eli bqdq to dokumenty obrazujqce stopiei przygotowania
procesu inwestycyjnego, regulaminy iinne opracowania pozwoli to na zapoznanie siQ z
zagadnieniem i rozwiqie byi moie szereg wqtpliwo(ci, uiatwi takie podjqcie decyzji
dotvczEcej proponowanej uchwafy. Tym bardziej, 2e jest to kadencja, w kt6rej nie
zbudowano iadnego mieszkania inic nie wskazuje, ie stan ten ulegnie zmianie. A zatem
inicjatywa le2y po stronie Prezydenta Miasta.
Radnv Krzvsztof Kowalski stwierdzil,2e z wypowiedzi wiceprezydenta Miasta wynika, ze
regulaminy przydzialu mieszkari znajdujq siq w opracowaniu lub w uzgodnieniu prawnym a
zatem na jakiej podstawie 108 mieszka6 zostalo komukolwiek obiecane. Nie ma
wEtpliwo(ci,2e wloclawek trapi gt6d mieszkaniowy igdyby prezydent postuchal rad Klubu
PIS byi mo2e pierwsze mieszkania oddano by pod koniec kadencji. ponadto pan radny
zapytaf czy bylo publiczne ogtoszenie czy tei zapisy na mieszkania, moie wolny nab6r, gdy2
reklama w radio nie jest sposobem na informowanie wszystkich mieszkaric6w.
Radnv Jaroslaw chmielewski stwierdzil, 2e nie przekazano 2adnych informacji zwiEzanych z

rozdysponowaniem Srodk6w zwiqzanych z funkcjonowanie sp6lki MBM. obecnie sp6lka
zatrudnia 5 os6b a zatem nie jest w stanie przygotowai calego procesu inwestycyjnego
zwiEzanego z budowq mieszkai w spos6b jaki m6glby to przygotowai Urzqd Miasta w
ramach posiadanych zasob6w kadrowych jako inwestor, ewentualne zadlu2enie nie obciqiy
budietu miasta, lecz bud2et sp6lki. Brak jest kluczowych informacji choi nikt nie
kwestionuje zasadnoSci powstania mieszka6 w mie6cie. pan radny zwr6cil siq oo



Wiceprezydenta Miasta o zaprzestanie stosowania sztuczek psychologicznych w imieniu
mieszkaric6w, lecz przekazanie rzetelne.j informacji w oparciu o kt6rE radni bqdq mogli
podjqi decyzjq. W zwiqzku z tym nie ma innego rozwiqzania, poza tym, kt6re zostalo

zgtoszone przez przedm6wc6w, aby procedowanie nad tym zagadnieniem przesunqc na

kolejnq sesjq. Ponadto Pan radny zapytal, czy bqdzie tak, ie sp6lka bqdzie budowat
mieszkania, kt6re bAdE przydzielane przez Urzqd Miasta, gdy2 teraz okazuje sig, 2e to nie

bgdzie tak wyglqdai, gdy2 to sp6tka MBM bqdzie zajmowala sig przydzialem mieszkafi. Czy

to bqdzie tak wyglqdai? Brak jest celowoici wydatkowania 5rodk6w przez sp6lkq na

reklamq w sytuacji, w kt6rej to miasto bqdzie przydzielai mieszkania korzystajqc z listy
przydzialu os6b oczekujqcych, jakie sq koszty takiej reklamy i czy istnieje inna przyczyna ich

emisji. Brak na sali obrad os6b mogEcych udzielid odpowiedzi w tym Prezydenta Miasta
powoduje duiy niepok6j iwymaga wyja6nie6.
Radnv Zbigniew Lewandowski w swojej wypowiedzi zachqcai radnych do podiQcia uchwaty,
choi rozumie obawy i niepewno(i wyraianq przez przedm6wc6w, niemniej jednak wiedza
na ten temat jest powszechna poniewai ustawa o budownictwie spolecznym w programie
500'jest znana i w my6l tej ustawy gmina powoluje podmiot gospodarczy jakim jest sp6lka,
kt6ra ma realizowai zadania zwiqzane z budownictwem mieszkaniowym przy pomocv

Srodk6w finansowych pochodzqcych z wydzielonego funduszu Banku Gospodarstwa
Krajowego, kryteria okre(lone zostaty w ustawie, na.iwa2niejszym z nich jest brak
zaspokojonych potrzeb mieszkaniowych, ponadto ustawa reguluje rdwniei opracowanie
regulaminu przydziatu mieszka6, pierwszeistwo w przydziale mieszka6 ustalono dla rodzin z

dzieimi oraz dla rodzin z uwagi na szczeg6lne potrzeby miasta, takie kryteria moina ustalii.
Przydziai mieszka6 odbywa siq przez podmiot, czyli sp6fke, miasto natomiast partycypuje w
pewnych kosztach m.in. przekazujqc grunt pod budowq lub Srodki finansowe. A zatem im
p6iniej zostanie podjgta procedowana obecnie uchwala tym wiqcej Srodk6w skonsumuje
sp6lka, poniewai aby m6c rozpoczqt procedury inwestycyjne musi posiadai grunt, na
kt6rym rozpoczqte zostanq prace budowlane. Na podkre6lenie zasluguje, i2 budowane
mieszkania nie bqdq przeznaczone dla wszystkich mieszkaric6w, poniewa2 ustawa zaklada,
2e najemca mieszkania to osoba z ograniczonE zdolno6i kredytowa kt6ra nie posiada z

162nych powod6w moiliwo6ci zaciEgniQcia indywidualnego kredytu hipotecznego w banku.
Natomiast przekazany sp6lce grunt pozostaje nadal wlasnogciq miasta, gdyi sp6ika prawa
handlowego pozostaje nadal wlasno(ciq gminy miasta Wloclawek, kt6rej reprezentantem
jest Prezydent Miasta. Nawet w przypadku likwidacji sp6.iki majatek w postaci gruntu
powr6ci do miasta.
Radnv Krzvsztof Kukucki stwierdzil, ie pomimo burzliwej dyskusji wsp6lne se dwa elementy
co do kt6rych radni nie majq wqtpliwoici. A mianowicie to, ie we Wloclawku brakuje
mieszkai oraz fakt, ie uplynglo jui bardzo wiele czasu, na przestrzeni kt6rego nie podjqte
zostaly dzialania przybliiajqce do realizacji okre(lonego celu jakim jest rozw6j budownictwa
mieszkaniowego w mieicie. W zwiqzku z tym Pan radny przytqcza siq do apelu przedm6wcy
o podjqcie uchwafy jak r6wniei podziela pogl4dy innych radnych z kt6rymi Pan radny siq
zgadza i r6wniei oczekuje od Prezydenta Miasta informacji na temat dzialalnoici sp6lki,
poniewaz jest to majEtek mieszka6c6w Wtoclawka. Pan radny stwierdzit, ie bardzo
interesuje siq sprawami zwiqzanymi z budownictwem w mie6cie ibyi moie na niekt6re z

zapytaf m6gtby udzielii wyjalnieri. W przypadku np. ilosci mieszkai przy ul. Stod6lnej to
projekt zakfada budowq 35 mieszkai w przypadku blok6w przy ul. Celulozowej to koncepc.ja
zaklada budowq mieszkari w dw6ch etapach, w pierwszym etapie przewidziane jest
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wybudowanie 250 mieszkarl natomiast w drugim 150 mieszkari, czyli w sumie w tym
obszarze powstai ma docelowo 400 lokali mieszkalnych. Sq to informacje, kt6re byly
przekazywane uprzednio na sesji Rady Miasta ptzez Wiceprezydenta Jacka

Wojciechowskiego. Wqtpliwoici sq zasadne, lecz nie dotyczq punktu, nad kt6rym obecnie

trwa debata, poniewai uchwaia dotyczy aportu i jest to naturalna konsekwencja podjetych

wczejniej uchwal w tym uchwaly dotyczqcej aportu finansowego. Dlatego te2, aby m6c

rozpoczqi jakiekolwiek prace projektowe naleiy byi posiadaczem gruntu. Dlatego te2

wskazanym jest podjqcie uchwaly niemniej jednak nale2y oczekiwai od Prezydenta Miasta

informacji na temat dotychczasowej dzialalno6ci sp6fki.
Przewodniczacv Radv Miasta radnv Rafal Sobolewski podsumowujqc, stwierdzil, ie
op6inienia w realizacji zadai zwiqzanych z budownictwem mieszkaniowym nie wynikajq

wyfqcznie z decyzji radnych, lecz sq one wynikiem braku aktywnoSci organu wykonawczego.

Dlatego Pan Przewodniczqcy przychyla siQ do wypowiedzi Pani radnej Olgi Krut-Horonziak,

2e nie mo2na dale.j procedowai nad projektem uchwaly, gdy brak jest podstawowych

informacji w sprawie od przedstawicieli Prezydenta Miasta.
W zwiEzku z powy2szym Przewodniczqcy Rady Miasta radny Rafat Sobolewski poddal po

gtosowanie przyjecie wniosku zgloszonego przez radnq Olgq Krut-Horonziak informujqc,2e
jeieli wniosek uzyska akceptacjq o przeniesienie procedowania na kolejnq sesjQ Rady Miasta
bqdzie procedowany po punkcie dotyczqcym informacji o sp6ikach miejskich, kt6rq
przvgotuje Prezydent Miasta, aby tematyka tworzyia sp6jnq cato(i. Ponadto Przewodniczqcy
Rady Miasta zaapelowal do Prezydenta Miasta, aby dla dobra sprawy uczestniczyf w
obradach sesyjnych iprzedstawil informacje o kt6re wnoszq radni.
W wvniku gtosowania orzeprowadzonego w obecno6ci 2L radnvch za wnioskiem o
przeniesienie procedowania nad punktem porzadku obrad dotvczacvm proiektu uchwalv w
sprawie wvra2enia zgodV na wniesienie aportem do sp6lki z ograniczona od powiedzialnoicia
pn. Mieiskie Budownictwo Mieszkaniowe we Wloctawku mienia w postaci nieruchomo6ci
Fruntowvch oraz oodwviszenia kapitalu zakladowego na koleina sesie Radv Miasta
ooowiedzialo sie 12 radnvch przv 9 glosach przeciwnvch oraz braku gfos6w wstrzvmuiacvch

sis

Po zako6czeniu glosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, ie wniosek uzyskal
wymaganq wiqkszo3i, a zatem procedowanie nad projektem uchwaly przeniesione zostaje
na kolejq sesjg Rady Miasta Wloclawek.

4d.24
Projekt uchwaly zmieniajqcel uchwafQ w sprawie ustalenia cen urrqdowych za uslugi
przewozowe w publicznym transporcie zbiorowym w zakresie zadania o charakterze
uiyteczno6ci publicznej w gminnych przewozach pasaierskich oraz ustalenia wysoko5ci
oplat dodatkowych i oplaty manipulacyjne.

Wprowadzenia do zagadnienia dokonata Pani Justyna G6ra p.o Dyrektora Wydzialu
Gospodarki Miejskiej, kt6ra poinformowal, 2e aktualnie w zakresie uregulowari dotyczqcych
oplat za przewozy autobusami operatora tj. Miejskiego Przedsiqbiorstwa Komunikacyjnego
5p. z o.o. we Wloclawku obowiqzuje uchwala nr XXYI /74f /2076 z dnia 28 listopada 2016r.
w sprawie ustalenia cen urzqdowych za uslugi przewozowe w publicznym transporcie
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zbiorowym w zakresie zadania o charakterze u2yteczno(ci publicznej w gminnych

przewozach pasa2erskich oraz ustalenia wysoko(ci oplat dodatkowych i oplaty
manipulacyjnej. W zwiqzku z inicjatywq W6jt Gminy Wioclawek majqcq na celu

wprowadzenie ujednoliconego biletu na liniach wykraczajqcych poza granicq

administracyjnq miasta Wloclawek tj. linii nr 8 i nr 13K, kt6ry uprawniaiby do podr6iowania

na terenie miasta ina terenach podmiejskich z mo2liwo6ciq przesiadania siq, zachodzi

konieczno(d wprowadzenia zmian w treici ww. aktu prawa miejscowego. SpofecznoSa

Gminy Wloclawek od kilku lat korzysta z linii podmlejskich obstugiwanych przez operatora -

Miejskie Przedsiqbiorstwo Komunikacyjne Sp. z o.o. we Wloclawku. Z uwagi na du2q

migracjq mieszkaric6w Wloctawka na tereny podmiejskie liczba os6b korzystajqcych z linii 8 i

L3K wzrasta. Dotyczy to nie tylko os6b doje2diajqcych do pracy, ale przede wszystkim
uczni6w i student6w. Wprowadzenie jednolitego biletu na terenie obu gmin znacznie

uproSci taryfq biletowq, jak r6wniei przyczyni siq do wzrostu zainteresowania komunikacjq
miejskE. Projekt niniejszej uchwaly zostal na podstawie art. 19 ust. 2 ustawy z dnia 23 maja
1991r. o zwiqzkach zawodowych przekazany do zaopiniowania wla5ciwym podmiotom.

Opinia Komisii Stafei Radv Miasta:
Przedlo2ony projekt uchwafy rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Gospodarki
Miejskiej i Ochrony Srodowiska, kt6rq przedstawil Radzie Miasta Przewodniczqcy Komisji
rad ny Stanistaw Wawrzonkoski.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Rafat Sobolewski poinformowal, i2 otwiera dyskusjq w
przedmiocie ww. zagad nien ia.

Wobec braku zglosze6 do udzialu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddaf pod
gfosowanie przyjqcie projektu uchwaiy zmieniajqcej uchwalQ w sprawie ustalenia cen
urzqdowych za ustugi przewozowe w publicznym transporcie zbiorowym w zakresie zadania
o charakterze uiytecznojci publicznej w gminnych przewozach pasaierskich oraz ustalenia
wysokoSci oplat dodatkowych i oplaty manipulacyjne.
W wvniku glosowania przeorowadzonego z udzialem 18 radnvch za przvieciem proiektu
uchwaiv opowiedzialo sie 17 radnych orzv braku gfos6w przeciwnvch oraz 1 gtosie
wstrzvmuiacvm sie.

Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowat,2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania
ww. uchwata zostala podjQta przez Radq Miasta w przedio2onym brzmieniu.

Uchwala stanowi zatqcznik do protokolu.

Ad.25
Projekt uchwaiy w sprawie ustalenia wysoko6ci obowiqzujQcych w 2018 roku oplat za
usuwanie i parkowanie pojazd6w usunietych z dr6g Miasta Wfoclawek na parkingach
strzeionych oraz wysokojci koszt6w powstafych w wyniku odstEpienia od wykonania
dyspozycji usuniqcia pojazd6w.
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Pani Justyna G6ra p.o. Dyrektora Wydzialu Gospodarki Miejskiej dokonujqc wprowadzenia

do projektu uchwatv wyjasnila, 2e przepis art. 130a ust. 6 ustawy z dnia 20 czerwca 7997 (. -
Prawo o ruchu drogowym zawiera delegacjq dla rady powiatu do okre(lania corocznie

wysokoici optat za usuwanie pojazd6w z d169, parkowanie ich na parkingu strzeionym oraz

okreilania wysoko6ci koszt6w powstalych w wyniku wydania dyspozycji usuniecia a

nastQpnie odstqpienia od usuniqcia pojazdu. Zgodnie z art. 130a ustawy z dnia 20 czerwca

7997 r. - Prawo o ruchu drogowym, Minister Rozwoju i Finans6w oglosit w drodze

obwieszczenia maksymalne stawki oplat na 2018 rok. W zwiqzku z tym nastqpiia

koniecznoii okreSlenia wysokodci oplat obowiazujqcych w 2018 r. Ustawodawca corocznie
okre(la maksymalnq wysokoif stawek kwotowych optat za usuwanie i parkowanie pojazd6w

w celu zapewnienia sprawnej realizacji zadai wynikajqcych z art. 130a wymienionej ustawy.

StQd tei, majqc na wzglqdzie prawidlowq realizacjq tych zada6, rada powiatu, biorqc pod

uwagq konieczno5i sprawnej realizacji zadai oraz koszty usuwania iparkowania pojazd6w,

ustala wysokosi oplat corocznie. Opiaty te bqd4 dotyczyi os6b, kt6re naruszajq przepisy i

swoim postqpowaniem utrudniajq ruch lub stwarzajQ zagroienie bezpieczeistwa dla innych
uczestnik6w ruchu. Zgodnie z ustawq oplaty te stanowiq doch6d wtasny powiatu.
Uchwalone stawki bqdq obowiqzywai do 31 grudnia 2018 r., poniewa2 zgodnie z art. 130a

ust. 6b wymienionej ustawy maksymalne stawki oplat ulegajq corocznie zmianie na

nastqpny rok kalendarzowy isq oglaszane przez ministra wla6ciwego do spraw finans6w
publicznych w drodze obwieszczenia w Dzienniku Urzqdowym Rzeczypospolitej Polskiej

,,Monitor Polski".

Opinia Komisii Stafei Radv Miasta:
Przedto2ony projekt uchwaly rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowata Komisja Gospodarki
Miejskiej i Ochrony Srodowiska, kt6rq przedstawil Radzie Miasta Przewodniczqcy Komisji
radny Stanislaw Wawrzonkoski.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Rafat Sobolewski poinformowal, ii otwiera dyskusjq w
przedmiocie ww. zagad nien ia.

Wobec braku zgloszei do udzialu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod
glosowanie przyjqcie projektu uchwaly w sprawie ustalenia wysokoSci obowiqzujqcych w
2018 roku optat za usuwanie i parkowanie pojazd6w usunigtych z dr6g Miasta Wtoctawek na
parkingach strze2onych oraz wysoko6ci koszt6w powstalych w wyniku odstqpienia od
wykonania dyspozycji usu n iqcia pojazd6w.
W wvniku glosowania przeprowadzonego z udzialem 20 radnvch za przvieciem proiektu
uchwalv ooowiedzialo sie 19 radnvch przv braku qlos6w przeciwnvch oraz 1 elosie
wstrzvmuiacvm sie.

Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal,2e w rezultacie przeprowadzon ego glosowania
ww. uchwala zostala podjQta przez Radq Miasta w przedlo2onym brzmieniu.

Uchwala stanowi zalacznik do orotokotu.
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Ad.26
Projekt uchwaty zmieniajqcej uchwalq w sprawie regulaminu utrzymania czystoSci i

porzqdku na terenie Gminy Miasto Wloclawek.

Wprowadzenia do zagadnienia dokonata Pani Justyna G6ra p.o. Dyrektora Wydziatu

Gospodarki Miejskiej informujqc, ie zmiana zapisu w rozdziale 3 w 5 5 w ust.3 pkt.2litery
a-c niezbqdna jest w zwiqzku z konieczno6ciq dopuszczenia stosowania pojemnik6w

o mniejszej pojemnoSci na odpady zebrane w spos6b selektywny takich jak odpady metali,
w tym odpady opakowaniowe z metali, odpady tworzyw sztucznych, w tym odpady

opakowaniowe tworzyw sztucznych, oraz odpady opakowaniowe wielomaterialowe, odpady
z papieru w tym tektury, odpadV opakowaniowe z papieru, odpady opakowaniowe z tektury,
odpady ze szkla, w tym odpady opakowaniowe ze szkla, w przypadkach, gdy ustawienie
pojemnik6w o pojemno6ci okre5lonej dotychczas w rozdziale 3w95wust.3 pkt. 2 litery
a-c nie jest technicznie mo2liwe bqdi pojemnoSi ich nie bylaby dostosowana do liczby
mieszkaic6w zamieszkujqcych danq nieruchomoid. Uchwata uzyskata pozytywna opiniQ

Pafstwowego Powiatowego Inspektora 5a n itarnego.

Opinia Komisii Stalei Radv Miasta:
Przedlo2ony projekt uchwaly rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Gospodarki
Miejskiej i Ochrony Srodowiska, kt6rq przedstawil Radzie Miasta Przewodniczqcy Komisji
radny Stanisiaw Wawrzonkoski.

PrzewodniczEcv Rady Miasta radny Rafal Sobolewski poinformowal, ii otwiera dyskusjq w
przedmiocie ww. zagad nienia.

Wobec braku zgloszei do udzialu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddat pod
glosowanie przyjgcie projektu uchwaty zmieniajqcej uchwalq w sprawie regulaminu
utrzymania czysto6ci i porzqdku na terenie Gminy Miasto Wloclawek.
W wvniku glosowania przeorowadzoneAo z udziatem 20 radnvch za przvieciem proiektu
uchwalv radni ooowiedzieli sie iednomv5lnie. przv braku glos6w przeciwnvch oraz
wstrzvmuiacvch sie.

Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowat, ie w rezultacie przeprowadzonego glosowania
ww. uchwata zostala podjQta przez Radq Miasta w przedioionym brzmieniu.
Uchwala stanowi zalqcznik do protokolu.

Ad.27
Projekt uchwaly zmieniajqcej uchwalq w sprawie uchwalenia i przyjqcia ,,Planu gospodarki
niskoemisyjnej dla Gminy Miasto Wlocfawek" wraz z autopoprawkE.

Przedmiotowy projekt uchwaly om6wila Pani Justyna G6ra p.o. Dyrektora Wydzialu
Gospodarki Miejskiej informujqc, ie w zwiqzku z wnioskami zloionymi przez Diecezjq
Wfoctawsk4 oraz Prokuraturq Okrqgowq we Wfoclawku o wpisanie planowanych inwestycji
zwiqzanych z termomodern izacjq budynk6w, wymianq instalacji centralnego ogrzewania i

monta2em paneli fotowolta icznych dokonuje siq uzupelnienia Planu Gospodarki
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Niskoemisyjnej dla Gminy Miasto Wloclawek przyjQtego uchwalE nr Xll/99/2015 Rady

Miasta Wloclawek z dnia 29 paidziernika 2015r. w sprawie uchwalenia i przyjQcia ,,Planu
gospodarki niskoemisyjnej dla Gminy Miasto Wloclawek" zmienionej uchwatq nr

Xvl/L2/2O76 Rady Miasta Woclawek z dnia 29 lutego 2015r., uchwalq nr XXll/8712016 Rady

Miasta Wloclawek z dnia 7 lipca 2016r. oraz uchwalq nr X\lY /772/2O15 Rady Miasta
Wtoclawek z dnia 26 wrzeinia 2016r.Diecezja Wloclawska oraz Prokuratura Okrqgowa we
Wloclawku ubiegajq siq o 6rodki unijne w ramach polityki terytorialnej Regionalnego

Programu Operacyjnego Wojew6dztwa Kujawsko Pomorskiego na lata 2014 - 2020,

dzialanie 3.3 efektywnodi energetyczna w sektorze publicznym i mieszkaniowym. Jednym z

warunk6w starania siq o dofinasowanie w ramach konkurs6w iaplikowania o Srodki unijne
jest ujqcie planowanych inwestycji w Planie Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Miasto
Wloclawek. Ponadto Pani Justyna G6ra p.o. Dyrektora Wydziatu Gospodarki Miejskiej
wyja5nita, ie autopoprawka do projektu uchwaly wynika z przygotowania przez Wydzial
Srodowiska Urzedu Miasta wniosku do NFOSiGW o dofinansowanie wykonania otworu
geotermalnego. Dokumentami niezbqdnymi do ubiegania siq o dotacjq jest m.in. Plan
gospodarki niskoemisyjnej dla Gminy Miasto Wloctawek izapisy odnoszqce siq do geotermii
na terenie miasta. lstniejEce zapisy w PGN uniemo2liwiajq wykorzystanie zasob6w
geotermalnych, a jest to warunek koniczny do zaakceptowania wniosku przez NFOS|GW.
Wprowadzenie powyiszej zmiany w znacznej mierze ufatwi wykonanie analizy moiliwo5ci
wykorzystania zasob6w geotermalnych.

Opinia Komisii Stalei Radv Miasta:
Przedlo2ony projekt uchwaly rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Gospodarki
Miejskiej i Ochrony Srodowiska, kt6rq przedstawit Radzie Miasta Przewodniczqcy Komisji
rad ny Stanislaw Wawrzonkoskr.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Rafat Sobolewski poinformowal, ii otwiera dyskusjg w
przedmiocie ww. zagad nien ia.

Wobec braku zgloszeri do udzialu w dyskusji przewodniczqcy Rady Miasta poddaf poo
gfosowanie przyjqcie projektu uchwaly zmieniajqcej uchwafq w sprawie uchwalenia i

przyjqcia ,,Planu gospodarki niskoemisyjnej dla Gminy Miasto Wloclawek" wraz z

autopoprawkA.

PrzewodniczQcy Rady Miasta poinformowaf, ie w rezultacie przeprowadzonego gtosowania
ww. uchwala zostala podjeta przez Radq Miasta w przedloionym brzmieniu.

Uchwala stanowi zafqcznik do protokofu.

Po zakoriczeniu procedowania nad ww. punktem porzqdku obrad o glos poprosil radny
Andrzej Palucki, kt6ry poinformowal, ie chciatby przekazai informacjq nie majqcq nrc
wsp6lnego z porzqdkiem obrad, ale majqca wiele wsp6lnego z systemem pracy Rady Miasta.

w wvniku glosowania przeprowadzoneeo z udzialem 19 radnvch za przvieciem oroiektu

wstrzvmuiacvch sie.
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Radni Rady Miasta w chwili obecnej pracujq nad obfitym porzqdkiem obrad dyskutujqc na

wa2ne tematy zwiqzane z zyciem miasta i funkcjonowaniem gospodarki w miedcie,

natomiast Pan radny Damian Chelminiak siedzi w telewizji i komentuje obrady Rady. Jest to
klasyczny przyklad jak fatwo miei pelne usta frazes6w,2e siq ciqiko pracuje dla dobra

miasta, dla dobra wyborc6w a zachowywai siq w taki spos6b jak sie zachowuje Pan radny.

Ad.28
Projekt uchwaty zmieniajEcej uchwale w sprawie wprowadzenia w Mieicie Wloclawek
obowiqzku ukoiczenia szkolenia zakoiczonego egzaminem przed komisjq egzaminacyjnq,
potwierdzajqcym znajomo3d topografii miejscowoSci oraz przepis6w prawa miejscowego,
przez przedsiqbiorcq osobi3cie wykonujqcego przewozy drogowe os6b taks6wkq lub
kierowcq przez niego zatrudnionego.

Wprowadzenia do zagadnienia dokonal Pan Piotr Oczachowski Gt6wny Specjalista ds.

transportu drogowego Wydzialu Komunikacji informujqc, 2e na podstawie art.6 ust.3a i

ust.3c ustawy z dnia 6 wrze6nia 2001r. o transporcie drogowym, rada gminy moie
wprowadzii w drodze uchwaiy, obowiqzek ukoriczenia szkolenia zakoiczonego egzaminem
przed komisjq egzaminacyjnq, potwierdzajqcym znajomo5i topografii miejscowoici oraz
przepis6w prawa miejscowego, przez przedsiqbiorcq osobiScie wykonujqcego przewozy
drogowe os6b taks6wkq lub kierowcq przez niego zatrudnionego. Proponowane zmiany w
obowiqzujqcej uchwale wynikajq z konieczno6ci zapewnienia mo2liwoici pracy komisji pod
n ieobecnoii jej przewodn iczqcego.

Opinia Komisii Stalei Radv Miasta:
Przedlo2ony projekt uchwaly rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Gospodarki
Miejskiej i Ochrony Srodowiska, kt6rq przedstawil Radzie Miasta Przewodniczacy Komisji
rad nv Sta nislaw Wawrzonkoski.

PrzewodniczEcy Rady Miasta radny Rafal Sobolewski poinformowal, i2 otwiera dyskusjq w
przedmiocie ww. zagad nien ia.

Wobec braku zgloszeh do udzialu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod
gtosowanie przyjqcie projektu uchwaly zmieniajqcej uchwalq w sprawie wprowadzenia w
Mie6cie Wloclawek obowiqzku ukoriczenia szkolenia zakohczonego egzaminem przed
komisja egzaminacyjnq, potwierdzajqcym znajomo6i topografii miejscowo(ci oraz przepis6w
prawa miejscowego, przez przedsiqbiorcq osobi6cie wykonujqcego przewozy drogowe os6b
taks6wkq lub kierowcq przez niego zatrudnionego.

W wyniku glosowania przeprowadzonego z udziatem 18 radnych za przyjqciem projektu
uchwaty radni opowiedzieli siq jednomy5lnie, przy braku glos6w przeciwnych oraz
wstrzymujqcych siq.

Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, ie w rezultacie przeprowadzon ego gfosowania
ww. uchwala zostala podjqta przez Radq Miasta w przedfoionym brzmieniu.
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Uchwala stanowi zaiqcznik do protokolu.

Ad.29
Projekt uchwaty w sprawie przyjqcia do realizacji wniosku o dofinansowanie projektu pn.

,,Reintegracja spoleczna mieszkaric6w Wloclawka - | edycja" w ramach Osi priorytetowej
9 Solidarne spoleczeistwo, Dzialania 9.2 Wlqczenie spoleczne, Poddzialania 9.2,1

Aktywne wfqczenie spoleczne Regionalnego Programu Operacyjnego Wojew6dztwa
Kujawsko- Pomorskiego na lata 2014-2020.

Zagadnienie przedstawil Pan Piotr Grudziriski Dyrektor Miejskiego Oirodka Pomocy Rodzinie

we Wloclawku informujqc, 2e zgodnie z Regulaminem konkursu Nr R PKP.09.02.01-12.00-04-
O79/17, ogloszonym przez Urzqd Marszalkowski Wojew6dztwa Kujawsko - Pomorskiego w
Toruniu, warunkiem niezbqdnym do podpisania umowy o dofinansowanie projektu pn.

,,Reintegracja spoleczna mieszkafc6w Wloclawka - | edycja" w ramach Osi priorytetowej 9

Solidarne spolecze6stwo, Dzialania 9.2 Wlqczenie spoleczne, Poddziatania 9.2.1 Aktywne
wtqczenie spoteczne wsp6lfina nsowa n ego ze Srodk6w Europejskiego Funduszu Spotecznego
w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Wo.jew6dztwa Kujawsko - Pomorskiego na
fata 2OI4-2OZO jest podjqcie przez Radq Miasta uchwaly o przyjqciu wniosku o
dofinansowanie w/w projektu do realizacji. Gl6wnym, celem projektu jest powr6t do
aktywnego funkcjonowania spotecznego izawodowego 30 os6b niepefnosprawnych,
zagro2onych ub6stwem lub wykluczeniem spolecznym, korzystajAcych ze iwiadczei z

pomocy spolecznej, zamieszkujqcych na terenie Miasta Wfoclawek w oparciu
o zastosowanie dzialari Programu Aktywno5ci Lokalnej w okresie od L paidziernika 2017r.
do 30 wrzeinia 2078 r.2r6dlem finansowania projektu sE (rodki Europejskiego Funduszu
Spolecznego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Wojew6dztwa Kujawsko -
Pomorskiego na lata 2014 - 2020. Kwota dofinansowania projektu w latach 2018 - 2019
wyniesie maksymalnie 288 279,86 zt, co stanowi 85% jego caikowitej wartojci, a wklad
wlasny Gminy Miasto Wioclawek w latach 2018 - 2019 wyniesie maksymalnie 50 g72,92 zl,
co stanowi 157o calkowitej warto6ci projektu. Projekt bqdzie realizowany przez Gminq
Miasto Wfoclawek - Miejski O6rodek Pomocy Rodzinie we Wtoclawku w partnerstwie ze
Stowarzyszeniem Inicjatyw Spoleczno - Ekonomicznych "SUKCES" we Wloclawku na
podstawie zawartej umowy o partnerstwo, gdzie Gmina Miasto Wfoclawek - Miejski
Oirodek Pomocy Rodzinie bqdzie pefnif funkcjq Partnera wiodqcego. W zwiqzku z trwajEcym
procesem przygotowania zadania do realizacji, przyjqcie wnioskowanej uchwaly jest w pelni
uzasadnione. Pro.jekt uchwaly zostaf pozytywnie zaopiniowany przez Powiatowq Spolecznq
Radq ds. Os6b N iepelnosprawnych.

Opinia Komisii Stalei RadV Miasta:
Przedfoiony projekt uchwaly rozpatrzyla oraz
Rodziny i Opieki Spofecznej, kt6ra przedstawii
radnv Jaroslaw Chmielewski.

pozytywnie zaopiniowala Komisja Zdrowia,
Radzie Miasta Wiceprzewod niczqcy Komisji

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Rafal Sobolewski poinformowal, i2 otwiera dyskusiq w
przedmiocie ww. zagad nien ia.
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Wobec braku zgfoszeri do udzialu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod

glosowanie przyjqcie projektu uchwaly w sprawie przyjqcia do realizacji wniosku o

dofinansowanie projektu pn. ,,Reintegracja spoleczna mieszkaric6w Wlocfawka - | edycja" w
ramach Osi priorytetowej 9 Solidarne spoteczeristwo, Dziaiania 9.2 Wlqczenie spofeczne,

Poddzialania 9.2.1- Aktywne wlqczenie spoleczne Regionalnego Programu Operacyjnego
Wojew6dztwa Kujawsko- Pomorskiego na lata 2014-2020.
W wvniku gtosowania przeprowadzonego z udzialem 19 radnvch za przvieciem proiektu

uchwalv radni opowiedzieli sie iednomv6lnie, przv braku glos6w przeciwnvch oraz
wstrzvmuiacvch sie.

Przewodniczqcy RadV Miasta poinformowat, ie w rezultacie przeprowadzonego glosowania

ww. uchwala zostata podjgta przez Radg Miasta w przedlo2onym brzmieniu.

Uchwaia stanowi zatqcznik do protokolu.

Po zakoiczonym procedowaniu nad ww. punktem porzqdku obrad o glos poprosil radny

Krzysztof Kukucki, kt6ry odnoszqc siq do sl6w radnego Andrzeja Paluckiego stwierdzif,2e
ostatnio nie poznaje czlowieka, nie poznaje Andrzeja Paluckiego, nie poznaje radnego, gdy2

zachowania Pan radnego sq niewytlumacza Ine. Ka2demu zdarzajq siq chwile slaboici, taka
chwila slaboici przytrafita siq radnemu Damianowi Chetminiakowi, kt6ry zachorowat, lecz

nie przebywa w telewizji, ale jest w domu ioglqda obrady Rady Miasta za po6rednictwem
portaluQ4. Sensacja Pana radnego jest nadqta i nie ma nic wsp6lnego z prawdq, wielu
radnych podczas przerw w obradach sesyjnych telewizja nagrala podczas udzielania
wywiadu i obecnie jest to odtwarzane w telewizji lokalnej. Natomiast radny Chelminiak nie
byt go gojciem telewizji iza posrednictwem portalu spoleczno(ciowego pozdrawia
wszystkich w szczeg6lno{ci radnego Andrzeja Patuckiego. Tanie sensacje wymagajq
sprawdzenia informacji do czego Pan radny namawia Pana radnego Paluckiego.

Ad.30
Projekt uchwaty w sprawie przyjqcia do realizacji wniosku o dofinansowanie projektu pn.

,,lntegracja drogq do samodzielnoici" w ramach Osi priorytetowej 9 Solidarne
spoleczeistwo, dzialania 9,2 Wlqczenie spoleczne, Poddzialania 9.2.1 Aktywne wlqczenie
spoleczne Regionalnego Programu Operacylnego Wojew6dztwa Kujawsko - Pomorskiego
na lata 2014-2020.

Jak poinformowal Pan Piotr Grudziriski Dyrektor Miejskiego Oirodka Pomocy Rodzinie we
Wloclawku, zgodnie z Regulaminem konkursu ogloszonym przez Urzqd Marszalkowski
Wojew6dztwa Kujawsko - Pomorskiego w Toruniu, warunkiem niezbqdnym do podpisania

umowy o dofinansowanie projektu pn.,,lntegracja drogq do samodzielno6ci" w ramach Osi
priorytetowej 9 Solidarne spoteczehstwo, Dzialania 9.2 Wlqczenie spoleczne, Poddzialania

9.2.1 Aktywne wlqczenie spoleczne wsp6tfina nsowa nego ze irodk6w Europejskiego
Funduszu Spoiecznego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Wojew6dztwa
Kujawsko - Pomorskiego na lata 2014-2020 jest podjqcie przez Radq Miasta uchwaly o
przyjqciu wniosku o dofinansowanie ww. projektu do realizacji. Gl6wnym celem projektu
jest powr6t do aktywno6ci spolecznej i zawodowej 30 os6b n iepelnosprawnych,
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zagroronych ub6stwem lub wykluczeniem spolecznym, korzystajqcych ze Swiadczerl
z pomocy spotecznej, zamieszkujqcych na terenie Miasta Wlocfawek, w oparciu o

zastosowanie dzialarl Programu AktywnoSci Lokalnej w okresie od 01 stycznia 2018 do 31

sierpnia 2019 roku. Zr6dlem finansowania projektu sq Srodki Europejskiego Funduszu

Spolecznego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Wojew6dztwa Kujawsko -
Pomorskiego na lata 2014 - 2020. Kwota dofinansowania projektu w latach 2018 - 2019
wyniesie maksymalnie 296 520,54 zl, co stanowi 85% jego caf kowitej warto(ci, a wkfad
wlasny Gminy Miasto Wloctawek w latach 2018 - 2019 wyniesie maksymalnie 52327,L6 zl,

co stanowi L5% calkowite.i warto6ci projektu. Projekt bqdzie realizowany przez Gminq
Miasto Wtoclawek- Miejski Oirodek Pomocy Rodzinie we Wloclawku w partnerstwie ze

Stowarzyszeniem Inicjatyw Spoleczno - Ekonomicznych "SUKCES" we Wlociawku na

podstawie zawartej umowy o partnerstwo, gdzie Gmina Miasto Wlocfawek- Miejski Oirodek
Pomocy Rodzinie bqdzie pelnil funkcjq Partnera Wiodqcego. W zwiqzku z trwajqcym
procesem przygotowania zadania do realizacji, przyjgcie wnioskowanej uchwaiy jest w pelni

uzasadnione. Projekt uchwaly zostal pozytywnie zaopiniowany przez PowiatowE SpolecznE

Radq ds. Os6b Niepelnosprawnych.

Ooinia Komisii Stalei Radv Miasta:
Przedfoiony projekt uchwaly rozpatrzyla oraz
Rodziny i Opieki Spolecznej, kt6rQ przedstawil
rad nv Jaroslaw Chmielewski.

pozytywnie zaopiniowata Komisja Zdrowia,
Radzie Miasta Wiceprzewod n iczqcy Komisji

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Rafal Sobolewski poinformowaf, ii otwiera dyskusjq w
przedmiocie ww. zagadnien ia.

Wobec braku zgfoszeri do udzialu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddaf pod
gfosowanie przyjqcie projektu uchwaly w sprawie przyjqcia do realizacji wniosku o

dofinansowanie projektu pn. ,,lntegracja drogq do samodzielnoici" w ramach Osi
priorytetowej 9 Solidarne spoleczeistwo, dzialania 9.2 Wlqczenie spoleczne, Poddziaiania
9.2.1 Aktywne wfqczenie spoleczne Regionalnego Programu Operacyjnego Wojew6dztwa
Kujawsko - Pomorskiego na lata 2014-2020.
W wvniku glosowania przeprowadzonego z udzialem 20 radnvch za przvieciem proiektu
uchwatv radni opowiedzieli sie iednomvjlnie, przv braku glos6w przeciwnvch oraz
wstrzvmuiacvch sie.

Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, ie w rezultacie przeprowadzonego glosowania
ww. uchwala zostala podjqta przez Radq Miasta w przedto2onym brzmieniu.

Uchwala stanowi zatQcznik do protokolu.

Ad. 31
Projekt uchwaly w sprawie wyraienia zgody na przystepienie Gminy Miasto Wloclawek do
projektu wsp6lfinansowanego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego
Wojew6dztwa Kujawsko - Pomorskiego na lata 2014 - 2020.OS priorytetowa 9 Solidarne



Spoleczeristwo, Dzialania 9.4 Godzenie iycia zawodowego i rodzinnego. Poddzialanie 9'4'l
Wsparcie zatrudnienia os6b pelniqcych funkcje opiekuricze, pn"' Wloclawek - miasto
aktywnych rodzic6w" w ramach konkursu nr RPKP. 08.04.01. - IZ.OO - 04 'O96lL7 .

Jak wyjainil Pan Piotr Grudziriski Dyrektor Miejskiego Oirodka Pomocy Rodzinie we

Wloclawku Projekt ,,Wloctawek - miasto aktywnych rodzic6w" jest skierowany jest do

kobiet w wieku aktywnoSci zawodowej, wylqczonych z rynku pracy w zwiqzku ze

sprawowaniem opieki nad dzieimi do lat 3lub powracajEcych na rynek pracy po urlopach

macierzyriskich, rodzicielskich iwychowawczych. Gl6wnym celem projektu jest wspieranie

aktywizacji os6b opiekujacych siq dzieimi w wieku do lat 3 w powrocie na rynek pracy

poprzez finansowanie opieki nad dzieimi oraz dzialania aktywizacyjne, w tym szkoleniowe
wspomagajqce proces powrotu na rynek pracy. Calkowity koszt projektu wvnosi 359.772,50
zl., w tym dotacja ze Srodk6w unijnych wynosi 305.784,50 zI, a wklad wfasny - Srodki

bud2etu miasta 53.988,00 zl. W zwiqzku z trwajEcym procesem przygotowania wniosku,
przyjgcie wnioskowanej uchwaiy jest w pelni uzasadnione.

Ooinia Komisii Stalei Radv Miasta:
Projekt uchwaiy byl przedmiotem obrad Komisji Zdrowia, Rodziny i Opieki Spolecznej, kt6ra
rozpatrzyla iwydala pozytywna opinie w przedmiotowej sprawie. Opiniq przedstawil Radzie

Miasta Wiceprzewodn iczqcy Komisji radny Jaroslaw Chmielewski.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Rafaf Sobolewski poinformowal, i2 otwiera dyskusjq w
przedmiocie ww. zagad nien ia.

Wobec braku zgloszeri do udzialu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddat pod
glosowanie przyjqcie projektu uchwaly w sprawie wyra2enia zgody na przystqpienie Gminy
Miasto Wloclawek do projektu wsp6tfinansowa nego w ramach Regionalnego Programu
Operacyjnego Wojew6dztwa Kujawsko - Pomorskiego na lata 2014 - 2020.OS Priorytetowa
9 Solidarne Spoieczeristwo, Dziaiania 9.4 Godzenie zycia zawodowego i rodzinnego.
Poddziaianie 9.4.1 Wsparcie zatrudnienia os6b pelniEcych funkcje opieku6cze, pn.

,,Wloclawek - miasto aktywnych rodzicow" w ramach konkursu nr RPKP. 08.04.01. - 12.00 -
04 -o96/L7.

W wvniku gtosowania przeprowadzonego z udziatem 20 radnvch za przvieciem proiektu

uchwalv radni opowiedzieli sie iednomv5lnie, przv braku glos6w przeciwnvch oraz
wstrzvmuiacvch sie.

Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, ie w rezultacie przeprowadzonego glosowania
ww. uchwala zostala podjeta przez Radq Miasta w przedtoionym brzmieniu.

Uchwala stanowi zafqcznik do protokolu.

Ad,32
Projekt uchwafy w sprawie wyraienia zgody na przystepienia Gminy Miasto Wloclawek do
projektu wsp6tfinansowanego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego
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Wojew6dztwa Kujawsko - Pomorskiego na lata 2014 - 2020 OS Priorytetowa 9 Solidarne

Spoleczefistwo, Dziafania 9.2 Wlqczenie spofeczne, Poddziafania 9.2.1 Aktywne wlqczenie
spoleczne pn. ,,Aktywno56 to przyszloSd" w ramach konkursu nr RPKP.09.02.01. - 12.00 -04

-L36 lt7.

Pan Piotr Grudziriski Dyrektor Miejskiego Oirodka Pomocy Rodzinie we Wloclawku wyjaSnil,

2e Projekt ,,Aktywno6i to przyszlo5i" skierowany jest do os6b dlugotrwale bezrobotnych,

korzystajEcych ze Swiadczeri pomocy spotecznej, cha rakteryzujqcych siq deficytem
kluczowych kompetencji psycho-spoleczno-zawodowych. Gl6wnym celem projektu jest

powr6t do aktywnego funkcjonowania spotecznego izawodowego 60 os6b bezrobotnvch,

zagroionych ub6stwem lub wykluczeniem spolecznym, korzystaiqcych ze iwiadczen z

pomocy spolecznej, zamieszkujqcych na terenie Miasta Wloclawek z zastosowaniem dzialai
aktywizujacych w okresie od 01.06.2018 r. do 30.04.2020 r. Z ka2dym z uczestnik6w zostanie

zawarty kontrakt socjalny okre5lajqcy cele, kt6re ma osiqgnqi w ramach projektu uczestnik

celem przezwyciqienia trudnej sytuacji zyciowej oraz dzialania podejmowane dla osiqgniqcia

tych cel6w i terminy oceny realizacji dzialari. Planowany calkowity koszt projektu wynosi

707.872,OO zl., w tym dotacja ze Srodk6w unijnych wynosi 601.691,20 zl., a wklad wtasny -
(rodki budietu miasta 106.180,80 zl. W zwiqzku z rozpoczQciem przygotowania wniosku,
przyjqcie wnioskowanej uchwafy jest w pelni uzasadnione.

Opinia Komisii Stalei Radv Miasta:
Projekt uchwaly byl przedmiotem obrad Komisji Zdrowia, Rodziny i Opieki Spotecznej, kt6ra
rozpatrzyla i wydala pozytywna opiniq w przedmiotowej sprawie. Opinie przedstawil Radzie

Miasta Wiceprzewodn iczqcy Komisji radny Jarostaw Chmielewski.

PrzewodniczQcy Rady Miasta radny Rafal Sobolewski poinformowal, i2 otwiera dyskusjg w
przedmiocie ww. zagad nien ia.

Wobec braku zgtoszeri do udzialu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod

glosowanie przyjqcie projektu uchwaty w sprawie wyraienia zgody na przystapienia Gminv
Miasto Wloctawek do projektu wsp6lfina nsowanego w ramach Regionalnego Programu
Operacyjnego Wojew6dztwa Kujawsko - Pomorskiego na lata 2014 - 2020 OS Priorytetowa
9 Solidarne Spoleczeistwo, Dzialania 9.2 Wlqczenie spoteczne, Poddziafania 9.2.1Aktywne
wlqczenie spoteczne pn.,,AktywnoSi to przyszto5i" w ramach konkursu nr RPKP . 09.02.01. -
12.00 -04 -136 /11.
W wvniku gfosowania przeprowad zonego z udziafem 20 radnvch za przvieciem proiektu

uchwalv radni opowiedzieli sie iednomySlnie, przv braku glos6w przeciwnvch oraz
wstrzvmuiacvch sie.

Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal,2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania
ww. uchwala zostala podjqta przez Radq Miasta w przedlo2onym brzmieniu.

Uchwaia stanowi zalqcznik do protokolu.
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Ad.33
Projekt uchwaty zmieniajacej uchwalq w sprawie podzialu Srodk6w Paristwowego
Funduszu Rehabilitacji Os6b Niepelnosprawnych przyznanych Gminie Miasto Wlocfawek
na realizacjq w 2017 roku zadafi na rzecz os6b niepelnosprawnych wraz z autopoprawkA.

Jak poinformowal Pan Piotr Grudzifiski Dyrektor Miejskiego Oirodka Pomocy Rodzinie we

Wloclawku w celu zabezpieczenia w znacznym stopniu potrzeb zglaszanych przez osoby
niepelnosprawne w zakresie dofinansowania przedmiot6w ortopedycznych i Srodk6w
pomocniczych oraz dokonania zwrotu wyposaienia stanowisk pracy dla os6b

niepelnosprawnych niniejszq uchwalq wnosi siq o dokonanie przesuniqi na te zadania

5rodk6w Paistwowego Funduszu Rehabilitacji Os6b N iepetnosprawnych pozostajqcych z

rozliczenia ni2ej wymienionych zadari: finansowanie wydatk6w na instrumenty lub ustugi

rynku pracy okredlone w ustawie o promocji zatrudnienia i instytucjach rynku pracy w
odniesieniu do os6b n iepelnosprawnych zarejestrowanych jako poszukujqce pracy

niepozostajace w zatrudnieniu, finansowanie koszt6w szkolenia i przekwalifikowan ia

zawodowego os6b n iepelnosprawnych, dofinansowanie uczestnictwa os6b

niepelnosprawnych i ich opiekun6w w turnusach rehabilitacyjnych, dofinansowanie
zaopatrzenia w sprzqt rehabilitacyjny dla os6b niepelnosprawnych, dofinansowanie sportu,
kultury, rekreacji i turystyki os6b niepeinosprawnych, dofinansowanie likwidacji barier
architektonicznych, w komunikowaniu siq itechnicznych w zwi4zku z indywidualnymi
potrzebami os6b n iepelnosprawnych, zadania z zakresu rehabilitacji zawodowej ispotecznej
zlecane fundacjom oraz organizacjom pozarzqdowym pn. "Realizacja ustug asystencji
osobistej na potrzeby os6b n iepelnosprawnych ".
Zmiana uchwaty w wyiej wymienionym zakresie umo2liwi wykorzystanie przyznanych przez

Zarzqd Pa6stwowego Funduszu Rehabilitacji Os6b N iepetnosprawnych Gminie Miasto
Wloclawek 6rodk6w na realizacjq w 2017 roku zadari na rzecz os6b n iepetnosprawnych.

Opinia Komisii Stalei Radv Miasta:
Projekt uchwaly byl przedmiotem obrad Komisji Zdrowia, Rodziny iOpieki Spolecznej, kt6ra
rozpatrzyla iwydala pozytywna opiniq w przedmiotowej sprawie. Opiniq przedstawil Radzie

Miasta Wiceprzewodn iczqcy Komisji radny Jaroslaw Chmielewski.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Rafal Sobolewski poinformowal, ii otwiera dyskusjq w
przedmiocie ww. zagad n ienia.

Wobec braku zgfoszeri do udzialu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod

glosowanie przyjqcie projektu uchwaly zmieniajqcej uchwaiq w sprawie podzialu 6rodk6w
Paistwowego Funduszu Rehabilitacji Os6b N iepelnosprawnych przyznanych Gminie Miasto
Wtoclawek na realizacjq w 2017 roku zadari na rzecz os6b n iepelnosprawnych wraz z

autopoprawka.
W wvniku gtosowania przeprowadzonego z udzialem 20 radnvch za przvieciem proiektu

uchwalv radni opowiedzieli sie iednomv5lnie, przv braku glos6w orzeciwnvch oraz
wstrzvmuiacvch sie.

Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, ie w rezultacie przeprowadzon ego glosowania
ww. uchwala zostala podjQta przez Radq Miasta w przedlo2onym brzmieniu.
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Uchwala stanowi zalqcznik do protokolu.

Ad.34
Prolekt uchwaly w sprawie podniesienia wysokoSci wynagrodzenia dla prowadzqcego

rodzinny dom dziecka i rodzinie zastQpczei zawodowej funkcjonujqcej na terenie Gminy
Miasto Wloclawek.

Projekt uchwaly om6wif Pan Piotr Grudziriski Dyrektor Miejskiego Oirodka Pomocy Rodzinie

we Wloclawku informujqc, ie na podstawie art. 91 ustawy z dnia 9 czerwca 2011 r. o
wspieraniu rodziny isystemie pieczy zastQpczej Rada Powiatu mo2e, w drodze uchwaly,
podniedi wysokodi (wiadczeri pieniq2nych - wynagrodzenra prowadzqcemu rodzinny dom

dziecka oraz rodzinom zastepczym zawodowym. Zgodnie z obowiEzujacymi przepisami - art.

85 ust. 1ww. ustawy, aktualnie rodziny zastqpcze zawodowe oraz prowadzqcy rodzinny
dom dziecka otrzymuja wynagrodzenie nie niisze nii kwota 2.000 zf miesiqcznie. Przy

ustalaniu wysokoSci wynagrodzenia bierze siq pod uwagq w szczeg6lno6ci kwalifikacje,
szkolenia ioceny rodziny zastqpczej zawodowej - art.85 ust.3 ww. ustawy. Aktualnie na

terenie Gminv Miasto Wloclawek funkcjonujq 2 rodziny zastQpcze zawodowe, w kt6rych
lqcznie przebywa sze(cioro dzieci oraz 1 rodzinny dom dziecka, w kt6rym umieszczono
siedmioro wychowank6w. Podniesienie wynagrodzenia rodzinom zastqpczym zawodowym i

osobie prowadzqcej rodzinny dom dziecka obecnie funkcjonujqcym na terenie Gminy Miasto
Wloclawek przyczyni siq do podniesienia stopy 2yciowej tych rodzin, kt6re od 2011r.
prawidfowo wypefniajq swoje funkcje. Czynnikiem motywujEcym oraz zwigkszajqcym
zainteresowanie os6b do pelnienia takiej funkcji, jest wysoko(i wynagrodzenia, jakie na
podstawie umowy bqdq otrzymywai osoby sprawujEce pieczq zastepczq. Tym samym,
poprzez przyjQcie zalo2ei uchwaly moie zwiqkszyi siq liczba rodzin zastqpczych
funkcjonujqcych na terenie Gminy Miasto Wloclawek, co umo2liwi realizacjq zadari powiatu
w zakresie zapewnienia dzieciom opieki. Niniejszy akt prawny spowoduje wzrost wydatkow
ponoszonych na wynagrodzenia zawodowych rodzin zastqpczych oraz osoby prowadzqcej
rodzinny dom dziecka w roku 2018 o kwotq 21598,2821 w przypadku obecnie
funkcjonujqcych rodzin. Naleiy jednak zaznaczyi, ii (rodki finansowe zostaly zaplanowane w
projekcie budzetu na rok 2018. Wobec powy2szego, przedkladam projekt uchwaty w
sprawie podniesienia wysokoici wynagrodzenia osobie prowadzacej rodzinny dom dziecka
oraz rodzinom zastqpczym zawodowym funkcjonujqcym na terenie Gminy Miasto
Wloctawek.

Opinia Komisii Stalei Radv Miasta:
Projekt uchwaly byt przedmiotem obrad Komisji Zdrowia, Rodziny iOpieki Spolecznej, kt6ra
rozpatrzyla iwydala pozytywna opiniq w przedmiotowej sprawie. Opiniq przedstawif Radzie
Miasta Wiceprzewodniczqcy Komisji radny Jarosiaw Chmielewski.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Rafal Sobolewski poinformowal, ii otwiera dyskusjq w
przedmiocie ww. zagad nien ia.
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Wobec braku zgloszeh do udzialu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod
glosowanie przy.lqcie projektu uchwaty w sprawie podniesienia wysoko6ci wynagrodzenia
dla prowadzqcego rodzinny dom dziecka i rodzinie zastepczej zawodowej funkcjonujqcej na

terenie Gminv Miasto Wlocfawek.
W wvniku gtosowania przeprowadzonego z udzialem 20 radnvch za przvieciem proiektu

uchwalv radni opowiedzieli sie iednomv6lnie, przv braku gtos6w przeciwnvch oraz
wstrzvmuiacvch sie.

Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal,2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania

ww. uchwaia zostafa podjeta przez Radq Miasta w przedlo2onym brzmieniu.

Uchwafa stanowi zalEcznik do protokolu.

Ad.35
Projekt uchwaty zmieniajqcej uchwalQ w sprawie przyjecia na terenie Miasta Wloclawek
Programu przyznajqcego uprawnienia czlonkom rodzin wielodzietnych pod nazwq

,,Wloclawska Karta Duiej Rodziny''.

Wprowadzenia do zagadnienia dokonal Pan Piotr Bielicki Dyrektor Wydzialu Polityki
Spolecznej iZdrowia Publicznego informujqc,2e Program ,,Wloclawska Karta Duiej Rodziny"
powstal w oparciu o przepisy ustawy z dnia 5 grudnia 2OI4 r. o Karcie Duiej Rodziny

i stanowi jej uzupelnienie. Program ten jest jednym z element6w polityki spolecznej Miasta
Wloclawek. Ma na celu wzmacnianie rodzin wielodzietnych, wspieranie ich czlonk6w w
realizacji zdolno(ci, umiejqtnosci izainteresowa6, szczeg6lnie dzieci i mfodzie2y bgdqcych
podstawq przyszlych pokole6, a tak2e tworzenie klimatu sprzyjajqcego wychowywaniu dzieci

i docenianiu trudu podejmowanego przez rodzic6w. Wprowadzona zmiana ma na celu

ulatwienie przystepienia do Programu ,,Wlocfawska Karta Duiej Rodziny" podmiotom

zainteresowanym skierowaniem specjalnej oferty do rodzin wielodzietnych.

Opinia Komisii Stalei Radv Miasta:
Projekt uchwaly byl przedmiotem obrad Komisji Zdrowia, Rodziny i Opieki Spofecznej, ktora
rozpatrzyfa iwydala pozvtywna opinie w przedmiotowej sprawie. Opiniq przedstawil Radzie

Miasta Wiceprzewod niczqcy Komisji radny Jarosiaw Chmielewski.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Rafal Sobolewski poinformowal, i2 otwiera dyskusjq w
przedmiocie ww. zagad nien ia.

Wobec braku zgloszed do udziatu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod
giosowanie przyjqcie projektu uchwaiy zmieniajqcej uchwafe w sprawie przyjqcia na terenie
Miasta Wloclawek Programu przyznajqcego uprawnienia czlonkom rodzin wielodzietnych
pod nazwE ,,Wloclawska Karta Duiej Rodziny".
W wvniku gfosowania przeprowadzonego z udzialem 20 radnvch za przvieciem proiektu
uchwalv radni opowiedzieli sie iednomv6lnie, przv braku glos6w przeciwnvch oraz
wstrzVmuiacvch sie.
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Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal,2e w rezultacie przeprowadzonego gfosowania

ww. uchwala zostala podjqta przez Radq Miasta w przedto2onym brzmieniu.

Uchwaia stanowi zalqcznik do protokolu.

Ad.36
Projekt uchwaly w sprawie uchwalenia Rocznego Programu wsp6fpracy Gminy Miasto
Wlocfawek z organizacjami pozarzqdowymi oraz podmiotami, o kt6rych mowa w art.3
ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o dzialalnoici poiytku publicznego io
wolontariacie, na rok 2018.

Przedmiotowe zagadnienie przedstawil Pan Piotr Bielicki Dyrektor Wydziafu Polityki

Spolecznej iZdrowia Publicznego informujqc, ie Roczny Program wsp6tpracy Gminy Miasto
Wlocfawek z organizacjami pozarzqdowymi oraz podmiotami o kt6rych mowa w art.3 ust.3
ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r. o dziatalnoici po2ytku publicznego i o wolontariacie na rok
2018 okreila cele, zasady, wysokoji (rodk6w finansowych przeznaczonych na realizacjQ

zada6 publicznych, zakres oraz formy wsp6lpracy Gminy Miasto Wloclawek z organizacjami
pozarzqdowymi. Stanowi r6wnie2 podstawq do powolywania komisji konkursowych.
Zgodnie z art.5a ust 2a ww. ustawy Miejska Rada DzialalnoSci Poiytku Publicznego wydala

opiniq do Programu. Gf6wnym celem Programu jest zwiqkszenie skuteczno6ci i efektywnosci
dziala6 zwiqzanych z realizacjE zadari oraz jak najwiqksze wykorzystanie potencjalu

organizacji pozarzqdowych oraz podmiot6w wymienionych w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24

kwietnia 2003r. o dzialalno5ci poiytku publicznego io wolontariacie. Tworzac program
wsp6lpracy z organizacjami pozarzqdowymi oraz podmiotami prowadzqcymi dzialalnoSi
poiytku publicznego Gmina Miasto Wloclawek wyra2a wolq wsp6ldzialania w celu jak

najlepszego zaspokojenia zbiorowych potrzeb wsp6lnoty, tworzonej przez mieszkafcow.
Wpiera r6wnie2 rozw6.j spoleczeristwa obywatelskiego i inspiruje spolecznoii lokalnq do
wiqkszej aktywnoSci na rzecz wsp6lnego dobra. Aktywna wsp6tpraca z organizacjami
pozarzqdowymi jest jednym z element6w kierowania rozwojem Gminy Miasto Wloclawek.
Organizacje pozarzqdowe, skupiajEce aktywnych obywateli, poczuwajEcych siQ do

od powiedzialnojci za rozw6j lokalny, aspirujq do partnerstwa wobec Miasta w celu realizacji
zadad publicznych. Konsultacje spoleczne z organizacjami pozarzqdowymi zostaty
przeprowadzone zgodnie z uchwafq Nr XLVI/227 /t0 Rady Miasta Wloctawek z dnia 27

wrzeinia 2010r. w sprawie okre(lenia szczeg6lowego sposobu konsultowania z

organizacjami pozarzqdowymi i podmiotami, o kt6rych mowa w art.3 ust.3 ustawy z dnia 24

kwietnia 2003r. o dziatalnoici poiytku publicznego i o wolontariacie projekt6w akt6w prawa

miejscowego w dziedzinach dotyczqcych dzialalnoici statutowej tych organizacji zmienionej
uchwalq Nr Xll/141l11 Rady Miasta Wloclawek z dnia 29 sierpnia 2011r.

Opinia Komisii Stalei Radv Miasta:
Projekt uchwaly byl przedmiotem obrad Komisji Zdrowia, Rodziny iOpieki Spoiecznej, kt6ra
rozpatrzyla iwydala pozytywna opiniQ w przedmiotowej sprawie. Opinie przedstawil Radzie

Miasta Wiceprzewodn iczqcy Komisji radny Jaroslaw Chmielewski.
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Przewodniczqcy Rady Miasta radny Rafaf Sobolewski poinformowat, ii otwiera dyskusjq w
przedmiocie ww. zagadn ien ia.

Wobec braku zgloszeri do udzialu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddat pod
giosowanie przyjqcie projektu uchwaty w sprawie uchwalenia Rocznego Programu
wsp6lpracy Gminy Miasto Wloclawek z organizacjami pozarzqdowymi oraz podmiotami, o
kt6rych mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o dzialalno6ci poiytku
publicznego io wolontariacie, na rok 2018.
W wvniku qlosowania orzeprowadzonego z udzialem 20 radnvch za przvieciem proiektu

uchwalv radni opowiedzieli sie iednomvilnie, orzv braku glos6w przeciwnvch oraz

wstrzvmuiacvch sie.

PrzewodniczEcy Rady Miasta poinformowaf,2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania

ww. uchwala zostata podjqta przez Rade Miasta w przedtozonym brzmieniu.

Uchwaia stanowi zalqcznik do protokolu.

Po zakoriczeniu procedury gtosowania glos zabrat Pan Jaroslaw Hupalo, kt6ry poprosil o
ogloszenie p6lgodzinnej przerwy w obradach ze wzglqdu na stan zdrowia i koniecznoSi
przyjqcia lek6w, kt6re pozwolq na dalsze uczestnictwo w obradach.

Przewodniczqcy Rady Miasta oglosil 5 minut przerwy ipoprosil czlonk6w konwentu o
spotkanie. Natomiast zwr6cil siq do Pana radnego o przyjqcie lekarstwa, je2eli jest to
niezbqdne dla ratowania zdrowia.

Przerwo w obrodoch sesyjnych

Wznowienie obrod po przerwie

Wznawiajac obrady po przerwie Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e jest
quorum, obrady Rady Miasta bqd4 odbywai siq wedlug ustalonego porzqdku obrad, co

zostalo ustalone z Panem radnym Jarostawem Hupato podczas spotkania Konwentu w
orzerwie obrad.

Ad.37 do Ad. Ad.56

Blok projekt6w uchwal o6wiatowych dotyczqcych przeksztalcenia szk6l w zwiqzku z

wdroieniem reformy oSwiaty.

Wprowadzenia do zagadnieri zawartych w bloku projekt6w uchwal oiwiatowych zwiqzanych
z reformq o6wiaty dokonala Pani Agnieszka Bialopiotrowicz Dyrektor Wydzialu Edukacji,
kt6ra poinformowala, 2e w dniu 9 stycznia- 2017 roku Prezydent RP podpisal 2 ustawy

to



dotyczqce nowego ustroju szkolnego tj. Prawo Oiwiatowe oraz Ustawq wprowadzajqcq

Prawo Oiwiatowe. W zwiqzku z powy2szym w dniu 27 marca 20t7 roku Uchwalami nr
XXX/55/20L7 oraz XXX/56/2O17 Rada Miasta Wloclawek po uzyskaniu pozytywnej opinii
Kujawsko-Pomorskiego Kuratora O6wiaty podjqfa uchwalq w sprawie dostosowania sieci

szk6l do nowego ustroju szkolnego. Uchwata nr \XX/56/2OL7r. w dniu 22 czerwca zostaia

zmieniona poniewai do sieci szk6l po uzyskaniu pozytywnej opinii Kujawsko-Pomorskiego
Kuratora O6wiaty wprowadzone zostato Technikum nr 7 w Zespole Szk6l Nr 4. Obecnie
przedlo2one uchwaty majq charakter porzAdkowy, zgodnie z ustawa wprowadzajaca
przepisy o(wiatowe w terminie do dnia 30 listopada 2O!7r. organ stanowiqcy j.s.t. w drodze

uchwal stwierdza przeksztalcenie szkdi w zwiqzku z tym przedlo2one zostato 29 uchwai

dotyczqcych tych przeksztatcefi .

Opinia Komisii Stalei RadV Miasta

Komisja Edukacji podczas obrad w dniu 23
pozytywnie zaopiniowala wszystkie projekty
nr 66. Opinie w tej sprawie przedstawila

Agnieszka Chmielewska.

paidziernika br. rozpatrzyla oraz jednomySlnie

uchwal zawarte w porzqdku obrad od nr 37 do

Radzie Miasta Przewodniczqca Komisji radna

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Rafal Sobolewski poinformowal, i2 otwiera dyskusjq w
przedmiocie omawianych zagadnieri dotyczqcych uchwal od poz.37 do poz. 66 porzqdku

obrad.

Wobec braku zgloszeri do udzialu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta rozpoczEl

procedurq glosowania odrqbnie nad kaidq uchwalE.

37. Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod glosowanie przyjqcie projektu uchwaly w
sprawie stwierdzenia przeksztalcenia Zespolu Szk6f nr 9 we Wfoclawku w osmioletniA Szkole

Podstawowq nr 22 im. Janusza Korczaka we Wlocfawku.
W wvniku glosowania przeprowadzonego z udziatem 19 radnvch za przvieciem proiektu

uchwalv radni opowiedzieli sie iednomvilnie. orzv braku glos6w przeciwnvch oraz

wstrzvmuiacvch sie.

Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, ie w rezultacie przeprowad zon ego glosowania

ww. uchwala zostata podjqta przez Radq Miasta w przedlozonym brzmieniu.

Uchwafa stanowi zalqcznik do protokolu.

38. Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod gtosowanie przyjqcie projektu uchwaly w
sprawie stwierdzenia przeksztalcenia Zespolu Szk6l nr 10 we Wtoclawku w oSmioletniq
Szkolq PodstawowE nr 19 we Wloclawku,
W wvniku glosowania przeprowadzoneeo z udziatem 19 radnvch za orzvieciem proiektu

uchwalv radni opowiedzieli sie iednomvilnie, przv braku glos6w przeciwnvch oraz
wstrzvmuiacvch sie.



Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal,2e w rezultacie przeprowadzonego giosowania

ww. uchwala zostala podjqta przez Radq Miasta w przedlo2onym brzmieniu.

Uchwafa stanowi zalEcznik do protokolu.

39. Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod glosowanie przyjqcie projektu uchwaly w

sprawie stwierdzenia przeksztalcenia Zespolu Szk6l nr 7 we Wlocfawku w oSmioletniq Szkolq

PodstawowE nr 7 im. Henryka Sienkiewicza we Wfocfawku.
W wvniku glosowania przeprowadzoneAo z udzialem 19 radnvch za przvieciem proiektu

uchwalv radni opowiedzieli sie iednomv6lnie, przv braku slos6w przeciwnvch oraz

wstrzvmuiacvch sie

Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowat, ie w rezultacie przeprowadzonego gfosowania

ww. uchwala zostala podjqta przez Radq Miasta w przedloionym brzmieniu.

Uchwala stanowi zalqcznik do protokolu.

40. Przewodniczqcy Rady Miasta poddaf pod glosowanie przyjecie projektu uchwaly w
sprawie stwierdzenia przeksztalcenia dotychczasowej szedcioletniej Szkoty Podstawowej nr

2 im. Polskich Olimpijczyk6w we Wtoclawku w o6mioletniq Szkolq Podstawowq nr 2 im.
Polskich Olimpijczyk6w we Wloctawku.
W wvniku glosowania przeprowadzonego z udzialem 19 radnvch za orzvieciem proiektu

uchwatv radni opowiedzieli sie iednomvilnie, orzv braku glos6w przeciwnvch oraz

wstrzvmuiacvch sie.

Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowai,2e w rezultacie przeprowadzonego gtosowania

ww. uchwala zostaia podjqta przez Radq Miasta w przedfoionym brzmieniu.

Uchwala stanowi zafacznik do orotokolu.

41. Przewodniczqcy Rady Miasta poddat pod glosowanie przyjqcie projektu uchwaly w
sprawie stwierdzenia przeksztatcenia dotychczasowej sze6cioletniej Szkoiy Podstawowej nr
3 im. Mikolaja Kopernika we Wloclawku w oimioletniq Szkofq PodstawowE nr 3 im. Mikolaja
Kooern ika we Wfoclawku.
W wvniku glosowania przeprowad zon ego z udzialem 19 radnvch za przvieciem proiektu

uchwalv radni opowiedzieli sie iednomv<lnie, przv braku glos6w przeciwnvch oraz

wstrzvmuiacvch sie.

Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal,2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania
ww. uchwala zostaia podjqta przez Radq Miasta w przedlo2onym brzmieniu.

Uchwala stanowi zalacznik do orotokolu.
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42. PrzewodniczEcy Rady Miasta poddal pod glosowanie przyjqcie projektu uchwaty w
sprawie stwierdzenia przeksztatcenia dotychczasowej sze6cioletniej Szkoty Podstawowej nr
10 im. 2 Armii Wojska Polskiego we Wloctawku w o6mioletniq Szkolq PodstawowE nr 10 im.

2 Armii Wojska Polskiego we Wloclawku.
W wvniku giosowania przeprowadzonego z udzialem 19 radnvch za przvieciem proiektu

uchwalv radni ooowiedzieli sie iednomv6lnie, przv braku glos6w przeciwnvch oraz
wstrzVmu iacvch sie

Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowat,2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania

ww. uchwala zostaia podjQta przez Radq Miasta w przedto2onym brzmieniu.

Uchwata stanowi zalacznik do protokolu.

43. Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod gtosowanie przyjqcie projektu uchwaly w

sprawie stwierdzenia przeksztalcenia dotychczasowej sze(cioletniej Szkoly Podstawowej nr

12 im. Wladysfawa Broniewskiego we Wfoclawku w o(mioletniE Szkole Podstawowq nr 12

im. Wtadyslawa Broniewskiego we Wioclawku.
W wvniku glosowania przeprowadzonego z udzialem 19 radnvch za przvieciem proiektu

uchwalv radni opowiedzieli sie iednomvilnie, przv braku glos6w przeciwnvch oraz
wstrzvmuiacvch sie

Przewodniczacy Rady Miasta poinformowaf,2e w rezultacie przeprowadzonego gtosowania

ww. uchwala zostata podjqta przez Radq Miasta w przedloionym brzmieniu.

Uchwata stanowi zalAcznik do protokolu.

44. Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod glosowanie przyjqcie projektu uchwaly w
sprawie stwierdzenia przeksztalcenia dotychczasowej szeicioletniej Szkoty Podstawowej nr
14 im. Marszalka J6zefa Pilsudskiego we Wloctawku w oimioletniq Szkolq Podstawowq nr 14

im. Marszatka J6zefa Pilsudskiego we Wlocfawku.
W wvniku gtosowania przeprowadzonego z udzialem 19 radnvch za przvieciem proiektu

uchwalv radni opowiedzieli sie iednomv(lnie, przv braku gtos6w przeciwnvch oraz
wstrzvmu iacvch sie

PrzewodniczQcy Rady Miasta poinformowal, ie w rezultacie przeprowadzon ego gfosowania

ww. uchwafa zostata podjQta przez Radq Miasta w przedfoionym brzmieniu.

Uchwata stanowi zalqcznik do protokolu.

45. Przewodniczqcy Rady Miasta poddat pod glosowanie przyjqcie projektu uchwaly w
sprawie stwierdzenia przeksztalcenia dotychczasowej szeScioletniej Szkoly Podstawowej nr
18 im. 1 Batalionu Morskiego we Wlociawku w o6mioletniq Szkolq Podstawowa nr 18 im. 1

Batalionu Morskiego we Wloclawku.
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w wvniku glosowania przeprowadzonego z udzialem 19 radnvch za orzvieciem proiektu

uchwalv radni opowiedzieli sie iednomv6lnie, przv braku glos6w przeciwnvch oraz

wstrzvmu iacvch sie.

Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal,2e w rezultacie przeprowadzonego gtosowania

ww. uchwala zostata podjeta przez Radq Miasta w przedlo2onym brzmieniu.

Uchwala stanowi zalqcznik do protokoiu.

46. Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod gtosowanie przyjqcie projektu uchwaly w
sprawie stwierdzenia przeksztalcenia dotychczasowej sze6cioletniej Szkoly Podstawowej nr
23 im. Kardynala Stefana Wyszyriskiego we Wlocfawku w o6mioletniq Szkofq Podstawowq nr

23 im. Kardynafa Stefana Wyszyriskiego we Wioclawku.
W wvniku glosowania przeprowad zoneso z udzialem 19 radnvch za orzvieciem proiektu

uchwalv radni ooowiedzieli sie iednomv6lnie, przv braku gtos6w orzeciwnvch oraz

wstrzvmuiacvch sie.

Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, ie w rezultacie przeprowadzonego glosowania
ww. uchwala zostala podjqta przez Radq Miasta w przedlo2onym brzmieniu.

Uchwafa stanowi zalqcznik do protokolu.

47. Przewodniczqcy Rady Miasta poddat pod glosowanie przyjqcie projektu uchwaly w
sprawie stwierdzenia przeksztatcenia Zespotu Szk6i Integracyjnych nr 1- im. Szarych

Szereg6w we Wloctawku w oimioletniq Szkolq PodstawowE nr 5 z Oddziatami
Integracyjnymi im. Szarych Szereg6w we Wlocfawku.
W wvniku glosowania przeprowadzonego z udzialem 19 radnvch za przvieciem proiektu
uchwalv radni opowiedzieli sie iednomvjlnie, orzv braku glos6w przeciwnvch oraz
wstrzvmuiacvch sie.

PrzewodniczAcy Rady Miasta poinformowal, ie w rezultacie przeprowadzonego glosowania
ww. uchwala zostata podjqta przez Radq Miasta w przedloionym brzmieniu.

Uchwaia stanowi zalEcznik do protokolu.

48. Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod gfosowanie przyjqcie projektu uchwaty w
sprawie stwierdzenia przeksztalcenia dotychczasowej sze6cioletniej Szkoty Podstawowej nr
8 im.3. Warszawskiego Pulku Pontonowego we Wloclawku w Zespole Szk6l nr 8 we
Wloctawku w o<mioletniE Szkolq Podstawowq nr 8 im.3. Warszawskiego Putku

Pontonowego we Wloctawku w Zespole Szk6l nr 8 we Wloclawku.

W wvniku glosowania przeprowadzonego z udzialem 19 radnvch za przvieciem proiektu
uchwalv radni opowiedzieli sie iednomv6lnie, przv braku qlos6w orzeciwnvch oraz
wstrzvmuiacvch sie.
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Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowat,2e w rezultacie przeprowad zon ego gfosowania

ww. uchwala zostata podjQta przez Radq Miasta w przedlo2onym brzmieniu.

Uchwala stanowi zalqcznik do protokolu.

49. Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod gtosowanie przyjqcie projektu uchwaly w
sprawie stwierdzenia przeksztalcenia dotychczasowej szeicioletniej Szkoly Podstawowej nr
11 im. Teofila Lenartowicza we Wloctawku w Zespole Szk6l nr 11 we Wtoclawku w
oSmioletniq Szkolq Podstawowa nr 11 im. Teofila Lenartowicza we Wloclawku w Zespole

Szk6l nr 11 we Wlociawku.
W wvniku glosowania przeprowadzonego z udzialem 19 radnvch za orzvieciem proiektu

uchwafv radni opowiedzieli sie iednomvilnie. przv braku slos6w przeciwnvch oraz
wstrzVmuiacvch sie.

Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, ie w rezultacie przeprowad zon ego glosowania

ww. uchwala zostala podjeta przez Radq Miasta w przedloionym brzmieniu.

Uchwafa stanowi zalqcznik do protokoiu.

50. Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod glosowanie przyjqcie projektu uchwaly w
sprawie stwierdzenia przeksztalcenia dotychczasowej szeicioletniej O96lnoksztalcqcej
Szkoty Muzycznej I stopnia im. Czeslawa Niemena we Wlociawku w Zespole Szk6l
Muzycznych im. Czeslawa Niemena we Wtoclawku w o5mioletniE Og6lnoksztalcqcq Szkotq
Muzyczna lstopnia im. Czeslawa Niemena we Wloclawku w Zespole Szk6l Muzycznych im.
Czesf awa Niemena we Wloclawku.
W wvniku glosowania przeprowad zonego z udzialem 19 radnvch za przvieciem proiektu

uchwaiv radni opowiedzieli sie iednomvSlnie, przv braku qlos6w przeciwnvch oraz
wstrzvm u iacvch sie.

Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowaf,2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania
ww. uchwafa zostaia podjeta przez Radq Miasta w przedlo2onym brzmieniu.

Uchwaia stanowi zafqcznik do protokolu.

51. Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod glosowanie przyjqcie projektu uchwaly w
sprawie stwierdzenia przeksztalcenia dotychczasowei Zasadniczej Szkoly Zawodowej nr 1we
Wloclawku w Zespole Szk6t Budowlanych we Wloclawku w Branzowa Szkolq lStopnia nr 1

we Wloclawku w Zespole Szk6l Budowlanych we Wlocfawku.
W wvniku glosowania przeprowadzonego z udzialem 19 radnvch za przvieciem oroiektu
uchwalv radni opowiedzieli sie iednomySlnie, przv braku glos6w przeciwnvch oraz
wstrzvm u iacvch sie.

Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowaf,2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania
ww. uchwata zostala podjQta przez Radq Miasta w przedloionym brzmieniu.
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Uchwala stanowi zatEcznik do protokoiu.

52. Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod gtosowanie przyjqcie projektu uchwaiy w
sprawie stwierdzenia przeksztalcenia dotychczasowej Zasadniczej Szkoly Zawodowej nr 2 we
Wloclawku w Zespole Szk6t Chemicznych im. Marii Sktodowskiej-Curie we Wioclawku w
Bran2owq Szkolq I Stopnia nr 2 we Wloclawku w Zespole Szk6l Chemicznych im. Marii
Sktodowskiej-Cu rie we Wloclawku.
W wvniku glosowania przeprowadzoneeo z udzialem 19 radnvch za przvieciem proiektu
uchwalv radni opowiedzieli sie iednomvilnie, przv braku glos6w przeciwnvch oraz
wstrzVmuiacvch sie.

PrzewodniczEcy Rady Miasta poinformowal,2e w rezultacie przeprowadzonego gtosowania
ww. uchwala zostala podjqta przez Radq Miasta w przedloionym brzmieniu.

Uchwata stanowi zalEcznik do protokolu.

53. Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod gfosowanie przyjqcie projektu uchwaly w
sprawie stwierdzenia przeksztatcenia dotychczasowej Zasadniczej Szkoly Zawodowej nr 7 we
Wloclawku w Zespole Szk6l Ekonomicznych we Wloclawku w BraniowE Szkole I Stopnia nr 7
we Wloclawku w Zespole Szk6l Ekonomicznvch we Wloclawru.
W wvniku gtosowania przeprowadzonego z udziatem 19 radnvch za przvieciem proiektu
uchwalv radni ooowiedzieli sie iednomvilnie. orzv braku glos6w przeciwnvch oraz
wstrzVmuiacvch sie.

Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal,2e w rezultacie przeprowadzonego gfosowania
ww. uchwala zostala podjeta przez Radq Miasta w przedloionym brzmieniu.

Uchwala stanowi zaiqcznik do protokolu

54. Przewodniczqcy Rady Miasta poddaf pod glosowanie przyjqcie projektu uchwafy w
sprawie stwierdzenia przeksztalcenia dotychczasowej Zasadniczej Szkoty Zawodowej nr 3 we
Wloclawku w Zespole Szk6l Elektrycznych we Wloclawku w Bran2owq Szkole lstopnia nr 3
we Wloclawku w Zespole Szk6t Elektrycznych we Wlocfawku.
W wvniku glosowania przeprowadzonego z udzialem 19 radnvch za przvieciem proiektu

Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal,2e w rezultacie przeprowadzonego giosowania
ww. uchwala zostafa podjQta przez Radq Miasta w przedio2onym brzmieniu.

Uchwala stanowi zalqcznik do protokofu.

55. Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod glosowanie przyjqcie projektu uchwaly w
sprawie stwierdzenia przeksztalcenia dotychczasowej Zasadniczej szkoly Zawodowej nr 4 we

wstrzVmuiacvch sie.



Wloclawku w Zespole Szk6l Samochodowych im. Tadeusza Koiciuszki we Wtoctawku w
Braniowq Szkolq I Stopnia nr 4 we Wloclawku w Zespole Szk6l Samochodowych im.
Tadeusza Koiciuszki we Wlociawku.
W wvniku glosowania przeprowadzonego z udzialem 19 radnvch za przvieciem proiektu

uchwafv radni opowiedzieli sie iednomv6lnie, przv braku glos6w przeciwnych oraz
wstrzvmuiacvch sie.

Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, ie w rezultacie przeprowadzon ego gtosowania
ww. uchwala zostala podjqta przez Radq Miasta w przedlo2onym brzmieniu.

Uchwafa stanowi zalqcznik do protokolu.

56. PrzewodniczQcy Rady Miasta poddal pod glosowanie przyjqcie projektu uchwaty w
sprawie stwierdzenia przeksztafcenia dotychczasowej Zasadniczej Szkoly Zawodowej nr 6 we
Wloclawku w Zespole Szk6t Technicznych we Wfoclawku w Braniowq Szkoiq I Stopnia nr 6
we Wfoclawku w Zespole Szk6l Technicznych we Wioctawku.
W wvniku glosowania orzeprowadzonego z udzialem 19 radnvch za orzvieciem proiektu
uchwalv radni opowiedzieli sie iednomv6lnie, przv braku elos6w przeciwnvch oraz
wstrzvmuiacvch sie.

Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowaf, ie w rezultacie przeprowadzonego glosowania
ww. uchwata zostafa podjeta przez Radq Miasta w przedtoionym brzmieniu.

Uchwala stanowi zalEcznik do protokolu.

57. Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod gtosowanie przyjqcie projektu uchwaly w
sprawie stwierdzenia przeksztalcenia dotychczasowej Zasadniczej Szkoly Zawodowej nr 5 we
Wioclawku w Mfodzie2owym Oirodku Wychowawczym we Wlocfawku w Bran2owq Szkolq I

Stopnia nr 5 we Wloclawku w Mlodzie2owym O5rodku Wychowawczym we Wtoclawku.
W wvniku glosowania przeprowadzonego z udzialem 19 radnvch za orzvieciem oroiektu
uchwatv radni opowiedzieli sie iednomvjlnie, przv braku glos6w przeciwnvch oraz
wstrzVmuiacvch sie.

Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowaf,2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania
ww. uchwala zostala podjeta przez Radq Miasta w przedlo2onym brzmieniu.

Uchwafa stanowi zalEcznik do protokoiu.

58. Przewodniczqcy Rady Miasta poddaf pod glosowanie przyjqcie projektu uchwaty w
sprawie stwierdzenia przeksztatcenia dotychczasowej Zasadniczej Szkoly Zawodowej
Specjalnej we Wloclawku w Zespole Szk6i nr 3 im. Marii Grzegorzewskiej we Wlociawku w
BraniowA Szkolq I Stopnia Specjalnq Nr 8 we Wloclawku w Zespole Szk6f nr 3 im. Marii
G rzegorzewskiej we Wloclawku.
w wvniku gtosowania przeprowad zon ego z udzialem 19 radnvch za przvieciem proiektu

wstrzvm u iacvch sie.
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Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowat,2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania

ww. uchwala zostala podjqta przez Radq Miasta w przedtoionym brzmieniu.

Uchwala stanowi zalqcznik do protokofu.

59. Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod gtosowanie przyjqcie projektu uchwaly w
sprawie stwierdzenia przeksztalcenia dotychczasowej szedcioletniej Szkoly Podstawowej
Specjalnej nr 17 we Wtoclawku w Mlodzieiowym Oirodku Wychowawczym we Wtoclawku
w odmioletniq Szko'lq Podstawowa Specjalnq nr 17 we Wtoctawku w Mlodzie2owym Odrodku

Wychowawczvm we Wiociawku.
W wvniku glosowania przeprowadzonego z udzialem 18 radnvch za przvieciem proiektu

uchwalv radni opowiedzieli sie iednomvSlnie. przv braku slos6w przeciwnvch oraz
wstrzvmuiacvch sie.

Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, ie w rezultacie przeprowadzon ego gfosowania

ww. uchwala zostafa podjqta przez Radq Miasta w przedloionym brzmieniu.

Uchwala stanowi zalacznik do protokotu.

60. Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod gtosowanie przyjqcie projektu uchwaly w
sprawie stwierdzenia przeksztaicenia dotychczasowej Szkofy Specjalnej Przysposa biajqcej do
Pracy dla uczni6w z upoSledzeniem umyslowym w stopniu umiarkowanym lub znacznym
oraz dla uczni6w z n iepelnosprawno6cia mi sprzq2onymi we Wloclawku w Zespole Szk6l nr
3 im. Marii Grzegorzewskiej we Wloclawku w Szkoiq Specjalnq Przysposabiajqcq do Pracy we
Wloclawku w Zespole Szk6l nr 3 im. Marii Grzegorzewskiej we Wloclawku.
W wvniku glosowania przeorowadzonego z udziatem 18 radnvch za przvieciem proiektu

uchwalv radni opowiedzieli sie iednomvSlnie, przv braku glosdw przeciwnvch oraz
wstrzvmuiacvch sie.

Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal,2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania
ww. uchwala zostala podjeta przez Radq Miasta w przedloionym brzmieniu.

Uchwala stanowi zalqcznik do protokolu.

61. Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod glosowanie przyjqcie projektu uchwaly w
sprawie stwierdzenia przeksztalcenia dotychczasowej Szkoly Policealnej dla Doroslych nr 1

we Wloclawku w Zespole Szk6t Chemicznych im. Marii Sklodowskiej-Cu rie w Szkolq
Policealnq nr 1 we Wloctawku w Zespole Szk6l Chemicznych im. Marii Skiodowskiej-Cu rie we
Wtoclawku.
W wvniku gtosowania przeprowadzonego z udziafem 18 radnvch za orzvieciem proiektu
uchwafv radni opowiedzieli sie iednomvSlnie, przv braku glos6w przeciwnvch oraz
wstrzvmuiacvch sie.

Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowat, ie w rezultacie przeprowadzonego gtosowania
ww. uchwala zostata podjQta przez Radq Miasta w przedtoionym brzmieniu.



Uchwafa stanowi zalqcznik do protokolu.

62. Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod g'losowanie przyjqcie projektu uchwaiy w
sprawie stwierdzenia przeksztalcenia dotychczasowej Szkoly Policealnej dla Dorostych nr 4
we Wtoclawku w Centrum Ksztatcenia Zawodowego i Ustawicznego we Wlocfawku w Szkolq
Policealnq dla Doroslych nr 4 we Wloclawku w Centrum Ksztalcenia Zawodowego i

Ustawicznego we Wtoctawku.
W wvniku gfosowania przeprowadzonego z udziatem 18 radnvch za przvieciem proiektu

uchwatv radni opowiedzieli sie iednomvilnie, orzv braku gtos6w orzeciwnvch oraz

wstrzvm u iacvch sie.

Przewodniczacy Rady Miasta poinformowal,2e w rezultacie przeprowadzonego gtosowania
ww. uchwala zostata podjqta przez Radq Miasta w przedlo2onym brzmieniu.

Uchwaia stanowi zatacznik do protokolu.

63. Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod gtosowanie przyjqcie projektu uchwaly w
sprawie stwierdzenia przeksztalcenia dotychczasowej Szkoty Policealnej dla Mlodzieiy w
Centrum Ksztalcenia Zawodowego iUstawicznego we Wloclawku w Szkolq Policealnq dla
Mlodzieiy w Centrum Ksztalcenia Zawodowego i Ustawicznego we Wloclawku.
W wvniku gfosowania przeprowadzonego z udzialem 18 radnvch za orzvieciem proiektu

uchwalv radni opowiedzieli sre iednomv5lnie, przv braku gtos6w przeciwnvch oraz
wstrzvmuiacvch sie.

Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, ie w rezultacie przeprowadzonego glosowania
ww. uchwala zostala podjqta przez Radq Miasta w przedtoionym brzmieniu.

Uchwafa stanowi zalqcznik do protokolu.

64. Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod glosowanie przyjqcie projektu uchwaly w
sprawie stwierdzenia przeksztalcenia dotychczasowe.i szeicioletniej Szkoiy Podstawowej dla
upo6ledzonych umyslowo w stopniu lekkim we Wtoctawku w Zespole Szk6l nr 3 im. Marii
Grzegorzewskiej we Wloclawku w o6mioletniq Szkoiq Podstawowa SpecjalnQ we Wloclawku
w Zespole Szk6l nr 3 im. Marii Grzegorzewskiej we Wioctawku.
W wvniku glosowania przeprowadzon ego z udzialem 18 radnvch za orzvieciem oroiektu
uchwalv radni ooowiedzieli sie iednomvilnie. przv braku glos6w przeciwnych oraz
wstrzvmuiacvch sie.

Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal,2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania
ww. uchwafa zostala podjeta przez Radq Miasta w przedlo2onym brzmieniu.

Uchwala stanowi zaiqcznik do protokolu.

65. Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod gtosowanie przyjqcie projektu uchwaly w
sprawie stwierdzenia przeksztalcenia dotychczasowej sze6cioletniej Szkofy Podstawowej dla
upoSledzonych umyslowo w stopniu umiarkowanym iznacznym we Wtoclawku w Zespole



Szk6i nr 3 im. Marii Grzegorzewskiej we Wlociawku w o5mioletniq Szkolq Podstawowq
Specjalnq we Wloctawku w Zespole Szk6l nr 3 im. Marii Grzegorzewskiej we Wloclawku.
W wvniku glosowania przeprowadzon ego z udzialem 19 radnvch za przvieciem proiektu

uchwalv radni opowiedzieli sie iednomv6lnie, orzv braku glos6w przeciwnvch oraz
wstrzvmuiacvch sie.

Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, ie w rezultacie przeprowadzonego glosowania
ww. uchwala zostaia podjqta przez Radq Miasta w przedto2onym brzmieniu.

Uchwala stanowi zalqcznik do protokolu.

66. Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod glosowanie przyjqcie projektu uchwaly w
sprawie stwierdzenia przeksztalcenia dotychczasowej szeScioletnie.j Szkoly Podstawowej nr
20 im. mjr Henryka Sucharskiego we Wtoctawku w Zespole Szkolno-Przedszkolnym nr 1we
Wtoclawku w o6mioletniq Szkolq Podstawowej nr 20 im. mjr Henryka Sucharskiego we
Wloclawku w Zespole Szkolno-Przedszkolnym nr 1 we Wloclawku.
W wvniku glosowania przeprowadzonego z udzialem 19 radnvch za przvieciem proiektu

uchwalv radni opowiedzieli sie iednomvSlnie, przv braku glos6w przeciwnvch oraz

wstrzvmuiacvch sie.

Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, ie w rezultacie przeprowadzonego glosowania
ww. uchwala zostala podjeta przez Radq Miasta w przedto2onym brzmieniu.

Uchwala stanowi zalQcznik do protokoiu.

Ad.67
Projekt uchwaly zmieniajqcej uchwalq w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla
szk6l i plac6wek publicznych, plac6wek i szk6l niepublicznych o uprawnieniach szk6l
publicznych z budietu miasta Wlocfawek oraz trybu izakresu kontroli prawidlowoSci
pobrania i wykorzystywania dotacji.

Jak wyjadnita Pani Agnieszka Biatopiotrowicz Dyrektor Wydzialu Edukacji w zwiqzku z

wej5ciem w 2ycie od dnia 01.09.2017 r. ustawy - Prawo oSwiatowe z dnia 14 grudnia 201,6 r.

uzasadniona jest zmiana Uchwaly Nr XXVII/161/2016 Rady Miasta Wloclawek z dnia 28
grudnia 2016 r. w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla szk6l i plac6wek
publicznych, plac6wek iszk6l niepublicznych o uprawnieniach szk6l publicznych z budietu
miasta Wloclawek oraz trybu izakresu kontroli prawidiowosci pobrania iwykorzystywania
dotacji dostosowai do obowiqzujqcych przepis6w prawa.

Opinia Komisii Stafei Radv Miasta:
Projekt uchwaly byl przedmiotem obrad Komisji Edukacji, kt6ra rozpatrzyla i wydala
pozytywna opinie w przedmiotowej sprawie. Opinie przedstawila Radzie Miasta
Przewodniczqca Komisji radna Agnieszka Chmielewska.
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Przewodniczqcy Rady Miasta radny Rafal Sobolewski poinformowal, i2 otwiera dyskusjq w
przedmiocie ww. zagad nie n ia.

Wobec braku zgloszeri do udziatu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod

glosowanie przyjqcie projektu uchwaly zmieniajacej uchwalq w sprawie trybu udzielania i

rozliczania dotacji dla szk6l i plac6wek publicznych, plac6wek i szk6l niepublicznych o

uprawnieniach szk6l publicznych z bud2etu miasta Wloclawek oraz trybu izakresu kontroli
prawidlowoSci pobrania i wykorzystywania dotacji.
W wvniku glosowania przeorowadzonego z udzialem 20 radnvch za orzvieciem proiektu

uchwalv radni opowiedzieli sie iednomv5lnie, przv braku glos6w przeciwnvch oraz

wstrzvmuiacvch sie.

Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowat, ie w rezultacie przeprowadzonego gfosowania

ww. uchwata zostala podjqta przez Radq Miasta w przedtoionym brzmieniu.

Uchwala stanowi zatAcznik do protokolu.

Ad.68
Projekt uchwafy zmieniaiAcej uchwafe w sprawie powolania mlodzieiowej rady miasta.

Wprowadzenia do zagadnienia dokonala Pani radna Agnieszka Chmielewska Przewodniczqca
Komisji Edukacji informujqc, ie proponowane w projekcie uchwaly zmiany do statutu
miodzie2owej rady miasta majq charakter porzqdkujqcy iwynikaj4 z wdroienia reformy
systemu odwiaty, kt6ra od dnia 1 wrze(nia 2OI7r. wprowadzila nowq siei szk6l
podstawowych i ponadgim n azjalnych. Na podstawie nowych przepis6w prawa oiwiatowego
gimnazja zostaly wlqczone do szk6l podstawowych lub ponadgim n azjalnych, wolnostojqce
szkoly podstawowe stafy siq o6mioletnimi, natomiast oddzialy gimnazjalne bqdq
prowadzone w szkotach podstawowych przez kolejne dwa lata.

Opinia Komisii Stalei Radv Miasta:
Projekt uchwaly byl przedmiotem obrad Komisji Edukacji, kt6ra rozpatrzyta i wydata
pozytywna opiniq w przedmiotowe.j sprawie. Opiniq przedstawila Radzie Miasta
Przewodniczqca Komisji radna Agnieszka Chmielewska.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Rafal Sobolewski poinformowal, ii otwiera dyskusjq w
przedmiocie ww. zagad nienia.

Wobec braku zgtoszeri do udzialu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod
glosowanie przyjgcie projektu uchwaty zmieniajEcej uchwale w sprawie powolania
mlodzie2owej rady miasta.
W wvniku giosowania przeprowadzoneso z udziafem 19 radnvch za orzvieciem proiektu
uchwalv radni opowiedzieli sie iednomVSlnie, przv braku gios6w przeciwnvch oraz
wstrzvmuiacvch sie.

Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal,2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania
ww. uchwala zostala podjQta przez Radq Miasta w przedlo2onym brzmieniu.
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Uchwata stanowi zaiqcznik do protokolu.

Ad.69
Projekt uchwaty w sprawie wyznaczenia przedstawicieli Rady Miasta Wloclawek do
Miejskiej Rady Dzialalno6ci Poiytku Publicznego we Wloclawku.

Jak poinformowat Przewodniczqcy Rady Miasta radny Rafal Sobolewski dnia 28 sierpnia
2017 r. Rada Miasta Wfoclawek podjqla Uchwalq Nr XXX|ll/100/2017 w sprawie okreSlenia

trybu powolywania cztonk6w, organizacji oraz trybu dziafania Miejskiej Rady DzialalnoSci

Poiytku Publicznego we Wtocfawku. Zgodnie z 5 2 ust 1ww. uchwaly, przedstawicieli Rady

Miasta Wloclawek do tegoi gremium wskazuje Rada Miasta. Natomiast liczbq wybieranych
Radnych okreSlif Prezydent Miasta Wloclawek w drodze 5 1 pkt 1 zarzqdzenia N 257 /2077 z

dnia 27 wrze(nia 2017 r. Biorac powy2sze pod uwagq, w zwiqzku z koriczqcq siq lll kadencjq
Miejskiej Rady DziaialnoSci Po2ytku Publicznego, zachodzi potrzeba wskazania trzech
przedstawicieli Rady Miasta Wloctawek na lV kadencjq.

Ooinia Komisii Stalei Radv Miasta:
Projekt uchwaly rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Zdrowia, Rodziny i

Opieki Spotecznej. Opinig w tej sprawie przedstawil Radzie Miasta Wiceprzewod niczqcy
Komisji radny Jarosfaw Chmielewski.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Rafal Sobolewski poinformowal, i2 otwiera dyskusjq w
przedmiocie ww. zagadnienia oraz poprosil o dokonywanie zgtoszei kandydatur radnych na
przedstawicieli Rady Miasta do Miejskiej Rady Dzialalnojci Poiytku Publicznego.

W dvskusii udzial wzieli:
Radnv Stanistaw Wawrzonkoski w imieniu Klubu radnych SLD zgfosil kandydaturq radnego
Jaroslawa Hupalo, radny wyrazil zgodq na kandydowanie.
Radna Ewa Szczepadska w imieniu Klubu radnych PO zglosila kandydaturq radnej Agnieszki
Chmielewskiej, kt6ra wyrazila zgodg na kandydowanie.
Natomiast w imieniu Klubu radnvch PtS radnv jaroslaw Chmielewski zglosit kandydaturq
radnego Dariusza Jaworskiego na przedstawiciela Rady Miasta do Miejskiej Rady Po2ytku
Publicznego.

Wobec braku dyskusji oraz zgloszeri innych kandydatur PrzewodniczEcy Rady Miasta
poinformowal, ie zamyka listq zgloszeri kandydat6w.
Nastqpnie PrzewodniczEcy Rady Miasta poddal po glosowanie przyjqcie kandydatury
radnego Jaroslawa Hupalo na przedstawiciela Rady Miasta do Miejskiej Rady Poiytku
Pu blicznego.
W wvniku glosowania przeprowadzonego przv udziale 1.9 radnvch za ww. kandvdatura radni
opowiedzieli sie iednomvSlnie.
Przewodniczqcy RadV Miasta poddal pod glosowania przyjqcie kandydatury radnej Agnieszki
Chmielewskiej na przedstawiciela Rady Miasta do Miejskiej Rady poiytku publicznego.

W wvniku gtosowania przeprowadzonego przv udziale 19 radnvch za ww. kandvdatura radni
opowiedzieli sie iednomv5lnie.



W nastQpnej kolejno6ci PrzewodniczAcy Rady Miasta poddal po glosowanie przy.jqcie

kandydatury radnego Dariusza Jaworskiego na przedstawiciela Rady Miasta do Miejskie.j
Rady Po2ytku Pu blicznego.
W wvniku gfosowania przeorowadzonego przv udziale 20 radnvch za ww. kandvdatura radni
opowiedzieli sie iednomv(lnie.

Po zakoriczeniu procedury glosowania nad zgloszonymi kandydaturami Przewodniczqcy
Rady Miasta poddal pod glosowanie przyjqcie projektu uchwaly w sprawie wyznaczenia
przedstawicieli Rady Miasta Wtoctawek do Miejskiej Rady Dzialalno6ci Po2ytku Publicznego
we Wioclawku w osobach radna Agnieszka Chmielewska, radny Jaroslaw Hupalo oraz radny
Da riusz Jaworski.
W wvniku glosowania przeprowadzonego z udzialem 20 radnvch za przvieciem proiektu

uchwalv radni ooowiedzieli sie iednomv6lnie, przv braku gfos6w przeciwnvch oraz
wstrzVmuiacvch sie.

Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, ie w rezultacie przeprowadzonego glosowania
ww. uchwafa zostaia podjqta przez Radq Miasta.

Uchwata stanowi zalEcznik do protokolu.

Ad.70
Projekt uchwaly w sprawie przekazania skargi.

Z uwagi na fakt,2e przedmiotowe zagadnienie rozpatrywata Komisja Edukacji wprowadzenia
do projektu uchwafy dokonala Pani radna Agnieszka Chmielewska Przewodniczqca Komisji
Edukacji informujqc, 2e w dniu 24 sierpnia do Rady Miasta Woclawek wplynqla skarga Pani

. na dziatalnoii dyrektora Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej we
Wtoclawku. Skarga dotyczyla podania przez ww. instytucjQ niewla6ciwego terminu do
wniesienia odwolania od orzeczenia o braku potrzeby indywidualnego nauczania wydanego
przez plac6wkq dla syna strony skar2Ecej. W zwiqzku z powy2szym z uwagi na niewla6ciwq
organizacjq pracy, kt6ra doprowadzila do zaistnialej swuacji strona skar2qca wniosfa o
przeprowadzenie postqpowania kontrolnego oraz o wyciqgniqcie konsekwencji siuibowych.
Powyiszq skargq rozpatrywata Komisja Edukacji Rady Miasta, kt6ra podczas posiedzenia w
dniu 10 paidziernika 2017 r. uznala, i2 skarga dotyczy relacji pracowniczych. Podkreilono
ponadto, i2 bezpodrednim przelo2onym Dyrektora Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej
we Wfoclawku, sprawujqcym nadz6r nad prawidfowoSciq jego pracy jest Prezydent Miasta
Wfociawek. Tym samym korzystajqc z dyspozycji art. 232 5 2 k.p.a. skargq Pani

moina przekazai do rozpatrzenia Prezydentowi Miasta Wloclawek. W
zwiqzku z powyiszym Komisja Edukacji zaproponowata Radzie Miasta podjqcie uchwaty o
przekazaniu skargi Prezvdentowi Miasta zgodnie z obowiEzujEcymi procedurami.

Opinia Komisii Stalei Radv Miasta:
Projekt uchwaty rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Edukacji. Opinie w tej
sprawie przedstawila Radzie Miasta Przewodniczqca Komisji radna Agnieszka Chmielewska.
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Przewodniczqcy Rady Miasta radny Rafai Sobolewski poinformowal, i2 otwiera dyskusjq w
przedmiocie ww. zagad nien ia.

Wobec braku zgloszeri do udziaiu w dyskusji PrzewodniczEcy Rady Miasta poddal pod

glosowanie przyjqcie projektu uchwaty w sprawie przekazania skargi.

W wvniku glosowania przeprowad zonego z udzialem 20 radnvch za przvieciem proiektu

uchwalv radni opowiedzieli sie iednomvilnie, przv braku glos6w przeciwnvch oraz

wstrzVmuiacvch sie.

Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowaf, ie w rezultacie przeprowadzonego gtosowania

ww. uchwala zostala podjQta przez Radq Miasta w przedlo2onym brzmieniu.

Uchwafa stanowi zalqcznik do protokotu.

Ad.71
tnterpelacje, wnioski i zapytania radnych.

Interpelacje, wnioski izapytania w sprawach dotyczEcych aktualnych problem6w Miasta,
tak2e w celu uzyskania informacji o konkretnym stanie faktycznym zglosili: radna Agnieszka

Chmielewska, radny Janusz Dqbczyriski, radna Mariola Gawlowska, radny Jaroslaw Hupato,
radny Krzysztof Kowalski, radny J6zef Mazierski oraz radny Dariusz Wesolowski.
Interpelacje powinny zostai zfoione przez radnych w formie pisemnej Przewodn iczqcemu
Rady Miasta, kt6ry niezwtocznie przekaie je adresatowi.
Odpowiedzi na zgtoszone interpelacje - Przewod n iczqcemu Rady Miasta oraz
interpelujqcemu radnemu udzieli Prezydent Miasta lub wla6ciwe rzeczowo upowa2nione
osoby w terminie 14 dni.
Interpelacje zgloszone przez radnych oraz udzielone odpowiedzi umieszczone zostanE w
Biuletynie Informacji Publicznej Urzqdu Miasta bez zbqdnej zwloki.
Procedurq postQpowania w powyiszej sprawie reguluje 5 56 Statutu Miasta Wloctawek,

Ad.72
Informacje, oSwiadczenia i komunikaty.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Rafat Sobolewski poinformowai, 2e planuje
organizowanie obrad sesyjnych w poniedzialki. Natomiast termin kolejnej sesji podany
zostanie w najbli2szym czasie po skoordynowaniu z Prezydentem Miasta dziatafi majqcych
na celu przygotowanie material6w dotyczqcych sp6lek miejskich.
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Ad.73
Zamkniqcie obrad.

PrzewodniczEcy Rady Miasta radny Rafat Sobolewski podzigkowal wszystkim za udzial w
obradach stwierdzajQc, ie wobec zrealizowania porzqdku posiedzenia zamyka obrady XXXIV

sesji Rady Miasta Wloctawek w dniu 24 paidziernika 2017 roku.

Zakoiczenie obrad godz. 20:5

OBRADOM PRZEWODNICZYTI



Zalaczniki:

1. Lista radnych obecnych na obradach XXXIV sesji Rady Miasta Wloclawek

2. Lista os6b uczestniczqcych w XXXIV sesji Rady Miasta Wloclawek.

3. Uchwafa Nr XXXfV/107/2016 Rady Miasta Wloclawek z dnia 24 paidziernika 2O17r.

w sprawie wyboru Przewodn iczqcego Rady Miasta Wloclawek.

4. Uchwala Nr XXXIV/108/2016 Rady Miasta Wloclawek z dnia 24 paidziernika 2017r.
zmieniajqca uchwatq w sprawie powolania komisji stalych i ustalenia przedmiotu
ich dzialania.

5. Uchwala Nr XXXIV/109/2016 Rady Miasta Wioclawek z dnia 24 paidziernika 2017r.
zmieniajqcej uchwalq w sprawie ustalenia sktad6w osobowych staiych komisji

Radv Miasta.

6. Uchwala Nr XXXIV/110/2016 Rady Miasta Wloclawek z dnia 24 paidziernika 2017r.
w sprawie odwolania Przewod niczqcego Komisji Kultury iSportu.

7. Uchwala Nr XXXIV/111/2016 Rady Miasta Wloclawek z dnia 24 paidziernika 2017r.
w sprawie wyboru Przewod n iczqcego Komisji Kultury iSportu.

8. Uchwala N r XXXIV/112/2016 Rady Miasta Wioclawek zdnia24 paidziernika 2017r.
w sprawie odwolania PrzewodniczEcej Komisji Porzqdku Prawnego i Publicznego.

9. Uchwala Nr XXXIV/113/2016 Rady Miasta Wloctawek z dnia 24 paidziernika 2017r.
w sprawie wyboru Przewodniczacej Komisji Porzqdku Prawnego i Publicznego.

10. Uchwata N r XXXIV/I1al2016 Rady Miasta Wioclawek zdnia24 paldziernika 2017r.
w sprawie przyjecia stanowiska dotyczacego zapewnienia odpowiedniego poziomu
opieki zdrowotnej dla mieszkaric6w Wloclawka i okolic.

11. Uchwala Nr XXXIV/115/2016 Rady Miasta Wloclawek z dnia 24 paidziernika 2017r.
zmieniajqca uchwalq w sprawie uchwalenia bud2etu miasta Wloclawek na 2017
roK.

12. Uchwala Nr XXXIV/116/2016 Rady Miasta Wioclawek z dnia 24 paidziernika 2017r.
zmieniajQca uchwafe w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na

lata 20t7 -2028.

13. Uchwata Nr XXXIV/11712015 Rady Miasta Wloclawek z dnia 24 paidziernika 2017r.
zmieniajqca uchwatq w sprawie ustalenia liczby punkt6w sprzeda2y napoj6w
alkoholowych zawierajqcych powy2ej 4,5% alkoholu (z wyjqtkiem piwa),
przeznaczonych do spoiycia poza miejscem sprzedaiy jak i w miejscu sprzeda2y
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oraz usytuowania miejsc sprzeda2y napoj6w alkoholowych na terenie miasta
Wioclawek.

14. Uchwata Nr XXXIV/I18/2016 RadV Miasta Wloclawek z dnia 24 paidziernika 2017r.
w sprawie przyznania w roku 2017 dotacji na prace konserwatorskie,
restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru
zabvtk6w.

15. Uchwala Nr XXXIV/U9/2O16 Rady Miasta Wloctawek z dnia 24 paidziernika 2017r.
sprawie przystqpienia do sporzEdzenia miejscowego planu zagospoda rowan ia

przestrzennego miasta Wtoclawek dla obszaru polo2onego w rejonie ulicy
Dobrzyriskie.j iAlei ks. Jerzego Popieluszki, pomiqdzy ulicq Lipnowskq, Rezerwatem
Kulin, terenami le(nymi i zachodniq granicq rodzinnych ogrod6w dzialkowych.

16. Uchwafa Nr XXXIV/120/2016 Rady Miasta Wloclawek z dnia 24 paldziernika 2017r.
w sprawie wyraienia zgody na realizacjg w drodze wsp6ldziatania z

Wojew6dztwem Kujawsko-Pomorskim zadania publicznego dotyczqcego projektu

,,lnfostrada Kujaw i Pomorza 2.0".

17. Uchwala Nr XXXIV/12112016 Rady Miasta Wloclawek z dnia 24 paidziernika 2O77r.

zmieniajqca uchwalq w sprawie ustalenia cen urzqdowych za ustugi przewozowe
w publicznym transporcie zbiorowym w zakresie zadania o charakterze
u2ytecznoSci publicznej w gminnych przewozach pasa2erskich oraz ustalenia
wysoko6ci oplat dodatkowych i oplaty manipulacyjnej.

18. Uchwala Nr XXXIV/122I2016 Rady Miasta Wfoclawek z dnia 24 paidziernika 2017r.
w sprawie ustalenia wysoko6ci obowiqzujqcych w 2018 roku opfat za usuwanie
i parkowanie pojazd6w usuniqtych z d169 Miasta Wfoclawek na parkingach
strze20nych oraz wysoko6ci koszt6w powstatych w wyniku odstqpienia od
wykonania dyspozycji usu n iqcia pojazd6w.

19. Uchwala Nr XXXIV/123I2015 Rady Miasta Wioclawek z dnia 24 paidziernika 2OL7r.
zmieniajEca uchwafq w sprawie regulaminu utrzymania czystoici i porzqdku na

teren ie Gminv Miasto Wlocfawek.

20. Uchwala Nr XXXIV/124/2016 Rady Miasta Wloctawek z dnia 24 paidziernika 2017r.
zmieniajqca uchwalq w sprawie uchwalenia i przyjqcia ,,Planu gospodarki
niskoemisyjnej dla Gminy Miasto Wloclawek".

21. Uchwaia Nr XXXIV/125/2016 Rady Miasta Wloctawek z dnia 74 paidziernika 2017r.
zmieniajqca uchwalq w sprawie wprowadzenia w Mie(cie Wloctawek obowiqzku
ukoticzenia szkolenia zakoiczonego egzaminem przed komisjq egzaminacyjnq,
potwierdzajEcym znajomoSi topografii miejscowoSci oraz przepis6w prawa
miejscowego, przez przedsiqbiorcq osobidcie wykonujqcego przewozy drogowe
os6b taks6wkq lub kierowcq przez niego zatrudnionego.
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22. Uchwata Nr XXXIV/12612016 RadV Miasta Wlocfawek z dnia 24 paldziernika 2017r.
w sprawie przyjqcia do realizacji wniosku o dofinansowanie projektu pn.

,,Reintegracja spoleczna mieszkaric6w Wtoclawka - | edycja" w ramach Osi

priorytetowej 9 Solidarne spolecze6stwo, Dzialania 9.2 Wfqczenie spoleczne,
Poddzialania 9.2.1 Aktywne wlqczenie spofeczne Regionalnego Programu
operacyjnego Wojew6dztwa Kujawsko- Pomorskiego na lata 2014-2020.

23. Uchwala Nr XXXIY 1t2712016 Rady Miasta Wloctawek zdnia24 paidziernika 201.7r.

w sprawie przyjqcia do realizacji wniosku o dofinansowanie projektu pn.

,,lntegracja drogq do samodzielnoEci" w ramach Osi priorytetowej 9 Solidarne
spoleczeistwo, dziatania 9.2 Wlqczenie spoleczne, Poddziaiania 9.2.1 Aktywne
wlqczenie spoleczne Regionalnego Programu Operacyjnego Wojew6dztwa
Kujawsko - Pomorskiego na lata 2014-2020.

24. Uchwala Nr XXXIV/I28/2016 Rady Miasta Wloclawek z dnia 24 paidziernika 2017r.
w sprawie wyra2enia zgody na przystqpienie Gminy Miasto Wloclawek do projektu
wsp6ffin ansowa n ego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego
Wojew6dztwa Kujawsko - Pomorskiego na lata 2014 - 2020.OS Priorytetowa 9

Solidarne Spoieczeristwo, Dziaiania 9.4 Godzenie 2ycia zawodowego irodzinnego.
Poddzialanie 9.4.1 Wsparcie zatrudnienia os6b pelniqcych funkcje opieku6cze, pn.

,,Wloclawek - miasto aktvwnvch rodzic6w" w ramach konkursu nr RPKP.08.04.01.

- 12.00 - 04 -096/17.

25. Uchwata Nr XXXIV/129I2015 Rady Miasta Wloclawek z dnia 24 paidziernika 2OI7r.
w sprawie wyra2enia zgody na przystApienia Gminy Miasto Wloclawek do projektu
wsp6lfinansowanego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego
Wojew6dztwa Kujawsko - Pomorskiego na lata 2014 - 2O2O O( Priorytetowa 9

Solidarne Spoleczedstwo, Dziatania 9.2 Wlqczenie spoieczne, Poddzialania 9.2.1
Aktywne wlqczenie spoleczne pn." Aktywno5i to przysz'ioii" w ramach konkursu nr
RPKP . 09.02.01. - t2.00 -04 -136 /17.

26. Uchwaia Nr XXXIV/130/2016 Rady Miasta WlocJawek z dnia 24 paidziernika 2017r.
zmieniajqca uchwalq w sprawie podzialu 6rodk6w Paistwowego Funduszu
Rehabilitacji Os6b N iepelnosprawnych przyznanych Gminie Miasto Wloclawek na

realizacjq w 2017 roku zadai na rzecz os6b n iepefnosprawnych.

27. Uchwafa Nr XXXIV/131/2015 Rady Miasta Wloclawek z dnia 24 paZdziernika 2017r.
w sprawie podniesienia wysoko5ci wynagrodzenia dla prowadzqcego rodzinny dom
dziecka i rodzinie zastqpczej zawodowej funkcjonujqcej na terenie Gminy Miasto
Wloclawek.

28. Uchwata Nr XXXIV/132/2015 Rady Miasta Wlocfawek z dnia 24 paidziernika 2Q77r.
zmieniajqca uchwatq w sprawie przyjqcia na terenie Miasta Wloclawek Programu
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przyznajEcego uprawnienia czlonkom rodzin wielodzietnych pod nazwE

,,Wloclawska Karta Duie.j Rodziny".

29. Uchwala Nr XXXIV/133/2015 Rady Miasta Wlocfawek z dnia 24 paidziernika 2017r.

w sprawie uchwalenia Rocznego Programu wsp6tpracy Gminy Miasto Wloclawek
z organizacjami pozarzEdowymi oraz podmiotami, o kt6rych mowa w art.3 ust.3
ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o dzialalnoici poiytku publicznego io
wolontariacie, na rok 2018.

30. Uchwaia Nr XXXIV/134/2016 Rady Miasta Wloclawek z dnia 24 paidziernika 2O!7r.
w sprawie stwierdzenia przeksztalcenia Zespoiu Szk6l nr 9 we Wlocfawku w

o6mioletniE Szkolq Podstawowa nr 22 im. Janusza Korczaka we Wlociawku.

31. Uchwala Nr XXXIV/135/2016 Rady Miasta Wloclawek z dnia 24 paidziernika 2017r
w sprawie stwierdzenia przeksztalcenia Zespolu 5zk6l nr 10 we Wfocfawku w
o6mioletniq Szkolq Podstawowq nr 19 we Wloclawku.

32. Uchwala Nr XXXIV/136/2016 Rady Miasta Wloclawek z dnia 24 pa2dziernika 2017r.
w sprawie stwierdzenia przeksztafcenia Zespolu Szk6l nr 7 we Wfoctawku w
oimioletniq Szkolq Podstawowq nr 7 im. Henryka Sienkiewicza we Wlocfawku.

33. Uchwala Nr XXXIV/13712016 Rady Miasta Wfoclawek z dnia 24 paidziernika 2017r.
w sprawie stwierdzenia przeksztafcenia dotychczasowej sze6cioletniej Szkofv
Podstawowej nr 2 im. Polskich Olimpijczyk6w we Wioclawku w o5mioletniq SzkolQ

Podstawowq nr 2 im. Polskich Olimpijczyk6w we Wfocfawku.

34. Uchwala Nr XXXIV/138/2016 Rady Miasta Wloclawek zdnia24 paidziernika 2017r.
w sprawie stwierdzenia przeksztalcenia dotychczasowej szegcioletniej Szkoly

Podstawowej nr 3 im. Mikofaja Kopernika we Wlocfawku w o5mioletniq Szkotq

Podstawowq nr 3 im. Mikotaja Kopernika we Wloclawku.

35. Uchwala Nr XXXIV/139/2016 Rady Miasta Wlocfawek z dnia 24 paldziernika 2017r.
w sprawie stwierdzenia przeksztalcenia dotychczasowej szeScioletniej Szkoly

Podstawowej nr 10 im.2 Armii Wojska Polskiego we Wloclawku w o6mioletniq
Szkolq Podstawowq nr 10 im. 2 Armii Wojska Polskiego we Wloclawku.

36. Uchwala N r XXXIV/140/2016 Rady Miasta Wlocfawek z dnia 24 paidziernika 2017r.
w sprawie stwierdzenia przeksztalcenia dotychczasowej szeScioletniej Szkoiy
Podstawowej nr 12 im. Wladyslawa Broniewskiego we Wtoclawku w o6mioletniq
Szkolq Podstawowq nr 12 im. Wladyslawa Broniewskiego we Wloclawku.

37. Uchwata Nr XXXIV/141/2016 Rady Miasta Wloclawek z dnia 24 paidziernika 2077r,
w sprawie stwierdzenia przeksztalcenia dotychczasowej szeicioletniej Szkoly
Podstawowej nr 14 im. Marszatka J6zefa Pilsudskiego we Wloctawku w o(mioletniq
Szkolq PodstawowE nr 14 im. Marszafka J6zefa Pitsudskiego we Wloclawku.
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38. Uchwafa Nr xXXlv /!42/2016 Rady Miasta Wloclawek z dnia 24 paidziernika 2OI7r.
w sprawie stwierdzenia przeksztafcenia dotychczasowej sze6cioletniej Szkofy

Podstawowej nr 1.8 im. l Batalionu Morskiego we Wfoctawku w o(mioletniq Szkotq

Podstawowq nr 18 im. 1 Batalionu Morskiego we Wfoctawku.

39. Uchwata Nr XXXfV/143/2016 Rady Miasta Wtoctawek z dnia 24 paidziernika 20I7r.
w sprawie stwierdzenia przeksztalcenia dotychczasowej sze(cioletniej Szkoly

Podstawowej nr 23 im. Kardynala Stefana Wyszyriskiego we Wloclawku w

osmioletniq Szkolg PodstawowQ nr 23 im. Kardynata Stefana Wyszytiskiego we

Wloclawku.

40. Uchwala Nr XXXIV/144/2016 Rady Miasta Wloclawek z dnia 24 paidziernika 2017r.
w sprawie stwierdzenia przeksztalcenia Zespolu Szk6l Integracyjnych nr 1im.
Szarych Szereg6w we Wloclawku w oimioletniq Szkolq Podstawowq nr 5 z

Oddziatami Integracyjnymi im. Szarych Szereg6w we Wloclawku.

41. Uchwala Nr XXXIV/1a5/2016 Rady Miasta Wloclawek z dnia 24 paidziernika 2017r.
w sprawie stwierdzenia przeksztalcenia dotychczasowej szeicioletniej Szkoty

Podstawowe.j nr 8 im.3. Warszawskiego Pulku Pontonowego we Wloctawku w
Zespole Szk6l nr 8 we Wloclawku w oSmioletniq SzkotQ Podstawowq nr 8 im. 3.

Warszawskiego Pu'lku Pontonowego we Wtoclawku w Zespole Szk6l nr 8 we
Wloclawku.

42. Uchwala Nr XXXIV/146/2016 Rady Miasta Wloclawek z dnia 24 paidzie'nika 2OL7r.

w sprawie stwierdzenia przeksztalcenia dotychczasowej szeicioletniej Szkoty
Podstawowej nr 11 im. Teofila Lenartowicza we Wfociawku w Zespole Szk6l nr 11

we Wloclawku w o6mioletniE Szkofq PodstawowQ nr 11 im. Teofila Lenartowicza we
Wioclawku w Zespole Szk6t nr 11 we Wloclawku.

43. Uchwata Nr XXXIV/147/2016 Rady Miasta Wloclawek z dnia 24 paidziemika 2077(.
w sprawie stwierdzenia przeksztatcenia dotychczasowej szeicioletniej
Og6lnoksztalcqcej Szkoly Muzycznej lstopnia im. Czestawa Niemena we Wloclawku
w Zespole Szk6l Muzycznych im. Czestawa Niemena we Wloclawku w o(mioletnia
096lnoksztafcqcq Szkolq Muzyczna I stopnia im. Czeslawa Niemena we Wloclawku
w Zespole Szk6l Muzycznych im. Czeslawa Niemena we Wloctawku.

44. Uchwala Nr XXX|V/148/2016 Rady Miasta Wloclawek z dnia 24 paidziernika 2O77r.

w sprawie stwierdzenia przeksztalcenia dotychczasowej Zasadniczej Szkoly
Zawodowej nr 1we Wioclawku w Zespole Szk6l Budowlanych we Wloclawku w
Braniowq Szkotq I Stopnia nr 1we Wtoclawku w Zespole Szk6t Budowlanych we
Wtoclawku.

45. Uchwala Nr XXXIV/149/2016 Rady Miasta Wloclawek z dnia 24 paidziernika 2Ot7r.
W sprawie stwierdzenia przeksztalcenia dotychczasowej Zasadniczej Szkofy
Zawodowej nr 2 we Wtoclawku w Zespole Szk6l Chemicznych im. Marii
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Sklodowskiej-Cu rie we Wloclawku w Braniowq Szkoiq I Stopnia nr 2 we Wtoclawku
w Zespole Szk6l Chemicznych im. Marii Skiodowskiej-Curie we Wloclawku.

46. Uchwala Nr XXXIV/150/2016 Rady Miasta Wloclawek z dnia 24 paZdziernika 2017r.
w sprawie stwierdzenia przeksztalcenia dotychczasowej Zasadniczej Szkofy

Zawodowej nr 7 we Woclawku w Zespole Szk6l Ekonomicznych we Wloctawku w
Braniowq Szkolq I Stopnia nr 7 we Wloclawku w Zespole Szk6l Ekonomicznych we

Wlocfawku.

47. Uchwala Nr XXXIV/151/2016 RadV Miasta Wloclawek z dnia 24 paidziernika 2077r.
w sprawie stwierdzenia przeksztalcenia dotychczasowej Zasadniczej Szkoly

Zawodowej nr 3 we Wloclawku w Zespole Szk6l Elektrycznych we Wloclawku w
Braniowq Szkolq I Stopnia nr 3 we Wioclawku w Zespole Szk6l Elektrycznych we
Wloclawku.

48. Uchwafa Nr XXXIV/152/2016 Rady Miasta Wloctawek zdnia24 paidziernika 2017r.
w sprawie stwierdzenia przeksztalcenia dotychczasowej Zasadniczej Szkoly

Zawodowej nr 4 we Wtoclawku w Zespole Szk6f Samochodowych im. Tadeusza

Ko6ciuszki we Wlocfawku w Braniowq Szkofq I Stopnia nr 4 we Wloclawku w
Zesoole Szk6l Samochodowvch im. Tadeusza Koiciuszki we Wloclawku.

49. Uchwata Nr XXXIV/153/2016 Rady Miasta Wtoclawek z dnia 24 paldziernika 2017r.
w sprawie stwierdzenia przeksztalcenia dotychczasowej Zasadniczej Szkofy
Zawodowej nr 5 we Wtoclawku w Zespole Szk6l Technicznych we Wfoctawku w
Bran2owq Szkolq I Stopnia nr 6 we Wloclawku w Zespole Szk6t Technicznych we
Wloclawku.

50. Uchwata Nr XXXIV/154/2016 Rady Miasta Wioclawek z dnia 24 paidziernika 2017r.
w sprawie stwierdzenia przeksztalcenia dotychczasowej Zasadniczej Szkoly
Zawodowej nr 5 we Wloclawku w Mtodzieiowym Oirodku Wychowawczym we
Wloctawku w Bran2owa Szkofq I Stopnia nr 5 we Wloclawku w Mfodzie2owym
06rodku Wychowawczym we Wloclawku.

51. Uchwafa Nr XXXIV/155/2016 Rady Miasta Wtoclawek zdnia24 paidziernika 2017r.
w sprawie stwierdzenia przeksztalcenia dotychczasowej Zasadniczej Szkoly
Zawodowej Specjalnej we Wtoclawku w Zespole Szk6l nr 3 im. Marii
Grzegorzewskiej we Wloclawku w Bran2owE Szkole lStopnia Specjalnq Nr 8 we
Wfoclawku w Zespole Szk6t nr 3 im. Marii Grzegorzewskiej we Wtoclawku.

52. Uchwata Nr XXXIV/156/2016 Rady Miasta Wlociawek z dnia 24 paidziernika 2077r.
w sprawie stwierdzenia przeksztalcenia dotychczasowej szeScioletniej Szkoly
Podstawowej Specjalnej nr 17 we Wloclawku w Mtodzie2owym Oirodku
Wychowawczym we Wloclawku w o5mioletniq Szkolq Podstawowa SpecjalnE nr 17
we Wtoctawku w Miodzie2owvm Oirodku Wvchowawczvm we Wfocfawku.
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53. Uchwafa Nr XXXIV/157/2016 Rady Miasta Wloclawek z dnia 24 paidziernika 2017r.
w sprawie stwierdzenia przeksztatcenia dotychczasowej Szkoly Specjalnej

Przysposabiajqcej do Pracy dla uczni6w z upo6ledzeniem umyslowym w stopniu
umiarkowanym lub znacznym oraz dla uczni6w z niepefn osprawnoicia mi

sprzq2onymi we Wloctawku w Zespole Szk6l nr 3 im. Marii Grzegorzewskiej we
Wloclawku w Szkolq Specjalnq Przysposabiajqcq do Pracy we Wtoclawku w Zespole

Szk6l nr 3 im. Marii Grzegorzewskiej we Wloclawku.

54. Uchwala Nr XXXIV/158/2016 Rady Miasta Wtocfawek z dnia 24 paidzienika 20\7r.
w sprawie stwierdzenia przeksztalcenia dotychczasowej Szkofy Policealnej dla
Doroslych nr 1we Wloclawku w Zespole Szk6l Chemicznych im. Marii
Sktodowskiej-Cu rie w Szkolq Policealnq nr 1we Wloclawku w Zespole Szk6l

Chemicznych im. Marii Sklodowskiej-Cu rie we Wloclawku.

55. Uchwata Nr XXXIV/159/2016 Rady Miasta Wloclawek z dnia 24 paidziernika 2017r.
w sprawie stwierdzenia przeksztalcenia dotychczasowej Szkoly Policealnej dla

Doroslych nr 4 we Wloclawku w Centrum Ksztalcenia Zawodowego i Ustawicznego
we Wloclawku w Szkolq Policealnq dla Dorostych nr 4 we Wfoclawku w Centrum
Ksztalcenia Zawodowego i Ustawicznego we Wioclawk..

56. Uchwala Nr XXXIV/160/2016 Rady Miasta Wtoclawek z dnia 24 pa2dziernika 2017r.
w sprawie stwierdzenia przeksztalcenia dotychczasowej Szkoly Policealnej dla
Mlodzie2y w Centrum Ksztalcenia Zawodowego i Ustawicznego we Wlocfawku w
Szkoiq Policealn4 dla Mlodzie2y w Centrum Ksztalcenia Zawodowego i

Ustawicznego we Wioclawku.

57. Uchwala Nr XXXIV/161/2016 Rady Miasta Wfocfawek z dnia 24 paldziernika 2017r.
w sprawie stwierdzenia przeksztafcenia dotychczasowej szescioletniej Szkoly
Podstawowej dla upoSledzonych umyslowo w stopniu lekkim we Wloclawku w
Zespole Szk6l nr 3 im. Marii Grzegorzewskiej we Wloclawku w o6mioletniq
Szkolq Podstawowq Spec.ialnq we Wloclawku w Zespole 5zk6l nr 3 im. Marii
Grzegorzewskiej we Wloclawku.

58. Uchwafa Nr XXXIV/162/2016 Rady Miasta Woclawek z dnia 24 paidziernika 20I7r.
w sprawie stwierdzenia przeksztalcenia dotychczasowej sze5cioletniej Szkoly
Podstawowej dla upo5ledzonych umystowo w stopniu umiarkowanym i znacznym
we Wlocfawku w Zespole Szk6l nr 3 im. Marii Grzegorzewskiej we Wlociawku w
oSmioletniq Szkolq Podstawowa Specjalna we Wtoctawku w Zespole Szk6l nr 3 im.
Marii Grzegorzewskiej we Wloclawku.

59. Uchwala Nr XXXfV/153/2016 Rady Miasta Wloclawek z dnia 24 paidziernika 2017r.
w sprawie stwierdzenia przeksztalcenia dotychczasowej szejcioletniej Szkoty
Podstawowej nr 20 im. mjr Henryka Sucharskiego we Wtoclawku w Zespole Szkolno-
Przedszkolnym nr 1we Wfoclawku w oimioletniq SzkolQ Podstawowej nr 20 im. mjr
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Henryka Sucharskiego we Wloclawku w Zespole Szkolno-Przedszkolnym nr 1 we

Wfoclawku.

60. Uchwala Nr XXXIV/164/2016 Rady Miasta Woclawek z dnia 74 paidziernika 2077r.
zmieniajqca uchwalQ w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla szk6l i

plac6wek publicznych, plac6wek i szk6i niepublicznych o uprawnieniach szk6l
publicznych z budietu miasta Wioclawek oraz trybu i zakresu kontroli
prawidlowoici pobrania i wykorzystywania dotacji.

61. Uchwala Nr XXXIV/165/2016 Rady Miasta Wloclawek z dnia 24 paidziernika 2077r.
zmieniajqca uchwalq w sprawie powotania mlodzie2owej rady miasta.

62. Uchwala Nr XXXIV/166/2016 Rady Miasta Wloclawek z dnia 74 paldziernika 2017r.

w sprawie wyznaczenia przedstawicieli Rady Miasta Wloctawek do Miejskiej Rady

Dziatalnoici Po2ytku Publicznego we Wfocfawku.

63. Uchwala Nr XXXIV/167/2016 Rady Miasta Wtocfawek z dnia 24 paidziernika 2017r.
w sprawie przekazan ia skargi.

Protok6l sporzadzila:
lolanta Sktadanowska
Gl6wny Specja ista BRM
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